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 معاون پارلمانی رییس جمهور گفت: استقرار دولت مردمی آیت الله رییسی 
از شهریور سال ۱۴۰۰ تاکنون دستاوردهای مهمی در عرصه های گوناگون 
داخلی و خارجی برای نظام مقدس جمهوری اسلامی به ارمغان آورده است.

 سید محمد حسینی  اظهار کرد: در عرصه سیاست خارجی رییس جمهور 
در دولت سیزدهم ۲۵ سفر خارجی داشته که هر کدام دستاوردهای مختلفی 
از جمله پیوستن به سازمان همکاری شانگهای، کشورهای بریکس،توسعه 

اقتصادی و افزایش مبادلات تجاری را به دنبال داشته است.
وی بیان کرد: در سفرهای خارجی دولت سیزدهم ۲۲۲ سند همکاری امضا 

شده و موضوع آنها اکنون با جدیت در حال پیگیری است.
معاون پارلمانی رییس جمهور تصریح کرد: آیت الله رییسی از آغاز فعالیت 
خود در دولت سیزدهم ۴۶ سفر استانی داشته و از نزدیک پای درد دل مردم 
و مسئولان استانی نشسته تا با عزم جدی برای رفع مشکلات و تکمیل طرح 

های عمرانی اقدام شود.
حسینی ادامه داد: فعالیت های جهادی دولت سیزدهم باعث افزایش درآمد 
کشور شده که این ظرفیت برای تکمیل زیرساخت ها بکارگیری خواهد شد.

وی افزود: همچنین نظارت ها در این دولت افزون شده و رییس جمهور از 
نزدیک کارها را در وزارتخانه های مختلف مورد بررسی قرار می دهد.

معاون پارلمانی رییس جمهوری یادآور شد: وعده ساخت سالانه یک میلیون 
واحد مسکونی با روند بسیار خوبی در دولت سیزدهم در حال انجام است.

وی گفت: در شورای ایرانیان خارج از کشور نیز همواره تلاش شده تا علاوه بر 
ارائه خدمات مناسب، ظرفیت سرمایه گذاری ایرانیان خارج از کشور به نحو 

مطلوبی مورد استفاده قرار گیرد.
حسینی ادامه داد: برای تقویت فعالیت ترانزیت ۳۵۰ کیلومتر خطوط اصلی 
ریلی احداث شده که خطوط همدان - سنندان و بستان آباد - خاوران از 

جمله آنها است.
وی اظهار کرد: ۲هزار کیلومتر آزادراه و بزرگراه  برای توسعه زیرساخت های 

کشور ساخته شده است.
حسینی افزود: در دولت سیزدهم همچنین هشت هزار مگاوات به ظرفیت 

تولید برق کشور افزوده شده است.
وی عنوان کرد: برای حل مشکلات کم آبی اکنون احداث چهار خط لوله 

انتقال آب از دریای عمان و خلیج فارس در حال انجام است.
حسینی بااشاره به اینکه در دولت سیزده به پنج هزار روستا گازرسانی گفت: 
در این مدت هفت هزار واحد تولیدی و صنعتی احیا شده و نرخ بیکاری از 

۹.۶ درصد به ۷.۶ درصد کاهش یافته است.
بنیان  اکنون ۱۰ هزار شرکت دانش  پارلمانی رییس جمهور گفت:  معاون 
دستاوردهای  که  هستند  فعال  متخصص  و  نخبه  نیروهای  از  متشکل 
روزافزونی برای ایران اسلامی به ارمغان می آورند.وی اظهار کرد: مقام معظم 
رهبری در نوروز امسال به مشارکت در انتخابات تاکید و به عنوان نخستین 
نفر پرچم انتخابات را در دست گرفتند تا انتخابات با مشارکت بالا رقم بخورد.

حسینی افزود: انسجام و وحدت ایران اسلامی باید دوباره در عرصه انتخابات 
به نمایش درآید.

هفته نامه اجتماعی- فرهنگی- اقتصادی

دکتر رئیسی در نشستی با مدیران مناطق آزاد و ویژه کشور مطرح کرد؛

 ضرورت تدوین لایحه ای جامع برای
 رفع موانع موجود در مناطق آزاد و ویژه

اهتمام جدی برای رفع برخی 
ناترازی ها در بودجه

 ســخنگوی دولــت بــه برخــی تغییــرات اعمــال شــده از ســوی نماینــدگان 
درلایحــه بودجــه تقدیمــی بــه مجلــس اشــاره کــرد و گفــت کــه هم شــورای 
نگهبــان و هــم هیــات عالــی نظــارت در مجمــع تشــخیص مصلحــت نظــام 
بــا برگــزاری جلســات متعــدد و کارشناســی بــه دنبــال رفــع ایــن ایرادهــا و 

2ناتــرازی هــا در بودجــه ســال آینــده هســتند.

منظور: رسالت دولت ایجاد 
گشایش در زندگی مردم است
3

52 طرح شاخص عمرانی در
7 رباط کریم افتتاح شد

بازدید معاونت امنیتی و انتظامی 
استانداری تهران از سه پروژه 

عظیم شهرداری نسیم شهر

اژه ای: قوه قضاییه بر خشکاندن 

ریشه های فساد متمرکز است
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زاکانی: با تراموا مشکلات حمل و نقل 

پایتخت کمتر خواهد شد

4

وزیر ورزش :۴۰۰ هزار میلیارد ریال 
اعتبار برای تکمیل طرحهای ورزشی 

کشور نیاز است

6

استان ها 5

سیرجان  فرودگاه  در  پیشرفته  ناوبری  سامانه 
راه اندازی می شود

علــی جزینــی زاده  بــا اشــاره بــه اقدامــات انجــام شــده برای ســطوح 
پــروازی در فــرودگاه ســیرجان افــزود: حــدود ۲ هــزارو ۷۰۰ متــر از 
ــروازی آن نیــز  ــد ایــن فــرودگاه آمــاده و خــط کشــی ســطوح پ بان

انجــام شــده اســت. 8 2

فناوری  و  تحقیقات  علوم،  وزیر   
از  حمایت  سیزدهم  دولت  گفت: 
و  خصوصی  بخش  سرمایه گذاران 
پایدار  اشتغال  ایجاد  در  که  کسانی 
در  را  می کنند  فعالیت  جوانان  برای 

اولویت برنامه دولت قرار داده است.
افتتاح  آیین  در  زلفی گل  محمدعلی 
کارخانه آهک هیدراته در شهرستان 
امروز  کرد:  اظهار  بوشهر  دشتی 
براساس  کشورها  اقتصادی  رتبه 
تعیین  اقتصادی  پیچیدگی های 
می شود و کشورهایی که محصولات را 
خام فروشی می کنند دارای رتبه پایین 

هستند.
وی افزود: توجه به فرآوری محصولات 
حوزه صنعت نفت مورد تاکید دولت 

است.
وزیر علوم، تحقیقات و فناوری تصریح 
کرد: خام فروشی در معادن و صنایعی 
مانند نفت، گاز و پتروشیمی و سایر 
تولیدی،  و  اقتصادی  ظرفیت های 
بر  در  کشور  برای  کمتری  سودآوری 
مراکز  مشارکت  با  است  نیاز  و  دارد 
آموزش عالی و با استفاده از فناوری در 
حوزه صنعت و تولید، از خام فروشی 

جلوگیری شود.
زلفی گل بیان کرد: فرآوری محصولات 
خام و تولید محصولات جدید، علاوه 
ریالی،  و  ارزی  درآمد  افزایش  بر 

اشتغال زایی بیشتری به دنبال دارد.
وی ادامه داد: کربنات تولیدی کارخانه 
آهک هیدراته دشتی، مصارف زیادی 
دارد  شیمیایی  مواد  و  دارو  حوزه  در 

و بهره وری ارزی را افزایش می دهد.
وزیر علوم، تحقیقات و فناوری افزود: 
دانشگاه خلیج فارس بوشهر در بخش 
توانمند است و  شیمی بسیار قوی و 
زمینه  در  کارخانه  این  به  می توانند 

فرآوری کربنات، کمک کنند.
افزایش  برای  صنعت  و  دانشگاه 

درآمدها در کنار هم قرار گیرند
زلفی گل  اظهار کرد: از سرمایه گذاران 
افراد  اشتغال  زمینه  که  طرح  این 
زیادی را فراهم کردند تقدیر می شود.

وی افزود: کشوری که مواد خام صادر 
می کند رتبه پایین اقتصادی دارد، اگر 
انسانی شکوفا کنیم  نتوانیم منابع  ما 

در واقع خام فروشی کردیم.
بیان  فناوری  و  تحقیقات  علوم،  وزیر 
کرد: کارخانه ساروج لیان خلیج فارس 
که امروز افتتاح و وارد مدار تولید شد 

خود  آهک،  سنگ  صادرات  جای  به 
می تواند  که  می کند  صادر  را  آهک 
ایجاد  مناسبی  ارزآوری  کشور  برای 

کند.
کارهای  انجام  با  کرد:  بیان  زلفی گل 
درآمدهای  تحقیقاتی  و  علمی 

شرکت ها نیز افزایش می یابد.
استاندار بوشهر در این آیین با اشاره 
به افتتاح کارخانه بزرگ آهک هیدراته 
در دشتی گفت: این کارخانه با سرمایه 
گذاری ۱۵ هزار میلیارد ریال اجرایی 
شده که اکنون فاز نخست این طرح با 
بهره  به  ریال  ۶ هزار و ۵۰۰ میلیارد 

برداری می رسد.
ظرفیت  افزود:  زاده  محمدی  احمد 
واحد سنگ شکن این کارخانه سالانه 

۴۰۰ هزار تن است.
وی اضافه کرد: واحد آهک میکرونیزه 
در این کارخانه نیز با ظرفیت سالانه 

۹۴ هزار تن وارد مدار شده است.
کارخانه  کرد:  بیان  بوشهر  استاندار 
آهک هیدراته شهرستان دشتی، علاوه 
بومی  جوانان  برای  زایی  اشتغال  بر 
صادراتی  ارزی  درآمد  بوشهر،  استان 

بالایی نیز در بر خواهد داشت.
 ۶۳۰ اجرایی  عملیات  آغاز  و  افتتاح 
ملی  نهضت  طرح  مسکونی  واحد 

مسکن در دشتی
مسکونی  واحد   ۱۳۰ گفت:  وی 
با  دشتی  شهرستان  در  روستایی 
 ۲۰۰ و  هزار  یک  گذاری  سرمایه 
متقاضیان  به  و  افتتاح  ریال  میلیارد 

واگذار شد.
محمدی زاده افزود: همچنین عملیات 
اجرایی ۵۰۰ واحد مسکونی روستایی 
در  ریال  میلیارد  هزار  چهار  اعتبار  با 

این شهرستان آغاز شده است.

بوشهر عنوان کرد: در چهار  استاندار 
واحد  هزار   ۴۰ ساخت  تعهد  سال 
مسکن  ملی  نهضت  طرح  مسکونی 
در استان داریم که به فضل الهی به 

اهداف مورد نظر می رسیم.
گذاری  سرمایه  با  آموزشی  طرح  سه 
برداری  بهره  به  ریال  میلیارد   ۴۴۰

رسید
توسعه  داد:  ادامه  بوشهر  استاندار 
در  پرورش  و  آموزش  زیرساخت های 
مورد  استان  گانه  ده  شهرستان های 
توجه و تاکید قرار دارد و در این مسیر 

از هیچ تلاشی فروگذار نمی کنیم.
محمدی زاده افزود: ساخت و تجهیز 
بوشهر  استان  در  آموزشی  فضاهای 
در ۲ سال گذشته با کیفیت مطلوبی 
توان  و همه  و عملیاتی شده  اجرایی 
و  تعلیم  کیفیت  بهبود  برای  را  خود 

تربیت به کار می گیریم.
آبادانی  و  عمران  در  سیزدهم  دولت 

کشور عزمی راسخ دارد
 وزیر علوم، تحقیقات و فناوری گفت: 
با  و  راسخ  عزمی  با  سیزدهم  دولت 
دنبال  به  روزی  شبانه  های  فعالیت 
می  بر  گام  کشور  آبادی  و  عمران 

دارد.
 محمدعلی زلفی گل در آیین افتتاح 
شهرستان  فجر  دهه  طرح های 
دولت  کرد:  اظهار  بوشهر  تنگستان 
به  ویژه  و  خاص  نگاهی  سیزدهم 
روستاها به  عنوان کانون تولید دارد 
این  در  تولیدکنندگان  از  حمایت  و 

مناطق در دستور کار دولت است.
وی افزود: میزان این نوع حمایت ها 
بر اساس آمار و ارقام قابل دفاع است.

وزیر علوم، تحقیقات و فناوری تصریح 
کرد: با تدابیر استاندار و مدیران ارشد 

استان بوشهر جای جای این استان، 
و  عمرانی  طرح های  اجرای  شاهد 
که  ای  گونه  به  هستیم  اقتصادی 
بوشهر به یک کارگاه بزرگ سازندگی 

تبدیل شده است.
شهرستان  نام  داد:  ادامه  زلفی گل 
وجود  با  دشتی  و  تنگستان  های 
سراداران شهیدی مانند رئیس علی 
روزگاری  که  مهدوی  نادر  و  دلواری 
ایستادگی  استکبار  و  استعمار  علیه 
به  است  نیاز  و  درخشد  می  کردند 
آبادی  اشتغال،  برای  ای  ویژه  شکل 
و عمران این ۲ شهرستان تلاش کرد.

نقل  و  حمل  و  راهداری  مدیرکل 
از  آیین  این  در  بوشهر  جاده ای 
اجرایی  عملیات  آغاز  و  بهره برداری 
نقل  و  و حمل  راهداری  ۱۶۰ طرح 

جاده ای خبر داد.
اعتبار ۲۱  با  این طرح ها  افزود:  وی 
دهه  با  همزمان  ریال  میلیارد  هزار 
شده  اجرایی  و  افتتاح  فجر  مبارک 

است.
این  عمده  اخترشناس  عبدالکریم 
طرح ها را در زمینه احداث، بهسازی 
و آسفالت راه های روستایی و شریانی، 
حذف نقاط حادثه خیز، ابنیه فنی راه، 
روکش آسفالت محورهای مواصلاتی 
و سامانه های مدیریت راه های استان 

ذکر کرد.
طرح   ۲۵ افتتاح  به  اشاره  با  وی 
و  هزار  یک  اعتبار  با  راهداری 
شهرستان  در  ریال  میلیارد   ۲۵۰
تنگستان گفت: با تکمیل لکه گیری 
 ۳۰ طول  به  »سیراف«  بزرگراه 
اعتبار ۱۵۰میلیارد ریال،  کیلومتر و 
رضایتمندی کاربران جاده ای در این 

مسیر افزایش می یابد.

اولویت دولت سیزدهم حمایت از سرمایه گذاری بخش خصوصی است دستاوردهای دولت سیزدهم در حوزه های 
مختلف داخلی و خارجی مشهود است

ایران   معاون اجرایی رییس جمهور گفت: نشانه نزدیکی به قله بودن 
اسلامی را می توان در نمایشگاه ملی »روایت پیشرفت« به همت مرکز 

ارتباطات دولت و روحانیت در مشهد مشاهده کرد.
 محسن منصوری  در حاشیه حضور در نمایشگاه ملی رویداد روایت 
های  پیشرفت  روایت  افزود:  ایرنا،  خبرنگار  با  وگو  گفت  در  پیشرفت 
به  مسلط  راویان  حضور  با  جذاب  و  هنرمندانه  شکل  به  کشورمان 
کافی،  اطلاعات  و  محتوی  لحاظ  از  پر  با دست  و  مختلف  موضوعات 

اتفاق بی نظیری را در این نمایشگاه رقم زده است.
وی ادامه داد: موضوع و سرفصل جهاد تبیین که مورد تاکید رهبر معظم 
انقلاب اسلامی است، اکنون در تمام ارکان دولت و در مجموعه های 

مرکز ارتباطات دولت و روحانیت به بهترین شکل دنبال می شود.
سرپرست نهاد ریاست جمهوری افزود: دستگاهها ی مختلف نیز در این 
نمایشگاه حضور پیدا کرده و هر کدام به اندازه ظرفیت این نمایشگاه 
دستاوردهای خود را بیان کرده اند، این گوشه ای از اتفاقاتی است که 

در کشور ما در حال رخ دادن است.
منصوری گفت: اکنون به برکت اقدام جدی دولت تحت راهبری رهبر 
شاهد  را  مهمی  اتفاقات  کشور  گوشه  هر  در  اسلامی،  انقلاب  معظم 
هستیم و اکنون ایران عزیز ما به یک کارگاه بزرگ، به معنای واقعی 
بهتر شده  از گذشته  ها شرایط  بیشتر حوزه  در  و  تبدیل شده  کلمه 

است.
وی ادامه داد: به گواهی اطلاعات دقیق، آمار موجود و انتشار اطلاعات 
مراجع بین المللی، کشور ایران در همه زمینه ها پیشرفت کرده است.

معاون رییس جمهور با اشاره به برگزاری نمایشگاه ها روایت پیشرفت 
ادامه داد: این قبیل نمایشگاه ها برای اطلاع رسانی و آگاهی مردم از 
خدمات تأثیرگذار است و این در حالی است که رهبر معظم انقلاب نیز 
از عدم بیان این دستاوردها برای مردم گلایه مند بودند و این موضوع 

از کوتاهی من و امثال بنده است.
وی تاکید کرد: اگر بتوانیم تمام اتفاقات موجود که متمایز و رو به جلو 
اطلاع  مردم  به  هنرمندانه  و  درست  را  دهد  می  رخ  کشور  در سطح 

دهیم، جریان امید در میان مردم گسترش بسیار خواهد یافت.
منصوری افزود: رهبر معظم انقلاب فرمودند که ما اکنون در نزدیکی 
قله هستیم و خستگی ممنوع است و باید همه به این موضوع توجه 

داشته باشیم.

معاون رییس جمهور: نزدیکی به قله در 
نمایشگاه »روایت پیشرفت« نمود دارد
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این  گفت:  قضاییه  قوه  رییس 
انسداد  بر  معطوف  و  متمرکز  قوه 
خشکاندن  و  فساد  گلوگاه های 

ریشه های فسادزا است.
قضاییه،  قوه  رسانه  مرکز  از  نقل  به 
والمسلمین  حجت الاسلام 
غلامحسین محسنی اژه ای روز جمعه 
هیات  ملی  گردهمایی  دومین  در 
رسمی  کارشناسان  وکلا،  مدیره های 
در  قضاییه  قوه  خانواده  مشاوران  و 
برخی  روی  دشمن   افزود:  مشهد 
اسلامی،  جمهوری  نظام  در  نهادها 
از  قضاییه  قوه  که  است   متمرکزتر 

جمله این نهادها به شمار می آید.
وی اضافه کرد: باید به شدت مراقب 
او  شرارت های  و  توطئه ها  و  دشمن 
برخی  که  می داند  دشمن  باشیم، 
مؤثرتری  عملکرد  نظام  نهادهای 
تحقق  از  مانع  جدیت  با  و  دارند 
بر  بیشتر  لذا  می شوند،  توطئه هایش 

تخریب آن ها متمرکز است.
رییس قوه قضاییه ادامه داد: باید در 
امر صیانت از خود و مجموعه متمرکز 
کوچکترین  دچار  و  باشیم  ساعی  و 
در  )ناراستی(  »اعوجاجی«  و  لغزش 

امور مختلف مادی و معنوی نشویم.
وی اضافه کرد: مسوولیتی که امروز 
بر عهده داریم، حاصل مجاهدت ها و 
در  رزمندگان  و  ایثارگری های شهدا 
انقلاب  و  اسلام  سرافراز  تاریخ  طول 
جدیت  با  باید  ما  لذا  است؛  اسلامی 
وظایف مان،  به  عمل  در  اهتمام  و 
باشیم  ایثارگران  و  شهدا  راه  پاسدار 
رضایت  برخلاف  را  کاری  هیچ  و 

خداوند و مردم انجام ندهیم.
حجت الاسلام محسنی اژه ای با بیان 
انضباط و شفافیت در  اهمیت  اینکه 
ضروری  مالی  امور  بویژه  امور  همه 
و  بخش ها  همه  داد:  ادامه  است، 
باید در  زیرمجموعه های قوه قضاییه 
از  مالی  امور  بویژه  امور خود  تمامی 
باشند  برخوردار  شفافیت  و  انضباط 
بیت المال  از  اهتمام  و  جدیت  با  و 

حفاظت و صیانت کنند.
مجموعه ای  کشور  در  گفت:  وی 
وکالت،  امر  سه  هر  که  ندارد  وجود 
کارشناسی و مشاوره، در آن تجمیع 
این  از  وکلا  مرکز  اما  باشد،  شده 
حیث، خاص و منحصر به  فرد است.

یکی  داد:  ادامه  قضاییه  قوه  رییس 
ویژگی های  و  خصایص  از  دیگر 
و  رسمی  کارشناسان  وکلا،  »مرکز 
مشاوران خانواده قوه قضاییه« ارتباط 
و  اقشار  با  مجموعه  این  گسترده 

طیف های مختلف مردم است.
هیچ کدام  شاید  کرد:  اضافه  وی 
قوه  زیرمجموعه های  و  بخش ها  از 
قضاییه به اندازه مجموعه مرکز وکلا 
با عموم مردم در ارتباط نباشند، این 
مجموعه از این حیث می تواند وجهه 
را  قضا  دستگاه  مردمی  و  عمومی 
بیشتر و بهتر به منصه ظهور برساند 
و در امر خطیر و مهم تحقق عدالت، 

نقش آفرینیِ برجسته داشته باشد.
در  انحطاط  نقطه  سیاسی کاری 

دستگاه قضا 
ادامه  در  ای  اژه  الاسلام  حجت 
می تواند  وکلا  مرکز  کرد:  بیان 
قوه  قضاییه  از  آسیب شناسی درست 
قوه  بدهد،  حکومت  مجموعه های  و 
باید  قضاییه فقط محکمه دار نیست، 
ارتباط  مردم  مختلف  توده های  با 

گرفت.
کارشناسان  وکلا،  مرکز  افزود:  وی 
رسمی و مشاوران خانواده قوه قضاییه 
فرآیندها  آسیب شناسی  بر  علاوه 
در  می تواند  معیوب،  روندهای  و 
و  مسوولان  رفتارهای  اصلاح  مسیر 
متصدیان بخش های مختلف قضایی 

و حکومتی نیز گام بردارد.
باید  گفت:  قضا  دستگاه  رییس 
و  خیرخواهانه  و  دلسوزانه  نگاه  با 
اصلاح جویانه، هر جا که بروز رفتاری 
از ناحیه کارگزاران حکومتی موجب 
سوء استفاده های  و  مردم  نارضایتی 
اصلاح  و  تصحیح  می شود،  احتمالی 

کرد.
که  نیز  من  کرد:  تصریح  ای  اژه 
را  قضاییه  قوه  ریاست  مسوولیت 
برعهده  و تکالیف سنگینی بر دوش 
نیازمند مشورت  از همه  بیش  دارم، 
از  نیز  را  من  لذا  هستم،  نصیحت  و 
نگذارید  بی بهره  خود  مشاوره های 
من  که  باشید  داشته  اطمینان  و 
برای  شنوایی  گوش  همکارانم  و 
برای  اهتمام  و  مشورت ها  استماع 

عمل به آن ها داریم.
از  پرهیز  ضرورت  به  اشاره  با  وی 
سیاسی  عینِ  در  سیاسی کاری 
هیچ وجه  به  نباید  گفت:  بودن، 
باشیم،  سیاسی  کنیم،  سیاسی کاری 
به  اگر  نکنیم؛  سیاسی کاری  اما 
نقطه  آنجا  افتادیم  سیاسی کاری 
لطمه  عدالت  به  و  ماست  انحطاط 

می زنیم.
باید  البته  افزود:  قضاییه  قوه  رییس 
زمان  اولویت های  و  باشیم  سیاسی 
و  شگردها  و  دهیم  تشخیص  را 

حربه های دشمن را بشناسیم.
کارشناسان  وکلا،  مرکز  به  وی 
قوه  خانواده  مشاوران  و  رسمی 
راستای  در  تا  داد  دستور  قضاییه 
کاهش هزینه های دادرسی، وکالت و 
کارشناسی رسمی برای عموم مردم 
چه  هر  کم بضاعت،  اقشار  به ویژه 

بیشتر اقدام و تلاش کنند.
حقوقی  و  قضایی  خدمت رسانی 
ابزارهای  از  بهره گیری  با  مردم  به 

فناورانه تسریع شود
 رییس قوه قضاییه با تاکید بر تعامل 
دانش بنیان  با بخش های  و همکاری 
و زیست بوم فناوری در کشور، گفت: 
حقوقی  و  قضایی  خدمت رسانی 
ابزارهای  از  بهره گیری  با  مردم  به 

فناورانه، تسهیل و تسریع شود.   
قوه  رسانه  مرکز  از  ایرنا  گزارش  به 
والمسلمین  حجت الاسلام   قضاییه، 
در  اژه ای،  محسنی  غلامحسین 
قضاییه  قوه  عالی  شورای  نشست 
از  خود  امروز  بازدید  به  اشاره  با 
فناورانه  دستاوردهای  نمایشگاه 
ابتکارات  و  اقدامات  افزود:  قضایی، 
قوه  اطلاعات  فناوری  و  آمار  »مرکز 
قابل  اخیر،  سال  یک  در  قضاییه« 
اقدامات  نتیجه  در  است؛  تقدیر 
میزان  از  امور  برخی  در  حوزه،  این 
سهولت  بر  و  شده  کاسته  هزینه ها 
در  مردم  به  و سرعت خدمت رسانی 
مراجع قضایی افزوده شده است؛ این 
ادامه  با قدرت  باید  آغاز شده  مسیرِ 

یابد.
محسنی اژه ای ضمن تسلیت شهادت 
حضرت امام موسی کاظم علیه السلام 
فجر،  دهه  ایام الله  گرامیداشت  و 
سالروز  بهمن  نوزدهم  داشت:  اظهار 
امام)ره(  حضرت  با  همافران  بیعت 
بیعتِ  این  می داریم؛  گرامی  را 
تاریخ  در  عطفی  نقطه  شگفتی ساز، 
رهبر  تعبیر  به  بود  اسلامی  انقلاب 
معظم انقلاب، اقدام همافران در روز 
۱۹ بهمن، بیعت با جهاد مقدّسی بود 
امام عظیم الشأن، فرمانده مقتدر  که 

آن جهاد بود.
ژاپن  بر  فوتبال  ملی  تیم  پیروزی 

غرورانگیز بود
رییس قوه قضاییه با اشاره به پیروزی 
غرورانگیز تیم ملی فوتبال جمهوری 
اسلامی ایران بر ژاپن در رقابت های 
پیروزی  افزود:  آسیا،  ملت های  جام 
اسلامی  جمهوری  فوتبال  ملی  تیم 
ایران بر تیم ژاپن که در نتیجه تلاش 
و اراده ملی پوشان کشور حاصل شد، 
برای مردم شادی آفرین و غرورانگیز 
شاهد  نیز  پیروزی  این  از  بعد  بود؛ 
کشورمان،  ملی پوشان  که  بودیم 
این  و  آوردند  جای  به  شکر  سجده 
خداوند  عنایات  از  ناشی  را  موفقیت 

دانستند.
در  به  اشاره  با  قضا  دستگاه  رییس 
مبعث،  عید  رجب،   ۲۷ بودن  پیش 
ضمن تبریک این عید بزرگ، اظهار 
یک  اکرم)ص(  نبی  بعثت  داشت: 
فَترتی  از  بعد  بود؛  بی بدیل  نعمت 
بود  شده  ایجاد  رُسُل  ارسال  در  که 
و ظلمات و تباهی دنیا را فرا گرفته 
و  فرمود  عنایت  متعال  خداوند  بود، 
پیامبر عظیم الشأن را مبعوث گرداند 
و در نتیجه این نعمت بزرگ، وحدت 
و الفت و نورانیت در جهان پدید آمد 
و به برکت وجودی پیامبر اکرم)ص( 
و  شدند  تربیت  والایی  انسان های 
تمدن رهایی بخش اسلام پدید آمد.

پیامبر  گفت:  اژه ای  محسنی 
کمال  به  برای  اسلام  عظیم الشأن 
رساندن مَکارم اخلاق مبعوث شدند؛ 
آن  پیروان  عنوان  به  نیز  ما  بنابراین 
تقویت  و  ایجاد  در  باید  حضرت، 
خود  در  اخلاقی  سَجایای  و  مَکارم 
و خانواده خود و جامعه خود، کوشا 
باشیم و اجازه ندهیم که اخلاق در ما 

و جامعه ما تنزل پیدا کند.
قیام  کرد:  خاطرنشان  عدلیه  رییس 
نعمت  استمرار  خمینی)ره(  امام 
الهی در بعثت بود و انقلاب امام)ره( 
در  را  بعثت  محتوای  و  مضمون  نیز 
امام  کرد؛  تجدید  معاصر  دوره ی 
بزرگوار با اتصال و توکل به خداوند، 
انقلاب عظیمی را رهبری کردند که 
تباهی  و  ظلم  کاخ  آن،  نتیجه  در 

طاغوت فروریخت.
تشریح  و  تبیین  با  اژه ای  محسنی 
امام  مبارزاتی  و  شخصیتی  ابعاد 
راحل، اظهار داشت: امام)ره( دشمن 
با  و  شناخت  را  دشمن  روش های  و 
جهادش، دشمن را تحقیر کرد؛ امام 
کردند  اعتماد  مردم  به  عظیم الشأن 
گرفتند؛  بهره  مردم  ظرفیت های  از 
مطهرشان،  اجداد  همچون  امام)ره( 
با  مواجهه  در  و  بودند  نذیر  و  بشیر 
مردم و مظلومان، عطوفت داشتند و 
مستکبران  و  طاغوتیان  با  مقابل  در 
ذره ای  بدون  و  صلابت  با  قَداران،  و 

هراس، می ایستادند.
رییس قوه قضاییه با اشاره به در پیش 
بودن ۲۲ بهمن، گفت: دشمنان زبون 
و حقیر و کوته اندیشِ ما، در سودای 
نظام  و  مردم  میان  انداختن  جدایی 
اسلامی هستند؛ اما در روز ۲۲ بهمن 
همگان خواهند دید که ملت انقلابی 
همچون  غیور  جوانان  ویژه  به  ایران 
دشمن شکن  راهپیمایی  در  همیشه 
حضوری  انقلاب  پیروزی  جشن 

دیگر  بار  و  داشت  خواهند  حماسی 
دشمن را تحقیر خواهند کرد.

بسط  و  تحقق  مسئول  قضاییه  قوه 
عدالت است

رییس دستگاه قضا با اشاره به نقش 
و  تحقق  در  قضاییه  قوه  برجسته 
و  عرصه ها  همه  در  عدالت  توسعه 
ساحت ها، گفت: قوه قضاییه مسئول 
تحقق و بسط عدالت است؛ برای این 
منظور، ابتدا باید عدالت در گفتار و 
مواضع و رفتار ما تجلی داشته باشد و 
اهتمام داشته باشیم که خدای ناکرده 
از دایره عدالت و عدالت ورزی خارج 

نشویم.
به  اشاره  با  اژه ای  محسنی 
اسناد  ثبت  »سازمان  دستاوردهای 
دادگستری ها  و  کشور«  املاک  و 
مردم،  به  خدمت رسانی  توسعه  در 
اقدامات صورت گرفته در »مرکز  به 
قضاییه«  قوه  اطلاعات  و  حفاظت 
و  افزود: مرکز حفاظت  و  اشاره کرد 
اطلاعات قوه قضاییه، رویکرد خود را 
تغییر داده و بر نگاه و جنبه صیانتی 
و  موارد  در  البته  است  افزوده  خود 
مواقع لزوم، متخلفان، از ناحیه مرکز 
تعقیب  تحت  اطلاعات،  و  حفاظت 
در  قانونی  اقدامات  و  گرفتند  قرار 

قبال آنها انجام شد.
و  اقدامات  به  قضاییه  قوه  رییس 
و  زندان ها  »سازمان  دستاوردهای 
کشور«  تربیتی  و  تأمینی  اقدامات 
اقدامات  گفت:  و  کرد  اشاره  نیز 
اخیر  سال  یک  در  زندان ها  سازمان 
و  زندان  وضعیت  بهبود  راستای  در 

زندانیان، قابل تقدیر است.
که  سالی  در  افزود:  محسنی  اژه ای 
تلاش های  زندان ها،  سازمان  گذشت 
بازاجتماعی  راستای  در  را  مطلوبی 
برای  حرفه آموزی  زندانیان،  کردن 
آنها و توجه به خانواده های زندانیان، 

انجام داد.
اشتغال  و  مهارت آموزی  اهمیت 

زندانیان با محوریت توانمندسازی
در ادامه، »غلامعلی محمدی« رییس 
تامینی  اقدامات  و  زندان ها  سازمان 
اهمیت  به  اشاره  با  کشور  تربیتی  و 
با  زندانیان  اشتغال  و  مهارت آموزی 
اظهار  آنان،  توانمندسازی  محوریت 
دهه  از  روز  نخستین  در  داشت: 
مبارک فجر با مشارکت گروه صنعتی 
مسئولان  حضور  با  و  نیروموتور 
استان قم، مرحله نخست خط تولید 
کارگاهی  مجموعه  در  موتورسیکلت 
به  سوله ای  در  قم  استان  زندان های 

مساحت ۹۰۰ متر مربع افتتاح شد.
محمدی با بیان اینکه زندانیان شاغل 
واسطه  به  تولیدی  کارگاه  این  در 
پوشش  تحت  سرمایه گذار،  حمایت 
بیمه تامین اجتماعی و بیمه تکمیلی 
دستمزد  افزود:  گرفتند،  قرار  درمان 
نیز  کارگاه  این  در  شاغل  زندانیان 
پرداخت  میانگین  سطح  از  بالاتر 

حقوق زندانیان است.
رییس سازمان زندان ها افزود: در نظر 
داریم در سال آینده ۲ خط تولیدی 
تا  برسانیم  بهره برداری  به  را  دیگر 
مشغول  زندانیان  از  بیشتری  تعداد 

به کار شوند.

اژه ای: قوه قضاییه بر خشکاندن ریشه های 
فساد متمرکز است

خبر
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دکتر رئیسی در نشستی با مدیران مناطق آزاد و ویژه کشور مطرح کرد؛

ضرورت تدوین لایحه ای جامع برای رفع 
موانع موجود در مناطق آزاد و ویژه

رئیس جمهور با اشاره به گذشت زمان طولانی از وضع قوانین مربوط به 
مناطق آزاد و محدودیت هایی که برخی از این قوانین برای فعالیت این 
مناطق ایجاد کرده است، بازنگری در قوانین موجود را ضروری دانست 
و گفت: با توجه به رفع نگرانی های گذشته و تمرکز توجه به تولید و 
تدوین لایحه ای  است  اقتصادی لازم  ویژه  و  آزاد  مناطق  صادرات در 
جامع ناظر به همه موانع موجود در این مناطق و مشتمل بر راهکارهای 

رفع این مشکلات در اولویت کاری مسئولان مربوط باشد.
ویژه  و  آزاد  مناطق  مدیران  نشست  در  رئیسی   ابراهیم  سید  دکتر 
کشور به صورت ویدئوکنفرانسی از طرح های مختلف تولیدی، صنعتی، 
کشاورزی و گردشگری در مناطق آزاد ارس، انزلی، اروند، ماکو و چابهار 

به ارزش ۱4 هزار میلیارد تومان بهره برداری کرد.
رئیس جمهور در این نشست ضمن تسلیت سالگرد شهادت امام موسی 
برای  رهنمودهای مهمی  فجر،  ایام الله دهه  گرامیداشت  و  )ع(  کاظم 

ارتقای عملکرد مناطق آزاد و ویژه کشور مطرح کرد.
دکتر رئیسی با اشاره به گذشت زمان طولانی از وضع قوانین مربوط 
به مناطق آزاد و محدودیت هایی که برخی از این قوانین برای فعالیت 
را ضروری  قوانین موجود  بازنگری در  ایجاد کرده است،  آزاد  مناطق 
دانست و افزود: حال که رویکرد مناطق آزاد به رفع نگرانی های گذشته 
از برخی آسیب های مربوط به فعالیت مناطق آزاد از جمله قاچاق کالا 
و واردات بی رویه و توجه به تولید و صادرات متمرکز شده، لازم است 
و  مناطق  این  در  موجود  موانع  همه  به  ناظر  جامع  لایحه ای  تدوین 
اولویت کاری مسئولان  این مشکلات در  راهکارهای رفع  بر  مشتمل 

مربوط باشد.
رئیس جمهور در ادامه افزایش تولید و صادرات را از جمله مأموریت های 
مهم مناطق آزاد و ویژه برشمرد و افزود: لازمه تولید، جذب سرمایه و 
سرمایه گذاری است، اما با اینکه میزان سرمایه گذاری جذب شده طی 
۲.5 سال گذشته قابل تقدیر است، فرایند جذب سرمایه های داخلی 
و خارجی همچنان طولانی و دارای پیچیدگی هایی است که موجب 

دلسردی و نا امیدی سرمایه گذار و فرار سرمایه می شود.
دکتر رئیسی با بیان اینکه فلسفه و اساس تشکیل مناطق آزاد و ویژه 
رفع پیچیدگی  و قوانین و مقررات دست و پاگیر بوده است، بر لزوم 
اصلاح فرآیند طولانی و پیچیده جذب سرمایه گذاری در مناطق آزاد و 

ویژه و تجدیدنظر در روال فعلی تاکید کرد.
»بررسی  رسیده«،  تصویب  به  آزاد  مناطق  شدن  فعال   »ضرورت 
مرکزی،  بانک  کمک  با  ویژه  و  آزاد  مناطق  مالی  تأمین  راهکارهای 
صندوق توسعه ملی و وزارت امور اقتصادی و دارایی«، »توجه ویژه به 
جذب سرمایه ایرانیان خارج از کشور با تضمین امنیت سرمایه گذاری و 
سود سرمایه«، »فعال کردن اقتصاد گردشگری در کنار تولید در مناطق 
از  ناشی  آزاد و ویژه« و»ضرورت بررسی و رفع مشکلات پیش آمده 
درهم آمیختگی مسائل برخی مناطق آزاد و ویژه با مسائل شهری« از 

دیگر نکات مهم مطرح شده از سوی رئیس جمهور در این جلسه بود.
رئیس جمهور همچنین به اهمیت راهبردی بندر چابهار در فعالیت های 
اقتصادی و تجاری کشور اشاره کرد و گفت: موضوع فعال سازی و توسعه 
بندر چابهار که همواره به عنوان یکی از موضوعات محوری در توافقات 

تجاری با دیگر کشورها مطرح بوده با جدیت در دستور کار باشد.

وحیدی: تبلیغات تلویزیونی هزینه 

نامزدهای مجلس را کاهش می دهد

را  نامزدهای مجلس شورای اسلامی  تلویزیونی  تبلیغات   وزیر کشور 
انتخاباتی عنوان کرد و گفت: این رویکرد سبب  عامل اجرای عدالت 

معرفی بهتر نامزدها و کاهش شدید هزینه های آنها می شود.
افتتاحیه  آئین  در  وحیدی   احمد  ایرنا،  سیاسی  خبرنگار  گزارش  به 
۲۰۰ کانال تلویزیونی تبلیغات انتخابات در نهاد ریاست جمهوری که با 
حضور رئیس جمهور انجام شد، اظهار داشت: یکی از دلایلی که هیات 
اجرایی انتخابات، عدد کمّی برای تبلیغات نامزدهای دوازدهمین دوره 
انتخابات مجلس شورای اسلامی در نظر گرفت، ایجاد امکان تبلیغ برای 

همه نامزدها است.
نامزدها  انتخاباتی  این رویکرد سبب کاهش هزینه  اینکه  بیان  با  وی 
دوره  دوازدهمین  نامزدهای  طرح،  این  طبق  کرد:  تصریح  می شود، 
مجلس شورای اسلامی بهتر معرفی می شوند. همچنین در دوره های 
گذشته این انتقاد از سوی مردم وجود داشت که چرا برای تبلیغات این 

میزان هزینه می شود. اما با طرح پیش رو این نگرانی رفع شده است.
وزیر کشور ادامه داد: در هر استان ستاد تبلیغات طبق قانون جدید 
انتخابات تشکیل شده و این ستاد موظف است که امکانات دولتی را به 
شکل برابر، در اختیار نامزدها قرار دهد. همچنین برای سایر امکانات 
مانند سالن ها، مراکز  استفاده کنند،  دولتی که داوطلبان می خواهند 
ورزش و غیره، از همه استان ها خواسته شده که این امکانات به صورت 

برابر در اختیار داوطلبان قرار داده شود.
برای  این روش را سبب کاهش بسیار زیاد هزینه داوطلبان  وحیدی 
تبلیغات و معرفی بهتر آنها عنوان و خاطرنشان کرد: این روش سبب 
خواهد شد فرمایشات رهبر معظم انقلاب در بند نخست سیاست های 

کلی ابلاغی نظام که به عدالت انتخابات تاکید دارد هم محقق شود.

اهتمام جدی برای رفع برخی ناترازی ها در 

بودجه/هیات نظارت مجمع تشکیل جلسه داد

 سخنگوی دولت به برخی تغییرات اعمال شده از سوی نمایندگان درلایحه 
بودجه تقدیمی به مجلس اشاره کرد و گفت که هم شورای نگهبان و هم 
هیات عالی نظارت در مجمع تشخیص مصلحت نظام با برگزاری جلسات 
متعدد و کارشناسی به دنبال رفع این ایرادها و ناترازی ها در بودجه سال 

آینده هستند.
علی بهادری جهرمی در گفت وگو با خبرنگار ایرنا در یاسوج اظهار کرد که 
روز گذشته و بعد از جلسه رهبر معظم انقلاب با کارگزاران نظام بمناسبت 
تشخیص  در مجمع  راستا  این  در  ای  العاده  فوق  نیز جلسه  مبعث  عید 
مصلحت نظام با چاشنی بودجه سال ۱4۰۳ وتطبیق آن با سیاست های 

کلی نظام برگزار شد.
او تصریح کرد که اهتمام جدی دولت وتاکید همه کارشناسان وسازمان 
برنامه و بودجه این است که بتوانیم با تصویب بودجه ضد تورمی و اشتغال 
آفرین در راستای بهبود رفاه و کمک به معیشت و سفره مردم گام برداریم .

عضوهیات دولت سیزدهم یادآور شد که دولت می خواهد با رفع این ایرادها 
و ناترازی ها و به کمک همه کارشناسان و متخصصان امر و در سایه اصلاح 
ساختار بودجه ای ، تورم را مهار و تولید و رفاه و اشتغال را رونق بخشد و 

کمکی به رفع دغدغه های معیشتی مردم کنیم.
او ابراز امیدواری کرد که بتوان با تعامل سازنده بین دولت، مجلس و سایر 

نهادها بودجه ای ضد تورمی و اشتغال افرین تصویب و اجرا کنیم.
بهادری جهرمی البته به عدد تخمینی بالای 4۰۰ هزار میلیارد تومان از 
سوی سازمان برنامه هم اشاره کرد و گفت که دولت بارها این نکات را 

یادآور شده بود.
شد/ خریداری  سیزدهم  دولت  در  هواپیما  فروند   ۶۰ دولت:  سخنگوی 

انتخابات تجلی مردم سالاری دینی
 سخنگوی دولت گفت: ظرف ۲ سال و نیم گذشته در دولت سیزدهم و 
با وجود تحریم ها ۶۰ فروند انواع هواپیما و بالگرد به روش های مختلف 

خریداری شده است.
به گزارش ایرنا، علی بهادری جهرمی افزود: شماری از این هواپیماها در 
فرودگاه های ایران در حال فعالیت و مابقی هم در مراحل بکارگیری است.

وی با اشاره به اهمیت توسعه و امنیت سفرهای هوایی ابرازامیدواری کرد 
که تامین این زیرساخت ها بتواند گامی ارزنده برای خدمت رسانی بهتر 

به هموطنان باشد.
سخنگوی دولت با یادآوری اینکه مسوولان دولت سیزدهم از رییس جمهور 
استان  به  سفر  جمله ۲  از  گذشته  در ۳۰ماه  سفر  چندین  معاونانش  تا 
کهگیلویه و بویراحمد  داشته اند، تاکید کرد: این سفرها نشان دهنده توجه 
مسوولان عالی رتبه و دولتمردان سیزدهم ایران به مناطق کمتر توسعه 

یافته است.
کهگیلویه  در  اقتصادی  و  عمرانی  طرح   ۶5۰ زنی  کلنگ  و  افتتاح  وی 
ها  پروژه  این  از  درصد  که ۹۰  امسال  فجر  دهه  با  بویراحمد همزمان  و 
بهره برداری بوده را یادآور شد و تصریح کرد که عزم دولت برای سرعت 

بخشیدن به پیشرفت و آبادانی این استان جدی است.
جز  ای  وظیفه  دولت  این  که  است  شده  تاکید  بارها  داشت:  ابراز  وی 

خدمتگذاری به مردم ندارد.
بهادری جهرمی همچنین با اشاره به انتخابات در نظام جمهوری اسلامی 
تاکید کرد: پس از پیروزی انقلاب اسلامی رویدادهای مختلفی انتخاباتی از 
جمله انتخابات مجلس شورای اسلامی،مجلس خبرگان،شوراهای اسلامی 
شهر وروستا و ریاست جمهوری در کشور برگزار می شود و براساس آن 
همه تصمیم گیرندگان نظام با رای مردم انتخاب می شوند؛ این  این در 
حالی است که در دوران طاغوت شمار قابل توجهی از نمایندگان مجلس 
به طور مستقیم با انتخاب و تایید شاه خانه ملت می شدند و انتخابات 

فرمایشی بود.
تجلی  ایران  اسلامی  نظام جمهوری  انتخابات در  سخنگوی دولت گفت: 

مردم سالاری دینی است.
بهادری جهرمی با اشاره به تلاش های دشمنان نظام جمهوری اسلامی 
برای کمرنگ کردن حضور مردم در انتخابات مجلس شورای اسلامی در 
یازدهم اسفند امسال از مردم خواست تا با حضور گسترده این تلاش ها 

را نقش برآب کنند.
رژیم  سهمگین  جنایات  و  فلسطین  مساله  به  اشاره  با  دولت  سخنگوی 
غاصب صهیونیستی در کشتار بی رحمانه مردم و ۳۰ هزار انسان و مردم 
غیرنظامی گفت: مدعیان حقوق بشر، آزادی زن و مدعیان عدالت به جای 
آنکه کمترین اقدامی در راستای جلوگیری از این جنایت ها داشته باشند 
خود مستقیم و به طور واضح و در راس آنها ایالات متحده امریکا از دولت 

کودک کش و غاصب صهیونیسم حمایت می کنند.
سخنگوی دولت: بیش از ۲ هزار طرح عمرانی در دهه فجر امسال بهره 

برداری شد
 سخنگوی دولت گفت: در دهه پر فروغ فجر امسال بیش از ۲ هزار طرح 
بزرگ عمرانی و زیربنایی در حوزه های مختلف در سطح کشور بهره برداری 

شد.
به گزارش ایرنا، علی بهادری جهرمی امروز جمعه در جریان سفر به یاسوج 
در گفت و گو با خبرنگار ایرنا اظهار کرد: در این ایام هر یک از اعضای هیات 

وزیران میهمان حداقل یک استان بوده اند.
بهادری جهرمی یادآور شد: این طرح ها در حوزه های مختلف راهسازی، 
بهداشت و سلامت ، صنعت ، کشاورزی ، شیلات، فرهنگ ، آموزش و طرح 

های زیرساختی آب و برق و صنعت و پتروشیمی بوده است.
وی بیان کرد: ایام فجر بهانه ای شد تا توفیق پیدا کنیم در جمع مردم 

انقلابی و همیشه در صحنه استان کهگیلویه و بویراحمد باشیم.
وی افزود: امروز با دعوت استاندار کهگیلویه وبویراحمد به این استان غنی 
و سرشار از مواهب و ظرفیت های متنوع آمدیم تا هم شنونده مسائل و 
مشکلات باشیم و طرح های متعددی که به واسطه ایام دهه فجر آماده 

شده است به بهره برداری برسند.
وی گفت: امیدواریم بتوانیم برای رشد اقتصادی و اشتغال آفرینی از تمامی 
ظرفیتها و فرصت ها استفاده کنیم و سرمایه گذاری ها و طرح ها را به 

سمت صادرات محصولات سوق دهیم.
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وزیر کار: در کاهش حوادث ناشی از 
کار مسئولیت داریم

تلاش های  کار  ایمنی  حوزه  در  گفت:  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  وزیر 
زیادی انجام شده و در جوار کارگاه های بزرگ خانه های بهداشت کار و 
درمانی تعبیه شده است، اما همه در کاهش حوادث ناشی از کار مسئولیت 

داریم و باید تلاش کنیم تا میزان ایمنی در کار را افزایش دهیم.
به گزارش خبرنگار اقتصادی ایرنا، »صولت مرتضوی« در همایش تبیین 
قرارگاه آموزش ایمنی کار و توانمندسازی کارفرماهای کارگاه های زیر ۱۰ 
نفر، اظهار کرد: کسانی که گذشته و قبل از انقلاب به را به یاد دارند به 
نیکی می توانند تاریخ شفاهی قبل و بعد از پیروزی انقلاب اسلامی باشند. 
استان های  از  برخی  مراکز  و  مناطق محروم  تمام  در  و ۵۰  در دهه ۴۰ 
کشور از کارشناسان و پزشکان اعزامی از کشور هند و پاکستان استفاده 
اما امروز دغدغه ما این است که جمعی از متخصصین ما در  می کردیم 

حال مهاجرت هستند.
وی افزود: انقلاب اسلامی منشأ خدمات بزرگی است و مهم ترین خدمت 
آن خدمت به بشریت بود. یکی از دغدغه های ما سفره مردم است و دولت 
و  تورم  مهار  با  بتواند  که  کرد  ابتدایی تلاش  روزهای  از همان  سیزدهم 
افزایش حقوق و مزایا مشکلاتی را رفع کند. هنوز مشکلاتی وجود دارد که 

آن هم به دلیل تحریم های ظالمانه است.
و  کار  ایمنی  همایش  عنوان  تحت  مبارک  همایش  این  گفت:  مرتضوی 
آموزش و بهداشت کار است. مولای ما در نهج البلاغه مردم را به سه امر 
سفارش می کند. نخست پرهیزکاری، دوم تقوای الهی و سوم نظم در امور 
که بسیار در حوزه ایمنی کار اهمیت دارد و باید مبنا و ملاک عمل قرار 

بگیرد.
وزیر کار گفت: اگر در امور ما نظم وجود داشته باشد قطعاً نظم مکمل 
و  بی برنامگی ها  بی نظمی ها،  وقت ها  بعضی  بود.  خواهد  ایمنی  مقوم  و 
کم دقتی ها مشکلاتی را رقم می زند. مدتی قبل حادثه ای در معدن طزره 
رخ داد که ۶ نفر از عزیزان ما فوت کردند. بی دقتی در ایمنی و بهداشت 
توانخواه و مددجوی  بازدید دیگر چند  تلخ شد. در  این حادثه  به  منجر 
آنجا  به  نبودن فضای کار  ایمن  نتیجه  نخاع حضور داشتند که در  قطع 

رسیده بودند.
انداختم. در سال نزدیک  وی بیان کرد: نگاهی به میزان تلفات جاده ای 
به ۲۰ هزار نفر تلفات داشتیم که این زیبنده ما نیست. اگر دقت فردی 
می توان از مشکلات زیادی جلوگیری کرد. اگر تحلیل محتوایی بر تلفات 
جاده ای انجام شود و می گویند عمدتاً در ۳۰ کیلومتری ورود به شهر و 
افراد  در خستگی  می توان  را  آن  دلیل  که  می گیرد  صورت  کلان شهرها 

جستجو کرد.
مرتضوی تصریح کرد: پیشگیری از عصبانیت و فرونشاندن خشم از بروز 
حادثه جلوگیری می کند. تمام این ها آموزه های دینی ما هستند. سازمان 
آن  رعایت  به  موظف  ما  و  کرده  وضع  را  مقررات  از  بخشی  کار  جهانی 
هستیم، اما باید بگویم »سال ها دل طلب جام جم از ما می کرد، آنچه خود 
داشت ز بیگانه تمنا می کرد«؛ سراسر آموزه های دینی ما پر از آموزه های 

بهداشت و پرهیز از خسارات کاری است.
وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی تاکید کرد: باید در ایمنی کار مجهز شد. 
همه مجاهدت هایی که در این حوزه بهداشت شغلی رخ داده است را ارج 
می نهم و به تمام کارفرماها و کارگاه ها توصیه می کنم که از کار و کارگر 

مراقبت کنند.
اقدامات خوبی  با  رابط کار  وی خاطرنشان کرد: همکاران ما در معاونت 
که در کارگاه های بزرگ و کوچک میزان خسارات کارگاهی را به شکل 
آن  به  باید  و  است  زیاد  نیز  مخاطره  یک  اما  دادند.  کاهش  چشم گیری 

توجه شود.
توصیه می کنم که  مرتضوی افزود: به همکارانم در مراکز استان ها اکیداً 
کار  در  ایمنی  و  استحکام  منظور  با  آن ها  رسالت های  مهم ترین  از  یکی 
است. ایمنی فردی و اجتماعی است گاهی یک جرقه در باروت هم فرد 
موارد  دیگر  از  نیز  تولید  استحکام  به  توجه  را.  هم جمع  می کند  فدا  را 

مهم است.
انسانی  نیروی  کمبود  به  برخی  افزود:  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  وزیر 
در  اما  می کنیم.  جبران  را  آن  و  می پذیرم  رو  این  من  که  کردند  اشاره 
زمینه آموزش از مراکزی که از سازمان فنی و حرفه ای کشور مجوز دارند 

کمک بگیرند.
وی گفت: در این مدت در حوزه ایمنی کار تلاش های زیادی صورت گرفته 
است و بسیار خوشحال هستیم که در جوار کارگاه های بزرگ خانه های 
عنوان  به  از من  بدانید که  اما  است.  تعبیه شده  درمانی  و  کار  بهداشت 
وزیر تا دیگر همکاران من در مقابل یک حادثه نیز مسئول هستیم و تمام 
تلاش خود را به کار می گیریم تا میزان ایمنی در کار را افزایش دهیم و 

از حوادث پیشگیری کنیم.
توانمندسازی  و  ایمنی  آموزش  قرارگاه  تبیین  همایش  ایرنا،  گزارش  به 
کارفرمایان زیر ۱۰ نفر به منظور کمک به ارتقای سطح ایمنی و بهداشت 
شغلی با حضور »سیدصولت مرتضوی« وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی، 
معاونین وزیر، مدیران ستادی، کارفرمایان، نمایندگان تشکل های کارگری 
و ارتباط ویدئوکنفرانسی با ادارات کل استانی به همت مرکز تحقیقات و 
تعلیمات حفاظت فنی و بهداشت کار وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی و 

کانون عالی کارفرمایی ایران در مجتمع فرهنگی تلاش آغاز شد.
بازار  اولویت سنجی  اساس  بر  فنی وحرفه ای  سازمان  آموزش  طراحی های 

کار باشد
وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی گفت که برای ایجاد اشتغال پایدار راه 
گریزی جز مجهز شدن به آموزش های فنی و حرفه ای وجود ندارد. در این 
بر اساس  راستا ضرورت دارد طراحی های آموزش سازمان فنی وحرفه ای 

اولویت سنجی بازار کار محقق شود.
به گزارش خبرنگار اقتصادی ایرنا، »صولت مرتضوی« در مراسم افتتاح و 
بهره برداری از یک هزار پروژه سازمان آموزش فنی و حرفه ای کشور افزود: 
اتفاقاتی که در دولت سیزدهم شاهد آن هستیم، در سایه  خون شهدای 

ما به بار نشسته است.
بزرگ  به یک کارگاه  ایران اسلامی  امروز  بیان داشت:  این مقام مسوول 
اجرایی، عمرانی و آموزشی تبدیل شده که مثال شاهد آن بهره برداری از 
یک هزار مرکز آموزش فنی و حرفه ای و کارگاه های آموزشی با اعتبار بیش 

از یک هزار و ۲۰۰ میلیارد تومان است.
یکی  مهارت،  ملی  نهضت  در  ای  فنی وحرفه  سازمان  اهمیت  گفت:  وی  
درنوردیده  زمانی  توسعه  مرزهای  است.  تعاون  وزارت  بزرگ  ادعاهای  از 

می شود که کارگزاران توسعه محور مجهز بر ابزار عمل و علم باشند.
این عضو کابینه دولت سیزدهم خاطرنشان کرد: در فنی و حرفه ای، هم 
از  برون رفت  برای  را و  را مشاهده و ملاحظه می کنیم و هم عمل  علم 

مشکلات و پدیده ها و آسیب های اجتماعی باید اشتغال ایجاد کرد.

وزیر امور اقتصادی و دارایی گفت: طبق 
و  میلیون  یک  به  نزدیک  آمار  آخرین 
توانسته اند  اقتصادی  فعال  هزار   ۴۰۰
مجوز فعالیت اقتصادی خود را از طریق 
درگاه ملی مجوزهای کسب و کار و بدون 

مراجعه به دستگاه ها دریافت کنند.
خاندوزی  احسان  سید  ایرنا،  گزارش  به 
در برنامه گفت و گوی ویژه خبری اعلام 
صدور  تسهیل  قانون  اجزای  تمام  کرد: 
مجوزهای کسب و کار، غیر از فاز پایانی 
که مرحله »تبدیل مجوز کاغذی به مجوز 
الکترونیکی و شناسه یکتا« است، اجرایی 

شده است.
وی افزود: البته نقاط ضعفی وجود دارد، 
زمینه هایی  تمام  که  است  این  مهم  اما 
کسب  موانع  عنوان  به  قبل  سال   ۴ که 
پرهزینه،  تولید  بود  شده  موجب  کار  و 
دشوار، آزاردهنده و حتی همراه با رشوه 
و  جمهور  رئیس  تاکید  با  باشد،  فساد  و 
رسانه  همراهی  و  مجلس  و  دولت  همت 
مهمی  بخش  امروز  و  رفته  میان  ملیاز 
مسیر  کار  و  کسب  صدور  فرایندهای  از 
مسیر  و  سهل  است،  هزینه  کم  بسیار 

روانی دارد.
آخرین  طبق  داشت:  اظهار  اقتصاد  وزیر 
هزار   ۴۰۰ و  میلیون  یک  نزدیک  آمار 
فعالیت  مجوز  توانسته اند  اقتصادی  فعال 
ملی  درگاه  طریق  از  را  خود  اقتصادی 
مراجعه  بدون  و  کار  و  کسب  مجوزهای 

به دستگاه ها دریافت کنند.
دستگاه ها  برخی  البته  گفت:  خاندوزی 
مثلًابه  هستند.  مشکلاتی  دچار  هنوز 
تبدیل  که  پایانی  مرحله  مثال  عنوان 

مجوز کاغذی به الکترونیکی است.
قانون  اینکه  به  اشاره  با  اقتصاد  وزیر 
و  مرحله  چهار  مجوزها  صدور  تسهیل 
اول  مرحله  گفت:  داشت  گذاری  هدف 
این بود که شرایط صدور مجوز برای همه 
مردم شفاف باشد و سلیقه ای نباشد. این 
اجرا  درصد   ۹۹ گفت  می توان  را  مرحله 
شده است. مرحله دوم عبارت از این بود 
که فرایند صدور مجوز الکترونیکی بشود. 
این مرحله هنوز به طور کامل اجرا نشده 
اما بیش از ۷۰ درصد از این مرحله هم 
اجرایی شده است. مرحله سوم نیز حذف 
شرط و شروط بی مورد بود. این اتفاق در 
است.  افتاده  اتفاق  زدایی  مقررات  هیات 
کاغذی  مجوزهای  تبدیل  چهارم  مرحله 
الکترونیکی  یا مجوزهای  یکتا  به شناسه 
ابتدای  در  بتوانیم  امیدواریم  که  است 
را  قانون  نهایی  گام  این   ۱۴۰۳ سال 

محکم برداریم.
مانده  بر زمین  صدور خودکار مجوزهای 

از ۱۵ بهمن
ایام دهه فجر  در  افزود: خبر خوش  وی 
گذشته،  روز  چند  از  ما  که  است  این 
مجدداً  امسال  بهمن   ۱۵ از  دقیقاً  یعنی 
مانده  بر زمین  صدور خودکار مجوزهای 
و بلاتکلیف را از درگاه ملی مجوزها آغاز 

کرده ایم.
 ۳۰ ماده  و   ۲۴ ماده  گفت:  خاندوزی 
کار  و  فضای کسب  مستمر  بهبود  قانون 
در مجموع این پیام را داشت که اقتصاد 
برای اینکه پیش بینی پذیر شود اول باید 
کند.  شروع  خود  از  را  اصلاحات  دولت 
 ۱۰ فهرست  یک  که  معناست  بدان  این 
اقتصادی شکل  مقررات  انواع  از  محوری 
 ۳۰ بین  دهگانه  فهرست  این  که  گرفت 
پروانه های  برای  البته  و  روز   ۹۰ تا  روز 
احداث بنا و پایان کار و داخل حریم ۱۸۰ 
روز قبل از زمان اجرای آن مقررات باید 

به اطلاع فعالان اقتصادی برسد.
وی اضافه کرد: همچنین مقرر شده است 
روز   ۳۰ واردات  و  صادرات  حوزه  در  که 
هم  گمرکی  امور  حوزه  در  اجرا،  از  قبل 
حدود ۳۰ روز قبل از اجرا، در مورد تغییر 
 ۳۰ اقتصادی  بنگاه های  برق  و  آب  نرخ 
روز قبل از اجرا، حوزه های ضوابط محیط 
زیستی و بهداشتی واحدهای تولیدی سه 
اجباری  استانداردهای  اجرا،  از  قبل  ماه 
روز   ۹۰ اجتماعی  تامین  بیمه  مالیات 
فعالان  به اطلاع  باید  اجرای آن،  از  قبل 
کننده  تولید  یک  که  برسد  اقتصادی 
بتواند برنامه ریزی کند و یکباره محموله 
گرفتار  مرز  پشت  آن  واردات  و  صادرات 

نشود.

خاندوزی تاکید کرد: این اتفاق به مثابه 
اقتصادی  مقررات  حوزه  در  انقلاب  یک 
بخشنامه های  به  بخشیدن  نظم  و 
پذیر  بینی  پیش  و  دولتی  دستگاه های 
کردن اقتصاد برای تولید کنندگان است.

حساب واحد خزانه یعنی شروع اصلاحات 
اقتصادی از خود دولت

وزیر اقتصاد همچنین گفت: حساب واحد 
اعتباری  پرداخت  آن  کنار  در  و  خزانه 
انضباط بخش  اقدام  دو  نهایی  ذینفع  به 
است که به معنی شروع اصلاحات از خود 
دولت است. اگر می خواهیم جامعه را نظم 
ببخشیم نمی شود که در آن دستگاه های 
اجرایی خودشان عامل بی نظمی باشند و 
از شفافیت فرار کنند و در عین حال از 

مردم بخواهیم که شفاف باشند.
دسته  دو  ما  کرد:  تصریح  خاندوزی 
حساب های  دسته  یک  داریم؛  حساب 
درآمدی و دریافتنی که وجوهی که واریز 
می شود به عنوان درآمد دولت محسوب 
و  مالیات گمرک  درآمد  از  اعم  می شود، 
دیگر  دسته  درآمدهاست؛  مختلف  انواع 
شامل  که  است  پرداختنی  حساب های 
برای  باید  که  می شود  بودجه  مصوبات 
خدمات  و  کالا  خرید  دستمزد  و  حقوق 
هزینه ها  سایر  و  عمرانی  طرح های 

استفاده شود.
خزانه  واحد  حساب  افزود:  اقتصاد  وزیر 
به  بخشیدن  نظم  ساده  معنای  به 
به  که  بود  دولت  درآمدی  حساب های 
باشد،  ضابطه  بی  و  پخش  آنکه  جای 

متمرکز باشد.
فقره حساب  هزار  از ۲۵۰  ما  وی گفت: 
دستگاه های دولتی که بین شبکه بانکی 
گاهی  و  پیچیده  تو  در  تو  شکل  به 
ناشناخته استفاده می شد بعد از این نظم 
بخشی به حدود ۲۵ هزار حساب کاهش 
پیدا کرده و منضبط شده و همه متمرکز 
در خزانه داری کل کشور ذیل حساب های 
شفاف  کاملًا  شکل  به  مرکزی  بانک 
شده  موجب  این  است.  شده  تجمیع 
دهه های  و  سال ها  تمام  برخلاف  است 
از  گذشته دولت بدون نیاز به استقراض 
بانک مرکزی بتواند بودجه عمومی خود 
را تامین کند. علت این موضوع این است 

که حساب ها مشخص شد.
حساب  پروژه  کرد:  تاکید  اقتصاد  وزیر 
اجرا  کامل  طور  به  تقریبا  خزانه  واحد 
باقی  که  مواردی  شمار  انگشت  و  شده 
بین  باقیمانده  مشکلات  جهت  به  مانده 

شبکه بانکی و آن دستگاه دولتی است.
به  مربوط  دوم  پروژه  گفت:  خاندوزی 
می خواهد  دولت  که  است  حساب هایی 
حقوق  باید  مثلًا  کند،  هزینه  آنها  از 
و  بدهد  یارانه  یا  بدهد  را  خود  کارکنان 
خوبی  حکم  به  توجه  با  هزینه ها.  دیگر 
که مجلس صادر کرده برای تجمیع تمام 
پرداختیها به هر اسم و عنوانی که وجود 
دارد در حوزه دستگاه های اجرایی دولت 
فراری  راه  هیچ  اجرایی  دستگاه های  و 

وجود ندارد.
و  برنامه  سازمان  همکاری  با  افزود:  وی 
و  استخدامی  و  اداری  سازمان  بودجه 
خزانه دار کل کشور موفق شدیم با درجه 
بسیار عالی، مجموع پرداخت های شبکه 

دولتی را انضباط ببخشیم.
حوزه  در  ایران  پیشرفت  اقتصاد:  وزیر 

های مختلف توقف ندارد
گفت:  دارایی  و  اقتصادی  امور  وزیر   
های  حوزه  در  کشور  پیشرفت  مسیر 
و  فرهنگی  سیاسی،  اقتصادی،  مختلف 
اجتماعی توقف ندارد و به هیچ نقطه ای 

از پیشرفت قناعت نمی کنیم.
در  خاندوزی  احسان  ایرنا،  گزارش  به 
ملی  »رویداد  نمایشگاه  از  بازدید  جریان 
دشمنان  افزود:  مشهد  در  پیشرفت« 
و  رفاه  ایران،  اسلامی  جمهوری  نظام 
ایران نمی خواهند و  برای ملت  را  عزت 
به هر اقدامی برای توقف پیشرفت کشور 

متوسل می شوند.
تدبیر  با  دولت سیزدهم  کرد:  اضافه  وی 
ویژه مسیر پیشرفت را هموار کرده و خود 

را وقف این هدف کرده است.
گفت:  دارایی  و  اقتصادی  امور  وزیر 
مختلف  بخشهای  در  توسعه  و  پیشرفت 
روشنگری  و  تبیین  مردم  برای  باید 
بخشی  روایتگر  نمایشگاه  این  که  شود 
های  عرصه  در  موفقیت  و  پیشرفت  از 

مختلف است.
خاندوزی تاکید کرد: فضای رسانه ای و 
شبکه های اجتماعی باید خلا موجود در 
مسیر تبیین دستاوردها را پرُ و موفقیتها 

را برای مردم تبیین کنند.
نمایشگاه  این  برگزاری  از  هدف 
امیدآفرینی است تا مردم و اقشار مختلف 
بدانند دولت سیزدهم در ۲ سال گذشته 
داشته  پیشرفتهایی  و  دستاوردها  چه 

است.
وزیر اقتصاد: حساب شرکت های استانی 

نباید در تهران تجمیع شود
گفت:  دارایی  و  اقتصادی  امور  وزیر   
بنگاه  و  ها  شرکت  اصلی  های  حساب 
تهران  نباید در  استان ها  اقتصادی  های 
تجمیع شود و در این خصوص وزارتخانه 

اقداماتی را آغاز کرده است.
با  گو  و  گفت  در  خاندوزی  سیداحسان 
دارد  تلاش  دولت  افزود:  ایرنا،  خبرنگار 
تا حساب اصلی شرکت های استانی که 
به  دارد  مدیریت  صندلی  آنها  در  دولت 
طور قطع به همان استان و محل فعالیت 
اصلی شرکت ها بازگرداند و در این زمینه 

اهتمام جدی داریم.
این  کارهای  سازو  اینکه  به  اشاره  با  وی 
دارایی  و  اقتصادی  امور  وزارت  در  اقدام 
یا  یادآور شد: در یک  فراهم شده است، 
۲ هفته آینده مصوبه کمیسیون اقتصادی 
و  کرده  اخذ  رابطه  این  در  نیز  را  دولت 
ابلاغ  استان ها  به  را  نامه مربوطه  بخش 

می کنیم.
خاندوزی با تایید نگرانی برخی از استان 
ها در رابطه با حساب شرکت های بخش 
عمومی که در خارج از استان های محل 
کرد:  اظهار  شود،  می  نگهداری  فعالیت، 
به  و  داشته  تاکید  این موضوع  بر  نیز  ما 
دنبال راهکارهای مناسب برای حذف آن 
حساب  تجمیع  معتقدیم  چون  هستیم، 
ها در مرکز موجب کاهش ظرفیت های 
ارایه  امکان  و  شده  ها  استان  در  بانکی 
صنعت  و  کنندگان  تولید  به  تسهیلات 

گران به شدت کاهش خواهد یافت.
در  شده  یاد  موضوع  البته  داد:  ادامه  وی 
که  شرقی  آذربایجان  مثل  های  استان 
قطب اقتصادی، تجاری و صنعت در کشور 
به شمار می رود، بیش از سایر استان ها 
به چشم می خورد و باید با اجرای مصوبه 
کمیسیون اقتصادی دولت زمینه های رشد 
را  استان  این  بیشتر  اقتصادی  بالندگی  و 

فراهم کنیم.
عنوان  به  شرقی  آذربایجان  از  خاندوزی 
ایران  در  تجارت  و  اقتصاد  ثقل  مرکز 
نقطه  استان  این  اینکه  بیان  با  و  برد  نام 
یادآور  است،  اقتصادی  تحرک  درخشان 
شد: بر همین مبنا دولت سیزدهم و وزارت 
به  بیشتری  توجه  دارایی  و  اقتصادی  امور 

این منطقه دارد.
مشکلات  و  مسایل  فصل  و  حل  وی 
اقتصادی مناطق مختلف کشور را یکی از 
اهداف مهم سفر وزرا به استان ها اعلام و 
اضافه کرد: امروز نیز در آذربایجان شرقی 
مشکلات مالیاتی و تامین مالی شرکت ها 
فعالان  حضور  با  اقتصادی  های  بنگاه  و 
بانکی مورد بررسی و کنکاش  اقتصادی و 

قرار گرفت و تصمیماتی نیز اتخاذ شد.
خاندوزی تسریع در پرداخت علی الحساب 
مس  اعتباری  سهم  تکلیف  تعیین  و 
مهم  تصمیمات  جمله  از  را  آذربایجان 
سفرش به تبریز عنوان کرد که دستورات 
مالیاتی  امور  سازمان  رییس  توسط  آن 
آن  مفاد  سالجاری  پایان  تا  که  شد  صادر 

اجرایی می شود.
وی با تاکید بر اینکه دقت فنی و سلامت 
خاصی  اهمیت  از  دولت  برای  مالی 
اما این موضوع  برخوردار است، ادامه داد: 
بدین معنی نیست که گردش قلم ها از کار 

بیفتد و استان قفل شود.
وزیر امور اقتصادی و دارایی با بیان اینکه 
لازم  اجرایی  امور  در  پذیری  مسئولیت 
باشند،  پذیر  ریسک  مدیران  باید  و  است 
یادآور شد: در این رابطه تعادل بین قانون 
گرایی و مسئولیت پذیری نیز باید مد نظر 

باشد.
خاندوزی: مطالبات پیمانکاران بدون تأخیر 

پرداخت خواهد شد
 وزیر اقتصاد در حاشیه جلسه هیأت دولت 
روز  یک  حتی  بدون  پس  این  از  گفت: 
ثانیه مطالبات  از چند  تأخیر و  در کمتر 
به  کشور  عمرانی  های  طرح  پیمانکاران 
پیمانکاران  خود  حساب  به  مستقیم  طور 

واریز خواهد شد.
 سید احسان خاندوزی در حاشیه جلسه 
نتیجه  کرد  امیدواری  ابراز  دولت  هیأت 
قطر  با  کشورمان  ملی  تیم های  دیدار 
پیروزی تیم ملی ایران باشد و دل ملت با 

این نتیجه شاد شود.
اشکالاتی که نسبت  به  اشاره  با  خاندوزی 
به پرداخت مطالبات پیمانکاران طرح های 
پیش  داشت:  اظهار  داشته  وجود  عمرانی 
از این طلب پیمانکاران طرح های عمرانی 
و  شد  می  مالی  تامین  سختی  با  کشور 
با  کشور  اجرایی  های  دستگاه  حساب  در 
پیمکانکاران  و  بودیم  مواجه  پول  رسوب 
نمی  عمرانی  های  طرح  تولیدکنندگان  و 

توانستند منابع خودشان را وصول کنند.
وزیر اقتصاد افزود: برای اینکه رسوب پول 
در دستگاه های دولتی صفر شود، بنا داریم 
از  با دستور رئیس جمهور  بار  اولین  برای 
بهمن ماه نظام پرداخت اعتباری به ذینفع 
بودجه  های  پرداخت  تمام  برای  را  نهایی 

ای دولت انجام دهیم.
خاندوزی این تصمیم را کار مشترک خزانه 
داری کل کشور و بانک مرکزی عنوان کرد 
روز  یک  حتی  بدون  این  از  بعد  گفت:  و 
تأخیر به محض تأیید و نهایی شدن صورت 
سازمان  اینکه  محض  به  و  ها  وضعیت 
تخصیص  عمرانی  های  پروژه  برای  برنامه 
از  کمتر  در  و  روز  همان  در  کند،  صادر 
چند ثانیه مطالبات پیمانکاران طرح های 
عمرانی کشور به طور مستقیم به حساب 

خود پیمانکاران واریز خواهد شد.
فهرست  انتشار  درمورد  همچنین  وی 
کالاهای صهیونیستی تصریح کرد: معاون 
توسعه  و سازمان  وزارت خارجه  اقتصادی 
در  اما  هستند  موضوع  این  پیگیر  تجارت 
وجود  نظر  اختلاف  اقلام  از  برخی  مورد 
سازمان  اختلاف،  رفع  محض  به  و  دارد 

توسعه تجارت اطلاع رسانی خواهد کرد.

یک میلیون و ۴۰۰ هزار مجوز الکترونیکی 
کسب و کار صادر شده است

گزارش

منظور: رسالت دولت ایجاد گشایش در 
زندگی مردم است

 رئیس سازمان برنامه و بودجه با بیان اینکه امروز انقلاب اسلامی به یک درخت تنومند 
بتوانیم  که  )ره( هستیم  امام خمینی  راستین  پیرو  زمانی  گفت:  است،  تبدیل شده 

رضایت مردم را تامین و در زندگی شان گشایش ایجاد کنیم.
به گزارش خبرنگار اقتصادی ایرنا، داود منظور پس از تجدید میثاق با آرمان های امام 
خمینی)ره(، در جمع خبرنگاران اظهار کرد: امروز همراه مدیران سازمان  برنامه و بودجه 
و سازمان های تابعه در چهل و پنجمین سالگرد پیروزی شکوهمند انقلاب اسلامی به 

زیارت حضرت امام خمینی )ره( مشرف شدیم.
وی افزود: در ایام دهه فجر تمام دستگاه های اجرایی با آرمان های بنیانگذار انقلاب و 

رهنمودهای رهبر معظم انقلاب تجدید بیعت می کنند.
معاون رئیس جمهور گفت: حضرت امام خمینی )ره( صیانت از اسلام را به ما آموختند 

و انقلاب اسلامی نشان داد می توان یک تنه در مقابل استکبار ایستاد.
منظور ادامه داد: امروز انقلاب اسلامی به یک درخت تنومند تبدیل شده که اصل آن در 
زمین و فرع آن در آسمان است. ریشه های این انقلاب در زمین استوار و میوه های آن 

شکوفا است که همه دنیا از برکات انقلاب اسلامی بهره مند هستند.
تا  می دانند  متعهد  را  خود  ایران  اسلامی  جمهوری  نظام  مسوولان  کرد:  بیان  وی 

آرمان های حضرت امام خمینی )ره( را پیگیری کنند.
رسالت  که  دادند  یاد  ما  به  امام خمینی  کرد:  تاکید  بودجه  و  برنامه  رئیس سازمان 
دولت خدمتگزاری به مردم است؛ بنابراین وقتی پیرو راستین امام هستیم که بتوانیم 
خدمتگزار واقعی مردم باشیم و رضایت مردم را تامین و در زندگی آنها گشایش ایجاد 

کنیم.
مجلس حداقل ۴۰۰همت هزینه های بودجه را اضافه کرد/ مصوبات نمایندگان موجب 

کسری می شود
 رییس سازمان برنامه و بودجه با اشاره به کاهش وابستگی لایحه بودجه ۱۴۰۳ به 
درآمدهای نفتی، گفت: نمایندگان مجلس در تصویب بودجه حداقل ۴۰۰ هزار میلیارد 
تومان هزینه های دولت را افزایش دادند؛ بدون اینکه منابع و درآمدی برای آن دیده 

شود و این موضوع سبب کسری بودجه خواهد شد.
به گزارش خبرنگار اقتصادی ایرنا، داود منظور در یک گفت وگوی تلویزیونی، با تبریک 
اظهار  ایران،  اسلامی  انقلاب شکوهمند  پیروز  پنجمین سالگرد  و  و چهل  فجر  دهه 
داشت: دولت در تدوین لایحه بودجه ۱۴۰۳ تلاش کرد یک گام به سمت عملیاتی 
شدن اصلاح ساختار بودجه، همان طور که مقام معظم رهبری تکلیف کرده بودند، 

حرکت کند.
وی با تاکید بر اینکه اتکا بودجه به منابع پایدار و کاهش درآمدهای نفتی مهم ترین 
افزود: معتقدیم درآمدهای نفتی متعلق به  بخش اصلاح ساختاری در بودجه است، 
نسل های آینده است و می بایست این درآمد به سمت صندوق توسعه ملی هدایت شود 

تا با مولدسازی بتوانیم منابع خوبی را برای آینده تامین کنیم.
رییس سازمان برنامه و بودجه گفت: میزان اتکای دولت به درآمدهای نفتی در بودجه 
۱۴۰۳ کاهش محسوس داده شد، به طوری که تراز عملیاتی بودجه از منفی ۴۵۰ 
هزار میلیارد تومان در قانون بودجه امسال به حدود منفی ۳۰۰ هزار میلیارد تومان 
در لایحه بودجه ۱۴۰۳ کاهش پیدا کرد، یعنی توانستیم تراز عملیاتی بودجه را تقریباً 

یک سوم کاهش دهیم.
منظور ادامه داد: می توانیم در دو یا سه گام دیگر به تدریج بودجه جاری دولت را بر 
اساس درآمدهای پایدار داخلی از جمله درآمدهای مالیاتی، حقوق مالکانه دولت در 

معادن و ارتباطات و سایر منابع مختلف از جمله سود سهام دولت تامین کنیم.
رییس سازمان برنامه و بودجه گفت: نکته دیگری برای اصلاح ساختار بود که به سمت 
آن حرکت کردیم اجتناب از کسری بودجه پنهان است؛ یعنی مصارف را با منابع به 
گونه ای معادل کنیم و میزان تحقق منابع برآورد شود و بعد هزینه ها را انجام دهیم 

و اصل تقدم درآمد بر هزینه ها را اعمال و تلاش می کنیم درآمدها واقعی دیده شود.
وی تاکید کرد: در تصویب بودجه نباید دچار بیش برآوردی شویم، زیرا وقتی منابع 
تحقق پیدا نکند، در سال آینده به کسری بودجه تبدیل خواهد شد و برای جلوگیری از 
آن درآمدها را واقعی و شفاف دیدیم به عنوان مثال درآمدهای نفتی را نسبت به بودجه 

امسال نه تنها افزایش ندادیم، بلکه کاهش دادیم.
منظور با بیان اینکه درآمد حاصل از مولدسازی اموال دولت در لایحه بودجه کاهش 
داشته است، گفت: در قانون بودجه امسال ۲۳۰ هزار میلیارد تومان درآمد حاصل از 
واگذاری سهام و مولدسازی اموال دولت پیش بینی شده بود، اما در کمتر از ۴۰ هزار 

میلیارد تومان آن محقق شده که به ناترازی بودجه ای تبدیل می شود.
معاون رییس جمهور بیان کرد: برای جلوگیری از ناترازی بودجه در سال آینده ابتدا 
منابع را خیلی دقیق و شفاف شناسایی و هزینه ها بر اساس آن دیده شد، به همین دلیل 

میزان رشد هزینه ها را کاهش دادیم.
وی گفت: لایحه بودجه توسط نمایندگان مورد تغییر قرار گرفت و مجلس هزینه های 
با توجه به منابع پایدار قابل تحقق، اجرای آنها  افزایش داد که  دولت را به گونه ای 
توسط  تومان  میلیارد  هزار  می دهد حداقل ۴۰۰  نشان  بررسی ها  نیست.  امکان پذیر 
نمایندگان هزینه های جدید تعریف شده در حالی که منابعی برای آنها پیش بینی نشده 

و مجلس درآمد جدیدی شناسایی نکرده است.
منظور تصریح کرد: امسال بر اساس قانون بودجه بخشی از درآمدهای اصلی دولت 
محقق نشده و ناچار شدیم از ابزار تخصیص استفاده کنیم و در برخی موارد، تخصیص 
البته منابع درآمدی دولت در ۱۰ ماه امسال نسبت به سال گذشته ۴۰  پیدا نکرد، 
درصد رشد داشته است، اما به میزانی نبود تا همه هزینه ها را پوشش دهد، لذا بخشی 
از هزینه ها مانند برخی طرح های عمرانی و هزینه های جاری دولت پرداخت نشده است.

رییس سازمان برنامه و بودجه با بیان اینکه باید بودجه را به گونه ای اجرا کنیم تا برای 
دولت بدهی و کسری ایجاد نشود، اظهار داشت: میزان درصد تحقق منابع در بودجه 
در بخش های مختلف متفاوت است اما بر اساس قانون بودجه ۱۴۰۲ در ۱۰ ماه نخست 
سال تحقق درآمدهای مالیاتی بیش از ۹۵ درصد، حقوق دولت در معادن ۶۰ درصدی 

و درآمدهای گمرکی ۴۸ درصد است.
وی ایجاد نظام یکپارچه مدیریت مالی را یکی از اقدامات دولت برای ایجاد شفافیت 
و انضباط مالی عنوان کرد و افزود: این اقدام با همکاری وزارت اقتصاد و سازمان امور 
اداری و استخدامی برای رصد جریان مالی بودجه از زمانی تخصیص تا هزینه کرد منابع 

اجرایی شده است.
منظور گفت: باید انضباط مالی و نظارت سازمان برنامه و بودجه و خزانه داری را افزایش 
از  ابزار این کار حساب واحد خزانه است، یعنی دستگاه های اجرایی که  می دادیم و 
بودجه دولت استفاده می کنند، باید همه منابع را در یک حساب واحد قرار دهند و 

پرداخت ها از طریق آن انجام شود.
رییس سازمان برنامه و بودجه اعلام کرد: اما الآن حساب همه دستگاه ها به خزانه منتقل 
شده و فقط چند دستگاه مانند دانشگاه ها باقی مانده که آنها هم در حال انجام است؛ 
همچنین در بودجه سال آینده هم مصوب شده که همه حساب های باقی مانده باید به 

حساب واحد خزانه واحد نزد بانک مرکزی منتقل شود.
منظور ادامه داد: رویکرد دیگری که دنبال می کنیم پرداخت به صورت متمرکز به ذینفع 
واقعی است که این موضوع ماه گذشته در پرداخت حوزه حقوق و دستمزد کارکنان 
انجام شده است. وی در مورد اجرای طرح »دارویار«، بیان کرد: الآن طلب اشخاص 
مانند داروخانه ها و یا شرکت های پخش دارو از این طریق انجام می شود که ذینفع 

هستند و گامی در جهت شفافیت و نظارت بیشتر است.
معاون رییس جمهور از افتتاح حساب ارزی برای دستگاه ها خبر داد و گفت: بودجه 
کشور ریالی است و حساب ارزی تحت ضوابط خاص برای دستگاه هایی که خرید ارزی 

و مراودات بین المللی دارند با همکاری بانک مرکزی ایجاد می شود.
منظور در خصوص کاهش وابستگی بودجه به نفت،پاسخ داد: باید به سمت تنوع بخشی 
منابع درآمدی حرکت کنیم و یکی از موارد این است که بتوانیم مالیات ها را به صورت 
عادلانه، بر اساس سامانه ها و با شفافیت بیشتر وصول کنیم. اجرای قانون پایانه های 
فروشگاهی که از ابتدای سال آینده با اصلاح شیوه های دریافت مالیات ارزش افزوده 
وارد مرحله جدی می شود و بین سازمان مالیاتی، دولت و اشخاصی که مالیات بر ارزش 

افزوده را دریافت می کنند، ارتباط برقرار خواهد شد.
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اجتماعی
خبر

مخبر: متناسب سازی حقوق بازنشستگان تا 

پایان دولت حل خواهد شد

باید  اینکه  بیان  با  جمهور  رئیس  اول  معاون 
حقوق  افزایش  و  دریافتی  حقوق  حداقل  مساله 
سریعتر  چه  هر  اجتماعی  تأمین  بازنشستگان 
متناسب  پیگیر  با جدیت  دولت  گفت:  شود،  حل 
دولت  پایان  تا  و  است  بازنشستگان  سازی حقوق 
این موضوع حل خواهد شد و به زودی به حداقل 
حقوق ماهیانه آنها را به ۱۰ میلیون تومان نزدیک 

میکنیم.
بازنشستگان  از  تجلیل  آیین  در  مخبر«  »محمد 
سازمان  کشور  سراسر  نمونه  بگیران  مستمری  و 
تأمین اجتماعی که در مجموعه فرهنگی ورزشی 
تلاش برگزار شد، با تأکید بر اینکه دولت با جدیت 
پیگیر متناسب سازی حقوق بازنشستگان است و 
تا پایان دولت این موضوع حل خواهد شد، گفت: 
حداقل کف حقوق ماهیانه ۶ میلیونی بازنشستگان 
تامین اجتماعی از نظر دولت قابل قبول نیست و 
باید مساله حداقل حقوق دریافتی و افزایش حقوق 
بازنشستگان تأمین اجتماعی هر چه سریعتر حل 
شود و به زودی به حداقل حقوق ماهیانه آنها را به 
۱۰ میلیون تومان نزدیک می کنیم که تاکنون نیز 
اقتصادی  های  بنگاه  ارزشمندترین  دولت  این  در 
به  اجتماعی  تأمین  های  بدهی  پرداخت  برای 
سازمان تأمین اجتماعی واگذار شده است و اکنون 
تأمین اجتماعی از یک سازمان بدهکار در ابتدای 

دولت به یک دستگاه طلبکار تبدیل شده است.
به  با اشاره  از سخنان خود  وی در بخش دیگری 
دولت  آمدن  کار  روی  زمان  در  کشور  مشکلات 
بیماری کرونا و  به ویژه در حوزه شیوع  سیزدهم 
مشکلات اقتصادی کشور تصریح کرد: بازنشستگان 
هستند  کشور  سرمایه  مهمترین  و  ارزشمندترین 
مشکلات  حل  ها،  سختی  این  تمام  وجود  با  و 
مهمترین  از  آنان  حقوق  پرداخت  و  بازنشستگان 
این  توانستیم  که  بود  دولت  اصلی  دغدغه های 
مشکلات را با آموزه های مکتب امام خمینی )ره( 
سر  پشت  رهبری  معظم  مقام  داهیانه  رهبری  و 

بگذاریم.
مخبر خاطرنشان کرد: با تلاش های دولت سیزدهم 
توانستیم با افزایش فروش نفت و آزادسازی دارایی 
را  درآمدی  وضعیت  کشور  شده  مسدود  های 

سامان دهیم.
در  باید  اینکه  بیان  با  جمهور  رئیس  اول  معاون 
تجدیدنظر  ازکارافتادگی  و  بازنشستگی  تعریف 
و  بازنشستگی  مفهوم  داد:  ادامه  پذیرد  صورت 
کشور  تاریخی  و  دینی  فرهنگ  در  نشینی  خانه 

موضوعیتی ندارد.
و  کشور  کنونی  دستاوردهای  داد:  ادامه  وی 
گذشته  سالیان  طی  آمده  بدست  های  پیشرفت 
در تمامی این حوزه ها حاصل تلاش ها و زحمات 
نسل بازنشسته امروز است و بزرگترین اشتباه این 
است که با بازنشستگی، کار و فعالیت یک نیروی با 

تجربه پایان یافته تلقی شود.
باید  اینکه  بر  تأکید  با  جمهور  رئیس  اول  معاون 
بخش  به  دولتی  بخش  از  اقتصاد  انتقال  راهبرد 
رفاه  و  کار   ، تعاون  وزارت  دولت،  در  خصوصی 
کمک  با  اجتماعی  تأمین  سازمان  و  اجتماعی 
تجربه  با  و  مجرب  نسل  کنار  در  باانگیزه  جوانان 
ی بازنشسته پیگیری شود تصریح کرد: باید عرصه 
در دست  امنیت  و  سیاست  همانند  نیز  اقتصادی 
مردم باشد تا مسائل حل شود و قرار گرفتن حوزه 
در  زایی  اشتغال  و  اجتماعی  تأمین  تعاون،  های 
وزارت تعاون ، کار و رفاه اجتماعی به معنای آن 
است که همه اسباب نهضت انتقال اقتصاد از دولت 
بازنشستگان  توسط  و  وزارتخانه  این  در  مردم  به 
است  شدنی  جامعه  بخش  توانمندترین  عنوان  به 
را در عرصه  آنان  باید بسترهای حضور  که دولت 

اقتصادی فراهم نماید.
الله  ایام  تبریک  با  خود  سخنان  ابتدای  در  مخبر 
دهه مبارک فجر ادامه داد: ایام دهه فجر با نام امام 
خمینی )ره( گره خورده است و ایشان شخصیتی 
جریان  شناس،  انسان   ، عارف   ، فیلسوف   ، فقیه 
شناس و مدبر بودند که مکتب خدامحور و مردم 

باور ایشان کماکان ادامه دارد.
خمینی  امام  آموزش  و  مکتب  اینکه  بیان  با  وی 
)ره( در مبارزه با نظام سلطه و ظالمان در جهان 
سابقه نداشته است افزود: این فرهنگ سازی امام 
در تمام دنیا گسترش یافته است و آمریکا و رژیم 
چه  هر  که  بودند  قدرتی  نماد  که  صهیونیستی 
تصمیم بگیرند عملیاتی می شود امروز به مرحله 
ای رسیده اند که با بروزترین تسلیحات و تجهیزات 
پیشرفته در یک باریکه چند کیلومتری در غزه با 
چند هزار رزمنده فلسطینی اینچنین گرفتار شدند 

و هیچ چاره و راه فراری برای خود نمی بینند.
لازم به ذکر است در این مراسم مخبر در ارتباطی 
پنجمین  اختتامیه  مراسم  با  کنفرانسی  ویدیو 
کشوری  بازنشستگی  صندوق  ورزشی  جشنواره 
جریان  در  بود،  برگزاری  حال  در  مشهد  در  که 

درخواست ها و مطالبات آنان قرار گرفت.

 وزیر آموزش و پرورش گفت: اردوی راهیان نور 
و راهیان پیشرفت نرم افزار تربیتی است که یکی 
تفکر می دهد و دیگری امید و ایمان به سمت جلو 
و هر ۲ آنها با هم شکست ناپذیری انقلاب را بیشتر 

از هر زمانی خواهد کرد.
از  بازدید  در  مراد صحرایی  رضا  ایرنا  گزارش  به 
اروندکنار  والفجر هشت  عملیات  یادمان شهدای 
در گفت وگو با خبرنگار ایرنا اظهار داشت:در سال 
و  دانش آموزی  بسیج  طریق  از  جاری  تحصیلی 
میلیون  یک  اعزام  برای  بی سابقه  کار  فرهنگیان 
راهیان  و  نور  راهیان  اردوهای  در  آموز  دانش 

پیشرفت برنامه ریزی شده است.
وی افزود:دانش آموزان با حضور در مناطق عمیاتی 
پیوسته  صورت  به  مقدس  دفاع  سال  هشت 
واقعیت های دفاع مقدس را درک و با معنویت و 

پیشرفت کشور از نزدیک آشنا می شوند.
مراد صحرایی اظهار کرد:دانش آموزان در اردوهای 
ثمره  میدانی  و  حضوری  صورت  به  نور  راهیان 
اردوهای  در  و  می بینند  را  رزمندگان  ایستادگی 
که  شهدا  و خون  امام  میراث  با  پشرفت  راهیان 
چگونه به عزت، استقلال و شکوفایی کشور منتهی 

شده آشنا می شوند.
وی افزود: یادگیری موقعیتی دانش آموزان باعث 
درک روشن آنها از واقعیت ها است که با کتاب ها و 
یا در فیلم ها قابل انتقال نیست لذا باید در موقعیت 

قرار بگیرند تادرک درستی پیدا کنند.
و  علم  ایمان،  گفت:امروز  پروش  و  آموزش  وزیر 
انقلاب  بیانیه گام دوم  در  مثلثی  به عنوان  امید 
حضور  و  است  گیری  شکل  حال  در  اسلامی 
پیشرفت  و  نور  راهیان  اردوهای  در  دانش آموزان 
باعث خنثی کردن همه توطئه های دشمنان در 

فضای مجازی و جنگ ترکیبی است.
میزان  به  جامعه  هر  آینده  شکوفایی  صحرایی: 

منزلت معلمان است 
 وزیر آموزش و پرورش گفت: شکوفایی آینده هر 
جامعه به میزان منزلت معلمان است و هرچقدر 
برای  درخشان تر  آینده  باشد،  بالاتر  معلم  شأن 

دانش آموزان رقم خواهد خورد.
به گزارش ایرنا، رضامراد صحرایی در آیین اهدای 
سیما  و  صدا  همایش های  سالن  در  معلم  جایزه 
آگاهی  و  روشنگری  معلم،  ویژگی  داشت:  اظهار 
می کند  مبارزه  نادانی  و  جهل  با  و  است  بخشی 

و ماموریت او ریشه کنی درد بی درمان بشر است.
و  تکریم ها  بالاترین  شایسته  معلمان  افزود:  وی 
تقدیرها هستند و آینده کشور را معماری و هویت 
آینده را می سازند، بنابراین باید آنها را تکریم کرد.

وزیر آموزش و پرورش با قدردانی از برگزارکنندگان 
این رویداد که به صورت خودجوش و غیردولتی 
برگزار شده است و ادامه داد: شکوفایی آینده هر 
جامعه به میزان منزلت معلمان است و هرچقدر 
شان معلم بالاتر باشد، آینده درخشان تر خواهد 

بود.
نخستین  در  نامزد  هزار   ۱۲ از  بیش  شناسایی 

رویداد جایزه معلم
دبیر رویداد بین المللی جایزه معلم گفت: بیش از 
رویداد جایزه معلم، در نخستین  نامزد  ۱۲ هزار 
 ۹۹ افراد،  این  بین  از  که  شدند  شناسایی  دوره 
برای  بودند.  دیگر  کشور   ۱۷ از  منتخبان  از  نفر 
و  تعلیم  نظام  فرد  آفرین ترین  نقش  شناسایی 
صورت  زیادی  اقدامات  باید  معلم  یعنی  تربیت، 
می گرفت، اکنون جایزه معلم رویدادی است که 

این معلمان نخبه را شناسایی کرده است.
محمد آزین اظهار داشت: بیش از ۱۲ هزار نامزد 
رویداد جایزه معلم، در اولین دوره شناسایی شدند 
بجز  نفر در ۱۷ کشور  افراد، ۹۹  این  بین  از  که 
هزار   ۸۰ بر  بالغ  همچنین  بودند.  معلم  ایران، 

معرفی معلم صورت گرفت.
برای  ما  آغاز  نقطه  اختتامیه  این  گفت:  آزین 
برداشتن گام های موثر دیگر خواهد بود. جایزه به 
جامعه نشان می دهد که آینده هر فرد در اختیار 

معلم است.
و  کرد  اشاره  معلم  جایزه  فلسفه  موضوع  به  وی 
گفت: جایزه معلم نه یک تقدیر سازمانی و نه یک 
ای  رسانه  وجه  یک  بلکه  است  حرفه ای  ارزیابی 
دارد جایزه معلم یک حرکت اجتماعی است که 

در یک جایزه متبلور می شود.
فرهنگیان  دانشگاه  سهمیه  به  درصد   ۲۵ سالی 

افزوده می شود/آزمون استخدامی در سه زمان
 وزیر آموزش و پرورش با بیان اینکه آزمون های 
استخدامی سال ۱۴۰۳ در سه زمان برنامه ریزی 
شده است، گفت: مطابق قانون برنامه هفتم، سالی 
افزوده  فرهنگیان  دانشگاه  به سهمیه  درصد   ۲۵

می شود و سازمان برنامه وبودجه نیز مکلف شده 
زیرساخت مورد نیاز را تامین کند.

خبرنگار  با  گفت وگو  در  امروز  رضامراد صحرایی 
گروه جامعه ایرنا درباره استخدام معلم و نیروی 
انسانی در آموزش و پرورش اظهار کرد: در برنامه 
نیروی  با  مرتبط  تکلیف  چندین  توسعه  هفتم 
سند  تدوین  آنها  مهمترین  که  آمده  انسانی 
و  است  پرورش  و  آموزش  انسانی  نیروی  جامع 
تمام مسائل مربوط به جذب، نگه داشت،ارتقا و 
انسانی در آموزش و پرورش  نیروی  بازنشستگی 
را به عهده خواهد داشت تا هر معلمی که به هر 
طریقی از آموزش و پرورش خارج شود، یک معلم 

را به این چرخه جذب کنیم.
انسانی  نیروی  به  مربوط  عطف  نقطه  افزود:  وی 
در برنامه هفتم مربوط به دانشگاه های فرهنگیان 
و شهید رجایی است که مطابق این قانون همه 
این  از مسیر  پرورش صرفا  و  آموزش  جذب های 
۲ دانشگاه خواهد بود که البته به آنها اجازه داده 
معتبر  دانشگاه های  سایر  همکاری  با  است  شده 
کشور بتوانند نیروی انسانی مورد احتیاج را تربیت 

کنند.
وزیر آموزش و پرورش عنوان کرد: از سال ۱۴۰۵ 
نیاز ما به نیروی انسانی منطقی تر خواهد شد، در 
انسانی  نیروی  شرایط  چالش ترین  پر  دولت  این 
را تجربه می کنیم. سال ۱۴۰۲ بیش از ۵۰ هزار 
قابل  حد  تا  که  داشتیم  جدید  استخدام  مجوز 
قبولی محقق شد و برای سال ۱۴۰۳ نیز بیش از 
۷۲ هزار مجوز استخدامی داریم و اینها علاوه بر 
فارغ التحصیلان دانشگاه فرهنگیان و شهید رجایی 

است که قریب به ۲۰ هزار نفر خواهند بود.
استخدامی سال ۱۴۰۳ در سه زمان  آزمون های 

برنامه ریزی شده است
صحرایی با بیان اینکه آزمون های سال ۱۴۰۳ در 
آزمون  افزود:  است،  ریزی شده  برنامه  زمان  سه 
نخست برای جذب مربی پرورشی و مربی تربیت 
بدنی است که پس از یک دهه وقفه در حال برنامه 
ریزی برای اجرا در ۱۷ اسفند است. آزمون ابتدایی 
نیز برای جذب بیش از ۲۸ هزار آموزگار در ۱۸ 
در ۲۸  نیز  هنرآموزی  و  دبیری  آزمون  و  اسفند 

اردیبهشت ۱۴۰۳ برگزار می شود.
وی ادامه داد: امسال همه تلاش ما این است که 
نتایج آزمون ها در فاصله قابل قبولی از آغاز سال 
تحصیلی اعلام شود تا فرصت برگزاری یک دوره 
آموزشی فشرده برای پذیرفته شدگان هم فراهم 

آید.
به گزارش ایرنا، کمبود معلم در مدارس یکی از 
در چند  تربیت  و  تعلیم  نظام  دغدغه های جدی 
سال گذشته بوده است، این موضوع که هر سال 
با بهره مندی از ظرفیت نیروهای خرید خدمات و 
حق التدریس در اول مهر تا حدودی حل می شد 
امسال با توجه به قانون منع بکارگیری نیروهای 
حق التدریس و تاخیر در زمان اعلام نتایج آزمون 
استخدامی به صورت چشمگیری مورد توجه قرار 

گرفت.
وزیر آموزش و پرورش درباره علت کمبود معلم 
در مهر امسال توضیح داده بود: ریشه این کمبود 
به سه بحث برمی گردد که نخستین آن دانشگاه 

فرهنگیان است.
اندازه  به  اینکه  هدف  با  دانشگاه  این  افزود:  وی 
خروجی آموزش و پرورش از این دانشگاه ورودی 
دریافت کنیم و نیاز معلم آموزش و پرورش را رفع 
کند، تاسیس شد، اما کسانی که اکنون ما را نقد 
می کنند، ظرفیت پذیرش ورودی این دانشگاه را 

به زیر چهار هزار نفر کاهش دادند.
دانشگاه  به  کم توجهی  این  ادامه داد:  صحرایی 
به  انقلاب  معظم  رهبر  که  زمانی  تا  فرهنگیان 
این دانشگاه آمدند و دانشگاه را نجات دادند، یک 
ایجاد کرد که اکنون ۷۹ هزار معلم کم  ناترازی 
است، اما اگر همان سالیانه ۲۵ تا ۳۵ هزار دانشجو 
معلم می گرفتیم، اکنون ۲۰۰ تا ۲۵۰ هزار معلم از 

دانشگاه فرهنگیان داشتیم.
دوم  نکته  اضافه کرد:  پرورش  و  آموزش  وزیر 
هماهنگ شدن جذب و بازنشستگی معلم است، 
هر مقدار که از آموزش و پرورش خارج می شوند 
اندازه هم باید وارد شوند. در سه سال  به همان 
اما  نشد،  انجام  نیرو  جذب  گذشته  دولت  از 

بازنشستگی فراوانی داشتیم.
 ۳۰ سیزدهم  دولت  در  المپیادی   دانش آموزان 

نشان جهانی کسب کردند
آموزان  دانش  گفت:  پرورش  و  آموزش  وزیر   
جهانی  نشان   ۳۰ گذشته  سال  دو  در  المپیادی 
حالی  در  کردند  برای کشورمان کسب  رنگارنگ 

که در چهار سال قبل از آن در مجموع ۲۶ نشان 
به دست آمده بود.

مراد  رضا  ایرنا،  اجتماعی  خبرنگار  گزارش  به 
آوران  مدال  از  »تجلیل  آیین  در  صحرایی 
المپیادهای علمی جهانی و جشن احیای باشگاه 
الله  آیت  حضور  با  که  جوان«  پژوهان  دانش 
شد،  برگزار  جمهور  رییس  رییسی  سیدابراهیم 
دهنده  نشان  باشگاه  این  احیای  داشت:  اظهار 
اعتقاد رییس دولت به موضوع تعلیم و تربیت و 

حمایت از نخبگان دانش آموزی است.
وی با بیان اینکه اساسنامه باشگاه دانش پژوهان 
افزود:  رسید،  تصویب  به  مرداد ۱۴۰۱  در  جوان 
پس از تشکیل هیات امنا در اردیبهشت امسال، 
باشگاه  مسئول  عنوان  به  را  خودشان  از  یکی 

انتخاب کردیم.
آموزان  دانش  دستاوردهای  به  اشاره  با  صحرایی 
در  داشت:  اظهار  گذشته  سال  دو  در  المپیادی 
این دولت المپیادی ها ۳۰ مدال جهانی به دست 
آوردند در حالی که در مدت چهار سال قبل از آن 

۲۶ مدال به دست آمده بود.
باشگاه  اندازی مجدد  راه  وزیر آموزش و پرورش 
دانش پژوهان جوان را نقطه آغازی توصیف کرد 
و گفت: طراحی المپیادهای جدید در رشته هایی 
روانشناسی،  حکمرانی،  و  مدیریت  اقتصاد،  چون 
هوش مصنوعی و فلسفه و منطق در دستور کار 

است.
تابستان سال  ایران در  وی خاطر نشان کرد که 

آینده میزبان المپیاد جهانی فیزیک خواهد بود.
اجرای ۲۰ برنامه عدالت محور در دولت سیزدهم

وزیر آموزش و پرورش با بیان اینکه وزارت آموزش 
برنامه   ۲۰ اجرای  سیزدهم  دولت  در  پرورش  و 
عدالت محور را در دستور کار دارد، نخستین مورد 
و  آموزش  نظام  در  کیفی  نیروهای  را جذب  آن 
ترین  سابقه  بی  امسال  افزود:  و  دانست  پرورش 
این وزارتخانه رخ داد و سال آینده  استخدام در 

بی سابقه تر از امسال خواهد بود.
صحرایی با تاکید بر اینکه دولت سیزدهم اهتمام 
جدی دارد که نیروهای کارآمد را در نظام تعلیم 
بگیرد،  کار  به  آموزان  دانش  عمومی  تربیت  و 
اظهار داشت: در تمام استخدام ها عدالت مبنای 
عمل بوده است به طوری که کمتر از ۲۰ درصد 
و  استانها  مراکز  به  مربوط  های جدید  استخدام 
توسعه  برای  آن  بیشتر  و  بوده  برخوردار  مناطق 
سواد و دانش در مناطق کمتر برخوردار و محروم 

انجام شده است.
به  را  ایران  سیزدهم  دولت  اینکه  بیان  با  وی 
به  است،  کرده  تبدیل  سازی  مدرسه  کارخانه 
اشاره  ماه گذشته  ساخت ۶۷۰۰ مدرسه در ۳۰ 
این مدارس در  از ۶۰ درصد  افزود:  بیش  و  کرد 

روستاها ساخته شده اند.
هفت استان سهم از دست رفته خود از صندلی 

های برتر دانشگاه را پس گرفتند
وزیر آموزش و پرورش به ساماندهی آزمون ورودی 
دانش آموزان به دانشگاهها نیز اشاره کرد و گفت: 
آموزان  دانش  نمرات  معدل  تاثیر  ارتقای ضریب 
از ۴۰ به ۶۰ درصد با هدف ارتقای کیفیت نظام 
عدالت  آن  نتیجه  و  شد  انجام  تربیت  و  تعلیم 

آموزشی است.
صحرایی این نکته را هم یادآور شد که دو مجلس 
این  بودند  نتوانسته  دهه  دو  ظرف  دولت  دو  و 
مصوبه را اجرایی کنند اما دولت سیزدهم آن را 

به ثمر رساند.
این  اجرای  اول  سال  نتایج  داشت:  اظهار  وی 
مصوبه سبب شد تا هفت استان بتوانند سهم از 
دست رفته خود از صندلی های برتر دانشگاهها 

را پس بگیرند.
وزیر آموزش و پرورش تاکید کرد: به دلیل آنکه 
در گذشته نتایج کنکور تنها معیار سنجش ورود 
دانش آموزان به دانشگاه بود، ۱۱ استان تا ۱۵۰ 
درصد بیش از سهم خود از صندلی های برتر را 

کسب می کردند.
افزایش پذیرش المپیادی ها در دستور کار است

صحرایی با بیان اینکه اکنون درس و مدرسه به 
یکی از معیارهای مهم پذیرش دانش آموزان در 
به  توجه  با  است، گفت:  تبدیل شده  دانشگاهها 
پذیرش  ظرفیت  افزایش  علوم،  وزیر  موافق  نظر 
دانشگاهها از  دانش آموزان المپیادی در دستور 

کار است.
آموزان  دانش  ورود  پرورش  و  آموزش  وزیر 
دیگر  از  را  مدارس سمپاد  به  پایین  های  دهک 
اظهار  و  برشمرد  سیزدهم  دولت  دستاوردهای 
این  درصد   ۵۰ از  بیش   ۱۴۰۱ سال  تا  داشت: 

آموزان دهک ۹ و ۱۰  اختیار دانش  مدارس در 
آموزان  دانش  هزینه  پرداخت  با  امسال  که  بود 
دهک های پایین، سهم دانش آموزان دهک ۱ تا 

۴ از این مدارس ۴۵ درصد افزایش یافت.
دیگر  یکی  را  تیرهوشان  مدارس  تاسیس  وی 
اساس  بر  گفت:   و  دانست  عدالت  جلوه های 
برآوردها، دانش آموزان ۱.۵ تا ۳ درصد کودکان 
هر کشور جزو تیزهوشان هستند که در ایران ۱.۸ 
تا ۲ درصد دانش آموزان به عنوان افراد تیزهوش 

مورد هدف و برنامه ریزی قرار گرفته اند.
مدرسه  از ۷۰۰  بیش  امروز  داد:  ادامه  صحرایی 
ویژه تیزهوشان بیش از ۱۳۰ هزار سمپادی را با 
شعار »هر نیاز کشور یک سمپادی« تحت پوشش 

قرار داده اند.
وزیر آموزش و پرورش اظهار داشت: المپیادی ها 
یک درصد از ۱.۵ درصد دانش آموز تیزهوش را 

تشکیل می دهند که چراغ آینده کشور هستند.
اقدام ماندگار دولت سیزدهم در توسعه فضاهای 

آموزشی مازندران
دولت سیزدهم در راستای تحقق عدالت آموزشی، 
افزایش  منظور  به  را  بلندی  و  اساسی  های  گام 
کیفیت آموزشی و تربیتی، افزایش مهارت آموزی 
مازندران  در  حرفه ای  و  فنی  مراکز  توسعه  و 
برداشته است و موید این مطلب مهم و اساسی 
نیز آمار و ارقام های ارایه شده در این بخش است.

امروزی  جوامع  در  ایرنا،  خبرنگار  گزارش  به 
تحقق  مهم  ابزارهای  از  تربیت  و  تعلیم  دستگاه 
اهداف و مقاصد اجتماعی محسوب می شود که 
و  فرهنگی  اجتماعی،  توسعه  و  رشد  بسترساز 
اقتصادی جامعه را فراهم می کند چرا که بدون 
شک امروزه آموزش و پرورش از مهم ترین مولفه 
های تاثیر گذار در روند توسعه پایدار در کشور 

هاست.
این  بیانگر  گرفته  صورت  تجربیات  و  مطالعات 
و  پایدار  توسعه  که  است  اساسی  و  مهم  مطلب 
انسانی  نیروی  از  برخورداری  بدون  جانبه  همه 
شرط  پیش  و  بود  نخواهد  پذر  امکان  کارآمد 
توفیق، تثبیت و تداوم هرگونه توسعه و تحولی، 
سرمایه گذاری در توسعه انسانی است و آموزش 
و  توسعه  ساز  بستر  تواند  می  زمانی  پرورش  و 
پیشرفت جامعه باشد که تمام رویکردها به سمت 
آن باشد. طبق نتایج صورت گرفته، نظام آموزش 
و پرورش هر کشوری یکی از مهم ترین موسسه 
ها و نهاد های اجتماعی است که منجر به توسعه 

اقتصادی، فرهنگی و اجتماعی می شود.
دولت مردمی سیزدهم با درک درست و منطقی 
از اهمیت و نقش آموزش و پرورش در دستیابی 
توجه  پایدار،  بیشترین  و  جانبه  همه  توسعه  به 
را در ۲ سال گذشته به دستگاه تعلیم و تربیت 
از  بیش  ایجاد  که  ای  بگونه  است  داشته  کشور 
قالب  احداث  در  جدید  آموزشی  فضای  هزار   ۶
بندی  رتبه  اجرای طرح  هزار کلاس درس،   ۳۲
متر  آموزشی ۵.۲  از سرانه  برخورداری  معلمان، 
دولت  اقدامات  از  کوچکی  بخش  تنها  مربعی 

مردمی سیزدهم در مناطق مختلف کشور است.
همسو با سیاست دولت مردمی سیزدهم در توجه 
حدود  مازندران  در  تربیت،  و  تعلیم  دستگاه  به 
۱۲۲ طرح نیمه تمام آموزشی وجود داشت که 
در سال گذشته ۲۲ طرح را با همکاری خیرین و 
تعهدات دولت تکمیل شد و در دهه فجر امسال 
با  ورزشی  سالن   ۲ شامل  دیگر  طرح   ۱۷ نیز 
زیربنای مجموع یک هزار و ۱۷۵ متر مربع، یک 
 ۱۴ و  متر   ۹۰ مساحت  با  منظوره  چند  سالن 
مدرسه با مساحت مجموع ۱۴ هزار و ۲۵۸ متر 
مربع است که بخشی از اعتبارات مورد نیاز این 
طرح ها از بودجه دولتی و بخشی دیگر نیز توسط 
خیران تأمین شده است، به بهره برداری می رسد.

با تامین اعتبارات مورد نیاز برای تکمیل تعدادی 
از طرح های در حال اجرای حوزه مدرسه سازی، 
استان طی  در  نیز  اولویت دار  و  مهم  چند طرح 
نیز  این  طرح ها  که  شد  تکمیل  اخیر  ماه های 
همزمان با دهه فجر انقلاب اسلامی به بهره برداری 

خوهاند رسید.
در دولت سیزدهم، ایران قوی با مدرسه و دانش 
آموز قوی مورد اهتمام است، گفت: نباید تربیت 
به عنوان مساله ای اساسی مورد  معلم هیچگاه 
بی توجهی قرار گیرد و این موضوع مورد توجه 

دولت است.  
مطلب بالا بخشی از صحبت های وزیر آموزش و 
پرورش است که ۱۵ مهرماه امسال به مازندران 
جلسه  در  صحرایی  مراد  رضا  بود.  کرده  سفر 
ساری  در  مازندران  پرورش  و  آموزش  شورای  
به  با رویکرد اهمیت توجه  اینکه همسو  بیان  با 
معلمان علاوه بر رتبه بندی، فوق العاده ویژه آنان 
نیز پیگیری و عملیاتی می شود، گفت: مطالبات 

فرهنگیان به زودی پرداخت می شود.
وی با بیان اینکه انباشت مشکلات در آموزش و 
پرورش بسیار زیاد است، اما با حمایت دولت با 
از مسایل، در مسیر و ریل توسعه  حل بسیاری 
قرار گرفته ایم، افزود: در گذشته به دلیل سیاست، 
یعنی  پرورش  و  آموزش  فضای  از  بخشی  غلط 
دانشگاه تربیت معلم و ۱۴۸ واحد فنی حرفه ای 
هنرستان را از دست داده ایم، حتی تامین معلم را 
مقدم بر تربیت معلم کردند، ولی امروز این مسایل 

ترمیم و در حال حل شدن است.
صحرایی بر لزوم اهمیت توجه و توسعه تجهیزات 
هنرستان ها، اظهار داشـت: معتقدیم تربیت نیرو 
در هنرستان ها برای اشتغال واحد های تولیدی و 

صنعتی هر استان برنامه ریزی شود.

وزیر آموزش و پرورش:اردوی راهیان 
نور و پیشرفت، نرم افزار تربیتی است

خبر

زاکانی: با تراموا مشکلات حمل و نقل 
پایتخت کمتر خواهد شد

معابر  برخی  در  لاستیکی  تراموای  ایجاد  با  گفت:  تهران  شهردار   
پایتخت ضمن حل شدن برخی از مشکلات حوزه حمل و نقل شهری، 

شاهد کاهش چشمگیر هزینه ها خواهیم بود.
در حاشیه صحن شورای  زاکانی  علیرضا  ایرنا،  گزارش خبرنگار  به 
اسلامی شهر تهران در جمع خبرنگاران با تاکید بر مزیت های اجرای 
تراموا در کلانشهر تهران اظهار کرد: تراموا مصوبه شورای عالی ترافیک 

را دارد و با تکمیل بررسی ها، تصمیمات لازم اتخاذ خواهد شد.
شهردار تهران با اشاره به هزینه های حداقلی ایجاد تراموا ادامه داد: 
کوتاهی،  زمان  در  و  است  مترو  پروژه یک  دهم  این  اجرای  هزینه 

بازدهی بالایی دارد.
به گفته وی، مجوز این طرح از شورای عالی ترافیک دریافت شده 
اما هنوز در مرحله تفاهم است و در سفر چینی ها به تهران موارد 

بررسی خواهد شد.
وی با بیان اینکه تراموا مصوبه شورای عالی ترافیک دارد و به صحن 
شورای شهر نمی آید، افزود: ما مشاور گرفتیم و مطالعات تکمیلی 

مبنای تصمیم گیری شده است.
توافق با چینی ها، تراموا را به خیابان های تهران می آورد

شهردار تهران تاکید کرد: اگر سفر چینی ها به تهران به تفاهم برسد، 
تراموا در پایتخت ایجاد خواهد شد. تراموا دو پنجم ظرفیت مترو انتقال 

مسافر دارد و هزینه آن یک دهم مترو است.
زاکانی ادامه داد: در مجموع احداث و اجرای ۶ خط مترو، ۲ خط سریع 
السیر ضربدری از کرج به ورامین و پردیس به شهریار، ۲ خط تراموا، 

۲ خط بی آرتی و یک خط سریع السیر تی آر تی بررسی شده است.
اتوبوس های وارداتی چهار تا ۶ ماه پس از قرارداد در تهران

شهردار تهران در خصوص نحوه و زمان ورود اتوبوس های چینی افزود: 
طرف چینی اعلام کرده که چهار تا ۶ ماه پس از قرارداد، وسایل حمل 
و نقل عمومی را تامین خواهد کرد و قرار شد ما طی ۱۰ روز دریافت 

مجوزها را دنبال کنیم.
زاکانی در خصوص طرح جامع ترافیک با بیان اینکه طرح پیش از 
این در شورا تصویب شده و به شورای عالی ترافیک ارسال شده است، 
الزامات و  گفت: این طرح مبتنی بر روزآمدی امروز نیست ما این 
اصلاحات را به شورای عالی ترافیک ارسال کرده و وزارت کشور نیز 

آن را تصویب کرد لذا آنچه انجام شد اصلاح طرح ترافیک قبلی بود.
وی در خصوص نحوه مشارکت چینی ها در ساخت مسکن با بیان 
اینکه سرعت، کیفیت و قابلیت ساخت مسکن توسط چینی ها مدنظر 
است، یادآور شد: با این اقدامات کمر قول قیمت مسکن در تهران 

شکسته خواهد شد.
زاکانی: ساماندهی کودکان کار در دستور کار شهرداری تهران است

 شهردار تهران با بیان اینکه امروز پرونده نگهداری و درمان معتادان 
متجاهر در مراکز شهرداری بسته شده گفت: موضوع کودکان کار نیز 

در دستور کار بعدی است.
به گزارش ایرنا، علیرضا زاکانی در مراسم بهره برداری از فاز دوم مرکز 
تربیتی آموزشی و درمانی یاورشهر ۹ و آغاز عملیات اجرایی فاز سوم 
افزود:  افتخار  و  امید  پویش  قالب  در  تهران  پویش شهر شهرداری 
با همراهی و همکاری مردم و دستگاه های متولی موضوع معتادان 
متجاهر در تهران به نتیجه رسیده و در ادامه سیر رفع آسیب های 

اجتماعی به سراغ کودکان کار و همچنین زباله گردان می رویم.
دستگاه های  همچنین  و  مردم  از  نیز  مسیر  این  در  افزود:  وی 
قضایی، سازمان بهزیستی، کمیته امداد، نیروی انتظامی، استانداری، 

فرمانداری، ستاد مبارزه با مواد مخدر انتظار همکاری داریم.
از سخنان خود گفت: در ۲ سال  شهردار تهران در بخش دیگری 
اتفاقات خوبی در ارتباط با کاهش آسیب های اجتماعی با  گذشته 
همراهی و همکاری دستگاه ها و سازمان ها رقم خورده و از مردادماه 
امسال شرایط جدیدی با همکاری دولت شکل گرفت تا مجموعه ها 
و دستگاه ها و سازمان ها در کنار مدیریت شهری و نیروهای جهادی 

قرار بگیرند.
شناسایی  اول  گام  اجتماعی  آسیب های  رفع  برای  افزود:  وی 
آسیب هاست و تا زمانی که آنها را شناسایی نکنیم نمی توانیم گام های 

بعدی را برای رفع آنها برداریم.
زاکانی با اشاره به شناسایی آسیب های اجتماعی و رفع این آسیب ها 
تولیدکنندگان آسیب های اجتماعی  با  باید  این خصوص  گفت: در 
نیز برخورد جدی شود و از همه دستگاه ها و دولت، دستگاه قضا، 
نیروهای جهادی که در قالب قرارگاه اجتماعی فعالیت هایی را انجام 

داده قدردانی می کنم.
وی اظهار کرد: امیدوارم در تهران به روزی برسیم که دیگر شاهد 
حضور معتادان متجاهر نباشیم و هیچ کودک خیابانی و زباله گرد و 
متکدی در شهر تهران تردد نکنند و این موضوع نیاز به همکاری و 

مساعدت مردم دارد.
زاکانی: روند کاهش ساختمان های نا ایمن ادامه دارد

 شهردار تهران با اشاره به کاهش آمار ساختمان های ناایمن پایتخت 
به ۷۵ عدد، گفت: این روند تا حذف کامل ساختمان های ناایمن 

شهر با سرعت ادامه خواهد داشت.
به گزارش ایرنا، علیرضا زاکانی  در نود و هشتمین پویش امید و 
افتخار که به افتتاح ۲ ایستگاه آتش نشانی در پایتخت اختصاص 
با داشتن ۱۳۸ ایستگاه آتش نشانی به  افزود: شهر تهران  داشت، 
همراه پنج هزار و ۳۰۰ آتش نشان، ۶۰ هزار نیروی مردمی دارد که 

به مردم آموزش می دهند.
از مردم تهران  ابتدای امسال ۹۰۰ هزار نفر  از  زاکانی اظهار کرد: 
توسط همین نیروهای مردمی آموزش دیده اند و اعتقاد داریم اگر 
مردم در مواجهه با حوادث، دانش و آگاهی داشته باشند قطعا در 

کاهش حوادث موفق خواهیم بود.
شهردار تهران ادامه داد: در موضوع ساختمان های پرخطر از ۱۲۹ 
ساختمان به عدد ۷۵ رسیده ایم و در این مسیر نیز با سرعت حرکت 

می کنیم.
وی با اشاره به حضور نیروهای آتش نشان در آتش سوزی بیمارستان 
گاندی نیز گفت: این عملیات یک نمونه جدی بیان عظمت و بزرگی 
آتش نشانان بود و شاهد بودیم بدون تلفات توانستند حادثه دیدگان 
را در کمترین زمان ممکن به مراکز درمانی و بیمارستانی منتقل 

کنند.
زاکانی اضافه کرد: در حادثه آتش سوزی بیمارستان گاندی علاوه بر 
حضور نیروهای آتش نشان شاهد حضور سایر دستگاه های امدادی از 
جمله اورژانس بودیم که به موقع برای انتقال بیماران بستری در این 

مرکز درمانی به سایر بیمارستان ها اقدام کردند.
وی گفت: واقع امر این است که برخی ها تلاش می کنند که شهر 
آنها غیرانسانی است و عامدانه  بدهند و خاستگاه  ناایمن جلوه  را 
علاقه مند هستند نظام را متهم به ناکارآمدی کنند و مردم را در 
معرض خطر قرار دهند بطوریکه در حادثه بیمارستان گاندی آنها 
چه آرزوهایی داشتند و می خواستند از این حادثه سوء استفاده کنند 
و رسانه های بیگانه نیز بسیج شده بودند تا این اتفاق را رقم و آن را به 
تصویر بکشند که حضور به موقع آتش نشانان سبب ناکامی آنها شد.

شهردار تهران با بیان اینکه ۸۰ درصد انبارهای تهران در منطقه ۱۶ 
قرار دارد، یادآور شد: به همین منظور ایستگاه شماره ۱۳۵ در این 
منطقه افتتاح شد و اولین ایستگاه عملیاتی بانوان آتش نشان نیز 

یعنی ایستگاه شماره ۱۳۸ را افتتاح کردیم.
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اخبار

توسعه ناوگان، اولویت اصلی توسعه 
صنعت هوایی است

وزیر راه و شهرسازی گفت: توسعه ناوگان، اولویت اصلی توسعه 
صنعت هوایی است و ما ناگزیر از این مهم هستیم و وزارت راه 

و شهرسازی نیز از این موضوع کاملا حمایت می کند.
در  فرودگاهی  پروژه های  افتتاح  مراسم  در  بذرپاش  مهرداد 
محل فرودگاه مهرآباد افزود: صنعت هوایی با همه مشکلاتی 
که با آن مواجه بوده و هست، همواره حرکت رو به جلو داشته 

است.
وی بیان داشت: این در حالی است که صنعت هوایی همواره در 
معرض دید و قضاوت مردم است که این تصویر در ذهن مردم، 

می تواند پیش برنده یا بازدارنده باشد.
بذرپاش به لزوم انجام چند کار اساسی در صنعت هوایی تاکید 
ما  و  است  موارد  این  از  یکی  ناوگان  توسعه  ادامه داد:  و  کرد 

محکوم به توسعه ناوگان هستیم.
وی اضافه کرد: امروز عرضه در صنعت هوایی کمتر از تقاضای 
موجود است و شاهد ناترازی در آن هستیم، نمی توانیم مرتب 
از تحریم بگوییم و باید هر طوری که هست مشکلات را کاهش 

دهیم.
بذرپاش با تاکید بر اینکه ظرفیت و توان وزارتخانه در این راستا 
در خدمت شرکت ها است، گفت: از شرکت های هواپیمایی که 
امکان آن را دارند درخواست می کنیم که حتما در این مسیر 
گام بردارند و پای کار بیایند و هر مجوز، پیگیری و غیره که 

نیاز باشد انجام می دهیم.
این مقام مسوول همچنین با اشاره به اقدامات انجام شده در 
از همکاری  نیاز،  و رفع  تعمیر قطعات  راستای داخلی سازی 
با وزارت دفاع درخصوص ساخت هواپیمای بومی خبر داد و 
گفت: پیشرفت هایی در زمینه ساخت هواپیمای بومی حاصل 

شده است.
داخل  نهضت ساخت  کرد:  خاطرنشان  و شهرسازی  راه  وزیر 
یکی از اتفاقات خوب در این حوزه بوده است، زیرا پیش از این 
امروز  اما  داشتیم  وابستگی  تعمیراتی  نیازهای  از  بسیاری  در 

وابستگی ها بسیار کاهش یافته است.
وی بر لزوم تامین منابع لازم برای سیستم ها و زیر سیستم ها 
تجهیزات  این  گفت  و  کرد  تاکید  ناوبری  کمک  تجهیزات  و 
فرودگاه های  در  باید  حتی  فرودگاهی  سیستم های  ارتقای  و 

کوچک تامین شود.
در  باید  مهرآباد  فرودگاه  توسعه  طرح  کرد:  تصریح  بذرپاش 
اولویت قرار بگیرد، در زمینه با فرمانده ارتش وزیر دفاع رئیس 
کل گمرک و سایر مسئولان رایزنی شده تو از محل سازمان 
ملی زمین و مسکن زمین در اختیار آنها قرار گرفته و تهاتر 
شود تا طرح توسعه این فرودگاه اتفاق بیفتد که ضرورتی برای 

تهران است.
وی با تقدیر از اقدامات انجام شده برای ایمنی پروازها، تاکید 
این  در  ارتقا  نیازمند  و  نیست  کافی  همچنان  ایمنی ها  کرد: 

زمینه هستیم.
بهانه  بلیت  اینکه  بر  تاکید  با  راه و شهرسازی همچنین  وزیر 
و اتصال شرکت ها هواپیمایی با مردم است، اظهار داشت: در 
این زمینه دولت سیاستی را دنبال می کند و هر شرکتی که 
نخواهد این سیاست ها و قیمت ها را رعایت کرده و همراهی 

کند، مجوز آن را باطل خواهیم کرد.
تومانی   ۶۰۰ لیتری  سوخت  گذاشتن  اختیار  در  به  وی 
شرکت های هواپیمایی اشاره کرد و گفت: این قیمت حتی از 
نیز  بنزین سهمیه ای می پردازند  برای  نصف قیمتی که مردم 
کمتر است و بر این اساس انتظار داریم با سیاست های دولت 

همراهی شود تا رضایت مردم را به دنبال داشته باشد.
وی خاطرنشان کرد: تصمیمات خوبی در حوزه بلیت هواپیما 
و  مردم  کشور،  صلاح  و  صرفه  دربرگیرنده  که  شده  گرفته 
با جزئیات آن  باید  نظارت ها  اساس  این  بر  و  شرکت ها است 

حاکم باشد.
به آغاز طرح توسعه  با اشاره  وزیر راه و شهرسازی همچنین 
این پروژه سرعت  به پیشرفت  باید  تاکید کرد:  امام،  فرودگاه 

بدهیم تا به قطب صنعت هوایی منطقه تبدیل شود.
بذرپاش بیان داشت: در سه تا چهار سال آینده با یک فرودگاه 

بسیار متفاوت تری در این منطقه مواجه خواهیم بود.
به  خصوصی  و  عمومی  نهادهای  کردن  وارد  جز  راهی 

سرمایه گذاری ریلی نداریم
نهادهای  اینکه  راهی جز  امروز  راه و شهرسازی گفت:   وزیر 
حوزه های  در  سرمایه گذاری  وارد  را  خصوصی  و  عمومی 
ناوگان  تامین  همچنین  و  ریلی  خطوط  احداث  و  زیرساخت 

کنیم، نداریم.
ناوگان  بذرپاش در خاتمه مراسم ورود ۶۸۵ دستگاه  مهرداد 
نو و بازسازی شده به شبکه ریلی در جمع خبرنگاران افزود: 
این مهم، هم سیاست دولت است و هم به نوعی اجبار است 
و انتخاب نیست و معتقدیم جز این راه به توسعه لازم دست 

نخواهیم یافت.
بخش شود  این  وارد  بخواهد  اگر  وی گفت: بخش خصوصی 
به دنبال سودآوری است، این مهم بر عهده ما در دولت است 
تا حداقل ها را برای سودآوری بخش خصوصی فراهم کرده و 

موانع را از سر راه بردارد.
عمده  کرد:  خاطرنشان  امروز  برنامه  به  اشاره  با  بذرپاش 
واگن هایی که امروز وارد شبکه ریلی شد، باری است که توسط 
بخش خصوصی ساخته یا بازسازی شده است. این یک برنامه 
ممتد در شرکت راه آهن خواهد بود تا به ساخت و بازسازی 

توسعه دهند.
وی همچنین به ظرفیت های ماده ۱۲ قانون رفع موانع تولید 
که در حقیقت تشویق به سرمایه گذاری است اشاره کرد که در 
گذشته مغفول مانده بود یا مقدورات آن فراهم نبود و افزود: در 
مراسم امروز بخشی از فرایند پرداخت آن با حضور شرکت ها 

انجام شد و مکانیزم های تشویقی فعال خواهند شد.
بار  حوزه  در  ما  سیاست  کرد  تاکید  شهرسازی  و  راه  وزیر 
ویژه شرکت های صاحب  به  به بخش خصوصی  کار  واگذاری 
و  کرده ایم  امضا  را  خوبی  توافقات  زمینه  این  در  و  است  بار 

درخواست می کنیم هر شرکتی که توان دارد وارد شود.
شرکت های  اکنون  نیز  مسافری  حوزه  در  شد:  یادآور  وی 
در  می توانند  حتی  و  هستند  جابجایی ها  عهده دار  خصوصی 

حوزه کشنده ها وارد شوند.
این عضو کابینه دولت سیزدهم به سفارش گذاری ۵۰۰ واگن 
مسافری اشاره کرد و گفت: در این زمینه عقب ماندگی وجود 
استفاده  داخلی  ظرفیت  از  باشد  ممکن  که  آنجا  تا  و  دارد 
می رویم  واردات  سمت  به  صورت  این  غیر  در  کرد.  خواهیم 

چون نمی توانیم در حوزه ناوگان کشور معطل بمانیم.
وی به بهره برداری از پروژه ریلی رشت کاسپین تا پایان سال 
اشاره کرد و اظهار داشت: در این زمینه منتظر تعیین زمان از 

سوی ریاست جمهوری برای افتتاح هستیم.

 رئیس مجلس شورای اسلامی گفت: اگر موفقیت 
که  چرا  کنیم  تکیه  مردم  به  باید  می خواهیم، 
مردم ما عاقل و اهل تحلیل اند و اگر بخواهیم با 
خودمان  هم  ببریم،  پیش  را  کارها  سیاست بازی 
زحمت  به  را  مردم  هم  و  می شویم  زمین گیر 

می اندازیم.
به گزارش خبرنگار حوزه مجلس از ایرنا، محمدباقر 
قالیباف در بیست وپنجمین اجلاس شورای عالی 
برگزار  مجلس  قدیم  ساختمان  در  که  استانها 
با  شد، گفت: رابطه بین شوراهای شهر و روستا 
با  و  باشد  نزدیک  باید خیلی  نمایندگان مجلس 
و  سازمانها  بین  رقابتی  اگر  و  کنند  کار  یکدیگر 
نهادهاست باید در عرصه ای باشد که منفعت آن 
را مردم ببینند، نه آنکه آتشی به پا کنیم و دودش 

به چشم مردم برود.
تاسف  اظهار  با  اسلامی  شورای  مجلس  رئیس 
نسبت به اینکه به خاطر موضوعات محلی و سیاسی 
قبل از اینکه خودمان را همکار هم بدانیم، خود را 
رقیب یکدیگر می بینیم و این اشکال بزرگی است، 
گفت: در شوراها و شهرداری نباید مسائل سیاسی 
را بال و پر داد. شوراها یک نهاد اجتماعی خدماتی 
هستند تا یک نهاد سیاسی؛ پس از کار سیاسی در 

شوراها پرهیز شود.
وی بزرگ ترین کار سیاسی برای شورای شهر و 
شهرداری ها را خدمت خوب به مردم عنوان کرد 
که هم اجر دنیوی و هم اجر اخروی دارد. اما اگر 
ببریم،  پیش  را  کارها  سیاست بازی  با  بخواهیم 
هم خودمان زمین گیر می شویم و هم مردم را به 

زحمت می اندازیم.
انقلاب اسلامی، تولد سیاسی یک ملت بود

اسلامی  انقلاب  اسلامی  شورای  مجلس  رئیس 
را تولد سیاسی یک ملت  که بر سرنوشت خود 
اسلامی  انقلاب  و گفت:  توصیف کرد  حاکم شد 
به یک  را  توانست یک مجموعه منفعل مصرفی 
ملیت منسجم و هویت ملی تبدیل کند که همه 
مختلف  عرصه های  در  خود  سرنوشت  در  مردم 
برکات  مهم ترین  از  یکی  این  و  باشند  اثرگذار 

انقلاب اسلامی بود.
قالیباف گفت: امام)ره( جز برای خدا کلامی نگفت 
فرموده  به  و  برنداشت  گامی  خدا  راه  در  جز  و 
مهم ترین  و  بود  تحول  امام  رهبری،  معظم  مقام 
تحول در ایران عزیز ما این بود که انقلاب اسلامی 
باعث شد جامعه ایران به جامعه ای فعال، اثرگذار، 
هدف مند و با انگیزه تبدیل شود و در این مسیر 

گام بردارد.
را  حاضر  جمع  اسلامی  شورای  مجلس  رئیس 
اثرگذاری اجتماعی عنوان کرد  از نمادهای  یکی 
و افزود: انقلاب اسلامی این نعمت را به ما داد که 
از استبداد به آزادی کوچ و از بی هویتی روزافزون 
به سمت هویت ملی حرکت کنیم از این رو همه 
ما در هر سطحی از مسئولیت هستیم باید به این 
نکته توجه کنیم که پایه های انقلاب بر دو رکن 
باید  بنا نهاده شده و  مردم و ارزش های اسلامی 

اساس کار باشد.
مسئولان وظیفه بسترسازی برای حرکت مردم به 

سمت ارزش های اسلامی را دارند
قالیباف در ادامه خطاب به جریانات سیاسی تأکید 
کرد: نباید به گونه ای حرکت کرد و تصمیم گرفت 
که مردم را بین انقلاب و ارزش های اسلامی قرار 
دهیم و باید بدانیم که این دو با هم معنا می یابند.

 وی در ادامه با بیان اینکه شهید سلیمانی توانست 
به معنای واقعی و حقیقی عنصر مردم و ارزش های 
اسلامی را با رفتار و عمل خود عجین کند، یادآور 
شد: مردم با اراده خود باید به سمت ارزش های 
اسلامی حرکت کنند و وظیفه من و شما به عنوان 
مسئول این است که بسترسازی کرده و به گونه ای 
یکایک  برای  مسیر  این  که  کنیم  سیاستگذاری 
مردم فراهم و تسهیل گری شود و اینجاست که 
امامین  و  می دهد  نشان  را  خود  اسلامی  انقلاب 
انقلاب که آن را هدایت و رهبری کردند همین 

انتظار را از ما دارند.
به  را  ندانسته جامعه  جریانات سیاسی دانسته و 

سمت دوقطبی شدن پیش نبرند 
شهید  اینکه  بیان  با  ادامه  در  مقننه  قوه  رئیس 
که  داشت  ملی  و  انقلابی  هویت  دو  سلیمانی 
شهید  گفت:  کرد،  جدا  هم  از  را  آنها  نمی توان 
سلیمانی هم یک قهرمان ملی در ایران عزیز بود، 
هم یک قهرمان امتی در جهان اسلام برای همه 
افراد با هر مذهب و گرایشی؛ لذا این نمونه ای از 

مسیرسازی در راستای انقلاب است.
دانسته  سیاسی  جریانات  اگر  داد:  ادامه  قالیباف 
گونه ای  به  خود  عملکرد  و  رفتار  با  نادانسته  یا 
به سمت دوقطبی های  را  عمل کنند که جامعه 
از  بویی  ببرد،  پیش  غیرمنطقی  و  غیراصولی 
انقلاب و هویت آن نبرده و خدمتی به ایران عزیز 
نمی کنند. از این رو باید این موضوعات را در دهه 
فجر متذکر شد و باید به هم متعهد باشیم که در 
پیچ و خم روزگار از مبانی انقلاب دور نشویم که 
این انقلاب متکی بر مردم و ارزش های دینی است 
و این مردم هستند که از پایه های اصلی قدرت و 

تولید قدرت در کشور ما به شمار می روند.
خدمت به مردم از وظایف اصلی ماست

ایران عزیز در گروی  با بیان اینکه پیشرفت  وی 
ما  رفتار و حرکت  بدانیم عملکرد،  این است که 
حضور  برای  بستر  فراهم سازی  راستای  در  باید 
مردم در همه عرصه ها، زمان ها و مکان ها باشد، 
گفت: این به این معنا است که فقط نباید در زمان 
انتخابات شرایط حضور مردم را فراهم کنیم بلکه 
در  و  عرصه ها حاضر  همه  در  باید  همواره  مردم 

همه اتفاقات اثرگذار باشند.
اعتقاد  و  ایمان  گفت:  قانونگذاری  نهاد  رئیس 
مردم است که قدرت انقلاب اسلامی را مستحکم 
می کندو قطعاً ما به قدرت نظامی و دفاعی خود 
افتخار می کنیم که باعث رشد و پیشرفت ما در 
موشک های  که  جایی  تا  است  شده  حوزه  این 
خیبرشکن ما توانست مقر تروریست های داعش 
که در حادثه تروریستی کرمان دست داشتند را 
در هزار و ۲۵۰ کیلومتر دورتر و در ادلب سوریه 
مورد هدف قرار دهد و این مایه افتخار است اما 
در  خدا  از  بعد  ما  اصلی  قدرت  که  بدانیم  باید 
دست مردم است و این ما هستیم که باید انجام 
وظایف  جزو  را  مردم  به  خدمت  و  کرده  وظیفه 
اول و اساسی خود بدانیم. تا زمانی که خدمت به 
مردم در دستور کار ما باشد و در این مسیر گام 
برداریم، خداوند قول و وعده پیروزی و موفقیت در 

عرصه های مادی و معنوی به ما داده است.
شوراها هنوز در ساختار و نظام اداری و سیاسی 

کشور جا نیفتاده است
رئیس مجلس در بخش دوم سخنان خود درباره 
شورای عالی استان ها، گفت: 7 اصل محکم و بسیار 
مترقی در قانون اساسی که به عنوان میثاق ملی 
همه ما است، دیده شده و اکنون باید با استفاده 
از ظرفیت قانونگذاری مجلس و همچنین بهبود 
شهرداری ها  و  شوراها  فعالیت  حوزه  در  عملکرد 
کمک کنیم تا به این رکن رکین ملی توجه شود.

شوراها  موضوع  مجموع،  در  داد:  ادامه  قالیباف 
و سیاسی کشور  اداری  نظام  و  هنوز در ساختار 
با همکاری  باید  نیفتاده است که  به درستی جا 
یکدیگر مسائل آن را حل کنیم. با تجربه و باور 
باید مسائل شوراها و شهرداری ها  قلبی معتقدم 
حل شود چرا که آنها می توانند بخش قابل توجهی 
از کارهای به زمین مانده که وقت حاکمیت را در 
سطح ملی گرفته است، به دست گیرند و به اتمام 

برسانند.
رئیس مجلس با بیان اینکه شوراها نیازمند اجرای 
حوزه  در  قانون  گفت:  هستند،  مربوطه  قوانین 
شوراها وجود دارد اما بنا به هر دلیلی به درستی 
ظرفیت های  همه  از  تاکنون  و  نمی شود  اجرا 
استفاده  درستی  به  این حوزه  در  موجود  قانونی 
نشده است. لازم است براساس مدیریت یکپارچه، 
موضوعی  جهت  از  محلی  و  ملی  کار  تفکیک 
صورت  تصدی گری  و  تولی گری  کارهای  میان 
را  امور  از  برخی  باید بخش تصدی گری  و  گیرد 
به شهرداری ها بدهیم تا دست دولت از خیلی از 
مسائل رها شود. البته شهرداری ها و شوراها نباید 
اموراتی که به آنها محول می شود را در دست خود 
نگاه دارند بلکه باید تلاش کنند تا جایی که امکان 

دارد، امورات را به مردم واگذار کنند.
قالیباف با اشاره به زمان حضور خود در شهرداری 
تهران و با بیان اینکه یکی از وظایف شهرداری، 
به  ورود  با  کرد:  عنوان  است،  شهری  خدمات 
شهرداری و بررسی سوابق کاری گذشته شهرداری 
دیدم که تلاش زیادی برای محول کردن امور به 
هر  به  بنا  اما  گرفته  صورت  شهرداری  از  خارج 
دلیلی اعم از مدیریتی و سیاسی موفق به انجام 
آن نشده اند از این رو تلاش کردیم تا این اتفاق در 
شهرداری بیفتد که موفق شدیم تا حدود زیادی 
برون سپاری با دستورالعمل مشخص صورت گیرد.

وی با تأکید بر ضرورت اهمیت مدیریت کارفرمایی 
مدیران شهرداری ها و سیاستگذاران شوراها، گفت: 
بیرون  به  را  آن  و  بگیرند  تحویل  را  امور  یعنی 
واگذار کنند و در کنار آن نظارت را فراموش نکنند 
انجام  به درستی  را  کار خود  تا بخش خصوصی 
دهد که این کار در دوران حضورم در شهرداری 
تهران رخ داد و در بخش هایی این مسیر همچنان 

ادامه دارد.
به  برای شوراها، خدمت  بزرگ ترین کار سیاسی 

مردم است
دُوزِ  نباید  اینکه در شوراها  بیان  با  ادامه  در  وی 
مسائل سیاسی را بالا برد، گفت: شوراها یک نهاد 
عمومیِ اجتماعی، فرهنگی و خدماتی هستند تا 
یک نهاد سیاسی و بزرگ ترین کار سیاسی برای 
و شهرداری ها خدمت کردن خوب  شورای شهر 
به مردم است که اجر دنیوی و اخروی به همراه 
دارد. شوراهای شهر و روستا جز خدمت به مردم 

وظیفه ای ندارند که همین برای شورا تولید قدرت 
می کند.

رئیس مجلس شورای اسلامی در پایان خاطرنشان 
برای  که  می کنم  عرض  تجربه  با  را  این  کرد: 
موفقیت در عرصه سیاسی باید بی منت، روان و با 
قدرت صرفاً به مردم خدمت کرد که قطعاً منزلت 
اجتماعی هم ایجاد می کند اما با کار صرفاً سیاسی 
فقط خود را زمین گیر کرده و مردم دچار زحمت 
می شوند و هیچ نتیجه ای ندارد؛ از این رو بدانیم 
که صرفاً خدمت صادقانه است که می تواند پایه 

رشد را فراهم کند.
گذشته  مجلس   ۱۰ از  یازدهم  مجلس  قالیباف: 

بهتر بوده است
رئیس مجلس شورای اسلامی معتقد است مجلس 
یازدهم با وجود ضعف هایی که داشته نسبت به 

۱۰ مجلس گذشته، یک گام به جلو بوده است.
 محمدباقر قالیباف در گردهمایی تبیین فرآیند 
در  انقلاب  نیروهای  ائتلاف  شورای  انتخاباتی 
دوازدهمین دوره مجلس شورای اسلامی در مرکز 
همایش های رازی گفت: بدون شک باورهای ما از 
انقلاب اسلامی فقط تاریخ ثبت شده از یک مقطع 
نیست بلکه انقلاب اسلامی به عنوان مکتبی جامع 
این  در  و  است  دینی  و  سیاسی  های  عرصه  در 
مسیر در حال حرکت است. همچنین معتقدیم 
نظام اسلامی خود را مکلف به حفظ توامان ارزش 

های الهی و جایگاه و نقش مردم می داند.
انقلابی،  افزود:  اسلامی  شورای  مجلس  رئیس 
کسی است که جامعه را سر دوراهی ارزش های 
مکتب  طبق  بلکه  ندهد.  قرار  مردم  یا  انقلاب 
حضرت امام راحل که بر محور عقلانیت، عدالت 
معنویت است، باید در حکمرانی، تصمیم گیری، 
حوزه اجرا، قانونگذاری، حوزه قضایی و همه بخش 

ها آنها را متوازن پیش ببریم.
مسئولیت  و  کارآمدی  مسئولان  از  مردم  توقع 

پذیری است
با  همراه  نظام  اصول  حفظ  اینکه  بیان  با  وی 
کارآمدی توقع مردم از ما مسوولان است، تصریح 
ایران  پیشرفت  و  انقلاب  نظام،  حفظ  برای  کرد: 
به  را  جامعه  اداره  در  دین  کارآمدی  باید  عزیز، 
این حوزه دچار  در  در حالی که  برسانیم.  اثبات 

فاصله هستیم.
قالیباف عموم مردم ایران را عاری از مشکل سازی 
و تضعیف نظام اسلامی عنوان کرد و گفت: بلکه 
مردم از ما مسوولان توقع کارآمدی و مسوولیت 
پذیری در حوزه های مختلف و باز کردن گره از 

مشکلات آنها را دارند.
رییس قوه مقننه با تاکید بر اینکه در هر سطح 
و جایگاهی در ایران اسلامی باید مسئولیت پذیر 
از  بخشی  وقتی  یادآور شد:  کنیم،  عمل  فعال  و 
قدرت دست ماست باید بیش از پیش در حوزه 
ادای  به مردم  امور قضایی  و  قانون گذاری  اجرا، 

دین کرده و پاسخگو باشیم.
وی با بیان اینکه مردم، دو قطبی سازی، تحجر، 
رکود و قبلیه گرایی را از مسئولان نمی پذیرند، 
بدانیم  عالم  مرکز  را  خود  ما  اینکه  کرد:  تاکید 
مردم  همه  برای  جمعی  خرد  به  توجه  بدون  و 
تصمیم گیری کنیم، مردم ما را نمی بخشند و از 

ما نخواهند پذیرفت.
نحوه رقابت باید سبب افزایش مشارکت مردم در 

انتخابات شود
تکلیف  را  انتخابات  در  مشارکت  افزایش  قالیباف 
ملی، عقلی و شرعی همه دانست و تصریح کرد: 
نحوه رقابت همه ما در این عرصه، بزرگترین انگیزه 
برای حضور مردم در انتخابات است . در این راه باید 
خودسازی و تقوای جمعی را مد نظر قرار دهیم و 
به گونه ای رقابت نکنیم که سبب تنفر مردم از ما 
شود. بلکه باید مردم احساس کنند که دغدغه ما، 
بهبود شرایط مردم است و از دعوای بیهوده، جدل 

و دو قطبی سازی فاصله بگیریم.
رئیس مجلس شورای اسلامی تمام تلاش شورای 
ائتلاف را شایسته گزینی از بین تمام نیروها و اعضا 
عنوان کرد و گفت: قطعا اعضای این شورا در آینده 
و بعد از انتخابات در نشست های فصلی یا ۶ماهه 
گردهم خواهند آمد تا سبب تاثیرگذاری در حل 

نظام مسائل کشور شوند.
مجلس یازدهم نسبت به ۱۰ مجلس قبلی یک گام 

به جلو بوده است
رئیس مجلس شورای اسلامی با اشاره به اقدامات 
مجلس یازدهم تصریح کرد: مجلس یازدهم بدون 
به  گام  یک  گذشته،  مجلس   ۱۰ به  نسبت  شک 
جلو بوده است. رهبرمعظم انقلاب هم در آخرین 
دیداری که نمایندگان در اجلاسیه چهارم مجلس 
ساده  مجلس  این  که  فرمودند  داشتند،  ایشان  با 
زیست و انقلابی بوده و با نقشه راه حرکت کرده 
است و اولویت بندی ها این مجلس روشن است. 
البته ضعف هایی داشته و به شدت مورد تخریب 

واقع شده است.
قالیباف افزود: سه ماه پس از آغاز مجلس یازدهم 
در گفت و گو با مردم از رسانه ملی، برنامه هایی را 
مطرح کردم که امروز بیش از ۸۲ درصد آن برنامه 
ها در مجلس پیش رفته است. چرا که در این حوزه 
اولویت ها، نیازهای دولت و مردم مورد توجه قرار 
گرفت و تصویب برنامه هفتم توسعه نمونه آن است.

وی با اشاره به قانونگذاری هایی که در حوزه اقتصاد 
انجام شد، گفت: اگر فرمایش رهبر معظم انقلاب را 
رصد کنید خواهید دید در مجلس به این تاکیدات 

عمل شده است.
در   ۱۴۰۱ سال  نامگذاری  به  اشاره  با  قالیباف 
دانش  تولید،  نام  به  رهبری  توسط  ماه  فروردین 
اردیبهشت  کرد:  تصریح  آفرینی  اشتغال  و  بنیان 
همان سال جامع ترین قانون درباره دانش بنیان 
به تصویب رسید که رهبر معظم انقلاب هم به این 

مصوبه بزرگ اشاره فرمودند.
لایحه عفاف و حجاب با اخذ نظرات حوزه و دانشگاه 

بررسی شد
رئیس قوه مقننه در ادامه سخنان خود درباره عفاف 
و حجاب عنوان کرد: حجاب و عفاف دارای قانون 
این خصوص لایحه ای  است ولی قوه قضاییه در 
را در ۹ ماده ارائه داد و دولت موافقت قوه قضاییه 
قید  با  مجلس  به  و  کرد  اخذ  آن  اصلاح  برای  را 
دو فوریت ارسال شد. اما طبق بررسی انجام شده، 
بیشتر مواد آن سلبی و در قالب جرم  انگاری بود. بر 
همین اساس بیش از 7۰ ماده در جنبه های ایجابی 
طبق نظرات حوزه و دانشگاه و جمع سپاری به این 

لایحه اضافه شد.
حجاب  و  عفاف  لایحه  بررسی  اینکه  بیان  با  وی 
بررسی  مجلس  در  اساسی  قانون   ۸۵ اصل  طبق 
از هزار پیشنهاد به لایحه  شد، گفت: حتی بیش 
آنها  که  شد  بارگذاری  مجلس  نمایندگان  توسط 
را هم اضافه کردیم. از طرفی برای بررسی بیشتر 
لایحه عفاف و حجاب، قید فوریت آن رای نیاورد تا 
همراه با نگاه کارشناسی بیشتر بررسی شود که بر 
خلاف بسیاری از جوسازی ها، کار عاقلانه، فرهنگی 

و اجتماعی برای کشور انجام گرفت.
قالیباف حجاب را یکی از نمادهای تمایز بین جبهه 
انقلاب و جبهه غرب، نامید و گفت: از طرفی گفته 
می شود مجلس یا هیات رییسه مجلس متن  لایحه 

را تغییر داد که اصلا این موضوع صحت ندارد.
ابلاغی  سند  خلاف  صیانت  طرح  مصوبات  برخی 

شورای عالی فضای مجازی بود
وی با اشاره به طرح صیانت از فضای مجازی عنوان 
کرد: رهبر معظم انقلاب در فرمایشات خود درباره 
این  که  فرمودند  مجازی  فضای  از  صیانت  طرح 
مجلس شجاعانه تصمیم گیری کرد و در تصویب 
قوانین لاپوشانی نکرده است . همچنین از بررسی 
دفاع  اساسی  قانون   ۸۵ اصل  طبق  صیانت  طرح 
اعضای  به  هم  بررسی  زمان  در  طرفی  از  کردم. 
کمیسیون مشترک بررسی طرح متذکر شدیم که 
برخی از مصوبات خلاف سند ابلاغی شورای عالی 
فضای مجازی و خلاف سیاست های کلی ابلاغی 

رهبر معظم انقلاب است.
محتوای  کیفی  افزایش  البته  داد:  ادامه  قالیباف 
و توسعه فرهنگی که مدنظر  پلتفرم های داخلی 
بود، محقق نشده و حتی در برخی موارد محتوای 

آنها از پلتفرم های خارجی بدتر است.
رئیس مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه ما جان 
خود را در دفاع مقدس بر سرآرمان ها گذاشتیم و 
امروز برای صندلی مجلس به دنبال دین فروشی 
در مسوولیت نیستیم، خاطرنشان کرد: از شورای 
توجه  را مورد  ائتلاف می خواهم شایسته گزینی 
قرار دهد و کارآمدی و پیشرفت باید شعار ما در 

مجلس دوازدهم باشد.

قالیباف: اگر موفقیت می خواهیم، باید به مردم 
تکیه کنیم

اخبار

در بازدید سرزده از ایرانخودرو؛

وزیر صمت: خودروسازان باید 

خودروهایی شایسته مردم تولید کنند

گفت:  خودرو  ایران  از  سرزده  بازدید  در  صمت  وزیر   
را  ایران  مردم  شایسته  خودروهایی  باید  خودروسازان 
در  بالایی  اهمیت  از  بنیادین  اصل  این  و  کنند  تولید 

سیاست های کلان وزارت صمت برخوردار است.
در  ابادی  علی  عباس  وزارت صمت،  از  ایرنا  گزارش  به 
این بازدید سرزده افزود:  اهداف راهبردی که برای تحول 
با  در صنعت خودرو دنبال می کنیم، نیازمند گفت  وگو 
صنعتگران و خودروسازان است که در این مسیر اقدام 
مرور  برای  خودرو  ایران  مدیران  با  نشست  برگزاری  به 

راهبردهای توسعه صنعت خودرو کردیم.
وی گفت: وزارت صمت پیگیری های مستمر و مجدانه ای 
برای رفع موانع تولید در صنعت خودرو طی هشت ماه 
برنامه های  بتوانند  خودروسازان  تا  است  داشته  گذشته 

تعهد شده خود را محقق کنند.
وضعیت  آخرین  میدانی،  بازدید  این  در  صمت  وزیر 
را  به خریداران  این شرکت  تولیدی  تحویل خودروهای 
پیگیری و فرایند بارگیری و ارسال خودرو را بررسی کرد.

حذف قیمتگذاری دستوری خودرو در دستور کار/ مانعی 
برای واردات خودرو نداریم

حذف  دنبال  گفت:  تجارت  و  معدن  صنعت،  وزیر   
قیمتگذاری دستوری در خودروها هستیم و در این زمینه 

تلاش می کنیم.
به گزارش خبرنگار اقتصادی ایرنا، »عباس علی آبادی« 
»ریرا«  خودروی  تولید  خط  افتتاح  آیین  حاشیه  در 
داشت:  اظهار  خبرنگاران  جمع  در  ایران خودرو  شرکت 
آنچه که وزارت صمت دنبال می کند توسعه ساخت داخل 
است از این رو تولیدات باید آنقدر با کیفیت و با قیمت 

مناسب باشد تا مردم خودروی داخلی را انتخاب کنند.
درصد  یک  را  خودرو  واردات  تعرفه  دولت  افزود:  وی 
قرار داده که نزدیک به صفر است. ضمن اینکه تحولات 
تکنولوژی باعث کاهش قیمت تجهیزات خودروهای برقی 
شده به گونه ای که در اول مسیر یک میلیون وات باتری 

۳۰۰ یورو بود که اکنون به ۱۰۰ یورو رسیده است.
وی ادامه داد: دولت با سیاست ها و امتیازها درصدد است 

تا مردم به سمت خودروهای برقی بروند.
وزیر صنعت، معدن و تجارت با بیان اینکه برقی سازی 
خودروها یک حرکت اقتصادی و کیفی برای بهبود هوای 
شهر و کاهش مصرف سوخت است گفت: امروز راه حل، 
برقی سازی است و همراه با دنیا این موضوع را پیگیری 

می کنیم.
وی بیان داشت: خودروی برقی هر چند با برق خورشیدی 
بنزین است حتی  باشد، صرفه جویی در  آزاد   و قیمت 
استفاده از خودروهای برقی با برق تجاری نیز در مقایسه 

با سوخت بنزینی ارزان تر خواهد بود.
علی ابادی تاکید کرد: همه نهادها از جمله وزارت نفت 
ثمر  به  برقی  تا خودروهای  کنند  باید همکاری  نیرو  و 

بنشیند.
وی با اشاره به اینکه فروش خودروهای وارداتی از طریق 
سامانه یکپارچه انجام می شود گفت: بر اساس سیاست 

های کشور مانعی برای واردات وجود ندارد.

سامانه ناوبری پیشرفته در فرودگاه 
سیرجان راه اندازی می شود

 مدیرکل فرودگاه های استان کرمان با اشاره به اهمیت نصب سامانه 
ناوبری پیشرفته موسوم به "DVOR" در فرودگاه شهدای سیرجان 
که سامانه ای حیاتی و مهم در ارتقای دقت، ایمنی و سلامتی پروازی 
به شمار می رود گفت: احداث فونداسیون مرتبط به نصب این سامانه 

در این فرودگاه در حال انجام است.
علی جزینی زاده در گفت وگو با خبرنگار ایرنا با اشاره به اقدامات انجام 
شده برای سطوح پروازی در فرودگاه سیرجان افزود: حدود ۲ هزارو 
7۰۰ متر از باند این فرودگاه آماده و خط کشی سطوح پروازی آن 

نیز انجام شده است.
وی ادامه داد: هماهنگی لازم با سازمان هواپیمایی کشوری و مدیریت 
ایمنی شرکت برای صدور مجوزها در مورد فرودگاه سیرجان انجام و 

بخشی از مجوز این فرودگاه نیز صادر شده است.
مدیرکل فرودگاه های استان کرمان با اشاره به صدور مجوز برای یک 
زمینه  این  در  گفت:  )چهارشنبه(  روز  طی  سیرجان  فرودگاه  محور 
شرکت  ایمنی  های  بخش  و  ایمنی  حوزه  از  نهایی  تایید  منتظر 

فرودگاه ها هستیم.
وی ادامه داد: به طور قطع اگر این مجوز نهایی صادر شود ما آمادگی 

پذیرش پرواز را در فرودگاه سیرجان خواهیم داشت.
جزینی زاده با اشاره به سایر اقدامات انجام شده در فرودگاه سیرجان 
تاکید کرد: همزمان با بحث سطوح پروازی در حوزه ترمینال، معابر 

و ساختمان ها نیز اقدامات خوبی در این فرودگاه انجام شده است.
وی تصریح کرد: در فرودگاه جیرفت و سایت جبالبارز نیز در کنار بحث 
احداث دیوار حفاظتی، پروژه های خوبی در دست اقدام است؛ طول 

دیوارکشی در جیرفت ۱۴ کیلومتر است.
و  بهسازی  حوزه  در  داد:  ادامه  کرمان  استان  فرودگاه های  مدیرکل 
همچنین پروژه های سرمایه ای فرودگاه بم نیز در کنار سطوح پروازی 

کارهای خوبی در حوزه محوطه ها و ترمینال در حال انجام است.
وی ادامه داد: در فرودگاه رفسنجان نیز در کنار موارد بهسازی اقدامات 
خوبی در حوزه دیوار حفاظتی، محوطه ها، سطوح پروازی،آماده سازی 

و بحث ارتقای سطوح ایمنی پرواز در حال انجام است.
جزینی زاده تصریح کرد:ما آمادگی ۱۰۰ درصد برای پذیرش پروازهای 
مسافری و باری از فرودگاه های استان به مقاصد داخلی و خارجی 

را داریم.
وی با اشاره به اینکه قبل از انقلاب فقط فرودگاه بین المللی کرمان در 
سطح استان ایجاد شده بود، گفت:چهار فرودگاه رفسنجان، سیرجان، 

جیرفت و بم بعد از انقلاب احداث و تجهیز شدند.
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 ورزشی
خبر

ایران قهرمان رقابت بین المللی 
کشتی پهلوانی جام فجر شد

 تیم ایران الف به عنوان قهرمانی نخستین دوره رقابت های 
بین المللی کشتی پهلوانی جام فجر دست یافت.

به گزارش ایرنا، اولین دوره رقابت های کشتی پهلوانی جام 
فجر همزمان با چهل و پنجمین سال پیروزی انقلاب به مدت 
۲ روز و با شرکت ۱۴ تیم داخلی و خارجی از کشورهای 
افغانستان،  آجارستان،  جمهوری  آذربایجان،  جمهوری 
تاجیکستان،  رومانی،  روسیه،  پاکستان،  هند،  گرجستان، 
ترکیه، ازبکستان و تیم های ملی ایران الف و ب برای کسب 
عنوان برترین ها در اوزان ۶۰، ۷۰، ۸۰، ۹۰، ۱۰۰ و مثبت 

۱۰۰ کیلوگرم در تبریز برگزارشد.
در پایان این مسابقات، تیم های ایران الف، ترکیه و ایران ب 

به ترتیب بر سکوی اول تا سوم قرار گرفتند.
شروین  محمد  جوانان،  و  ورزش  وزیر  هاشمی  کیومرث 
و  ورزش  وزارت  قهرمانی  ورزش  توسعه  معاون  اسبقیان 
جوانان، مهرعلی باران چشمه رئیس فدراسیون، ستوده نژاد 
مدیرکل ورزش و جوانان استان آذربایجان شرقی، مهمانان 
خارجی همچون ابراهیم اوستک رئیس شاخه کشتی سنتی 
پهلوانی  و رئیس فدراسیون کشتی  اتحادیه جهانی کشتی 
ترکیه و جمعی از مسئولین استانی در روز پایانی و مراسم 

اختتامیه حضور داشتند.
نتایج اوزان مختلف و نفرات برتر آن به این شرح زیر است:

)روسیه(/  گامزاتف  رامیز  اول.  مقام  کیلوگرم:   ۶۰ وزن 
مقام  آجارستان(/  )جمهوری  گوراگادزه  مراد  دوم.  مقام 
یازتنادزه  داویت  و  )ایران(  رمضانی  محمد  مشترک.  سوم 

)گرجستان(
وزن ۷۰ کیلوگرم: مقام اول. رحمان رحیم پور )ایران(/ مقام 
عرفان  مشترک.  مقام سوم  )ترکیه(/  چاییر  فرخ  عمر  دوم. 

نجفی نژاد )ایران( و سیداسکندر دشتی )افغانستان(
وزن ۸۰ کیلوگرم: مقام اول. گادژیمورا دالیخمائو )روسیه(/ 
فریبرز  مقام سوم مشترک  )ایران(/  علی غلامی  دوم.  مقام 

بابایی )ایران( و عیصمت چیفتچی )ترکیه(
وزن ۹۰ کیلوگرم: مقام اول. محسن مصطفوی )ایران(/ مقام 
دوم. جواهیر میرزا مرادف )ازبکستان(/ مقام سوم مشترک. 

علی اکبر شفیعی )ایران( و صمد اوزالسان )ترکیه(
)ترکیه(/ مقام  بنچکلو  اول، علی  مقام  وزن ۱۰۰ کیلوگرم: 
دوم. امیر محمدی )ایران(/ مقام سوم مشترک. عرفان حسین 

زاده )ایران( و محمدکاظم بیگزاده )افغانستان(
وزن مثبت ۱۰۰ کیلو گرم: مقام اول، احمد میرزاپور )ایران(/ 
مشترک.  سوم  مقام  )ترکیه(/  یاشارلی  فاتیح  دوم.  مقام 

مصطفی طغانی )ایران( و رضا هادی )ایران(

 وزیر ورزش و جوانان گفت: تکمیل طرحهای نیمه 
تمام ورزشی در کشور به ۴۰۰ هزار میلیارد ریال 
اعتبار نیاز دارد و در خراسان رضوی هم با ۲۸۲ 
ریال  میلیارد  به ۲ هزار  تمام ورزشی  نیمه  طرح 

اعتبار نیاز است.
افتتاح  از  پس  هاشمی  کیومرث  ایرنا،  گزارش  به 
چند طرح ورزشی در شهرستان فریمان در جمع 
خبرنگاران افزود: این شهرستان به عنوان یکی از 
قطب های خوب ورزشی استان خراسان رضوی در 
خوبی  بسیار  ظرفیت های  قهرمانی  ورزش  حوزه 

دارد.
این  نیمه تمامی هم در  ادامه داد: طرحهای  وی 
منطقه وجود دارد که تلاش می شود با استفاده از 
ظرفیت های قانونی بتوانیم این طرح ها را به اتمام 

برسانیم.
وزیر ورزش و جوانان گفت: حوزه ورزش قهرمانی 
در  که  دارد  خوبی  ظرفیت های  رضوی  خراسان 
طرح آمایش سرزمینی تلاش می شود رشته هایی 

که ظرفیت مناسبی دارند مورد توجه قرار گیرند.

هاشمی افزود: مسوولان خراسان رضوی به دنبال 
این هستند که بر اساس ظرفیت ها و استعدادهای 
هر منطقه نیازها را احصا کنند و براساس آن برنامه 
ریزی برای رفع نیازها و مشکلات مناطق صورت 

پذیرد.
آمایش  طرح  کامل  آماده سازی  اشاره  با  وی 
سرزمینی اظهار کرد: آمایش سرزمینی به معنای 
عدالت در ورزش است و به عنوان مثال زمانی که 
است  پرور  قهرمان  رشته  فریمان یک  در  کشتی 
شهرستان  این  در  آن  ساخت های  زیر  تمام  باید 

فراهم شود.
وزیر ورزش و جوانان همچنین در خصوص سالن 
فریمان  سجودی  شهید  منظوره  چند  ورزشی 
افزود: این سالن ورزشی با هزینه ای افزون بر ۲۰۰ 
میلیارد ریال به بهره برداری رسید که ۵۰۰ نفر 
از  بتوانند  ورزشکاران  امیدواریم  و  دارد  ظرفیت 

امکانات آن بهره ببرند.
هاشمی افزود: در سال های اخیر ورزش در خراسان 
با  باید  که  است  شده  عجیبی  افت  دچار  رضوی 

جایگاه  به  استان  این  دستگاهی،  بین  مشارکت 
واقعی خود برسد.

وی با بیان اینکه منویات رهبری همواره سرلوحه 
شورای  داد:  ادامه  است  جوانان  و  ورزش  وزارت 
عالی ورزش طی روزهای گذشته با حضور رئیس 
برای  بسیار خوبی  و مصوبات  برگزار شد  جمهور 

پیشرفت ورزش کشور داشت.
مورد  ورزش  امروزه  گفت:  جوانان  و  ورزش  وزیر 
توجه همه جوانان کشور است و همه دستگاه ها 

باید به این موضوع توجه کنند.
هاشمی افزود:مجلس اعتبارات بسیار خوبی را برای 
این  و  است  ورزش در سال ۱۴۰۳ مصوب کرده 
اعتبارات تا حدود بسیاری کمک کننده خواهد بود.

وی با بیان این که ۹ وزارتخانه درگیر امر ورزش 
هستند ادامه داد: بر اساس مصوبات شورای عالی 
ورزش ما می توانیم سیاست های خود را به سایر 

وزارتخانه ها دیکته کنیم .
به  افتتاح چند طرح عمرانی  وزیر ورزش  ضمن 
بزرگترین  افتتاح  مراسم  در  فجر،  دهه  مناسبت 

استان خراسان  روستاهای  زمین چمن مصنوعی 
رضویه  بخش  آباد"  "جیم  روستای  در  رضوی 

مشهد نیز حضور به هم رساند.
به  آباد  جیم  روستای  مصنوعی  چمن  زمین 
مشارکت  با  مترمربع   ۸۱۶ و  هزار   ۲ مساحت 
اداره ورزش و جوانان شهرستان مشهد و دهیاری 
روستای جیم آباد با اعتباری افزون بر ۲۰ میلیارد 

ریال افتتاح شد.
کیومرث هاشمی: برنامه ریزی ها بر عمومی کردن 

ورزش متمرکز شده است
وزیر ورزش و جوانان گفت: عمومی شدن ورزش 
به عنوان سیاست اصلی این وزراتخانه در دستور 
کار قرار دارد و همه برنامه ریزی ها در این زمینه 

متمرکز شده است .
ورزش  عالی  شورای  جلسه  در  هاشمی  کیومرث 
استان یزد افزود: در عرصه ورزش در دنیا بعد از 
آموزش و پرورش ، حرف اول را باشگاه ها می زنند 
که در زمینه قهرمانی و همگانی کردن ورزش نقش 

مهمی دارند.
ورزش  محرکه  موتور  ها  باشگاه  داد:  ادامه  وی 
که  شهرستانی  و  استان  هر  و  هستند  قهرمانی 
را  قهرمانی  راحتی  به  توانیم  می  داشت  باشگاه 
اما اگر ظرفیت  هم در آن منطقه مشاهده کنیم 
و استعداد را هم داشته باشند ولی باشگاه نداشته 

باشند، موفق نخواهند بود.
وزیر ورزش و جوانان گفت: عمومی کردن ورزش 
دولت  در  اما  ماست  اصلی  های  از سیاست  یکی 
های مختلف طی ۴۴ سال گذشته ورزش قهرمانی 
برای  که  انداخته  سایه  همگامی  ورزش  روی  بر 
انجام  بیشتری  ریزی  برنامه  باید  همگانی  ورزش 

شود.
هاشمی ادامه داد: در حال حاضر فقط ۲۰ درصد 
مردم در امر ورزش حضور دارند در حالی که برای 
سلامتی خودشان نیز مهم است؛ متاسفانه ریالی 
در  نشد  هزینه  ورزش  زمینه  در  قبل  دولت  در 
حالی که میلیاردها تومان برای طرح تحول سلامت 

هزینه کردند .
است  بیماری  از  پیشگیری  راه  ورزش  افزود:  وی 
سیزدهم  دولت  در  جمهوری  محترم  ریاست  و 
ورزش  بر  بارها  رهبری  معظم  مقام  همچنین  و 
همگانی و عمومی کردن ورزش تاکید کردند و ما 

نیز وظیفه داریم در این مسیر حرکت کنیم .

وزیر ورزش :۴۰۰ هزار میلیارد ریال اعتبار 
برای تکمیل طرحهای ورزشی کشور نیاز است

خبر

پورحسن: می خواستم با داورزنی بروم/ 
فکر می کردم مرادی می ماند
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مسئول مستعفی کمیته داوران فدراسیون والیبال گفت: 
فدراسیون رفت من هم  از  داورزنی  وقتی  می خواستم 
بروم اما وقتی مرادی آمد چون فکر می کردم خودش 
کاندیدا می ماند تصمیم به ادامه کار گرفتم. با توجه به 
دارد  حضور  آنجا  دیگر  ماه  یک  تنها  هم  مرادی  اینکه 

بهترین زمان برای رفتن بود
منوچهر پورحسن در گفت وگو با ایرنا، در خصوص اینکه 
والیبال  فدراسیون  داوران  کمیته  سرپرستی  از  وی  آیا 
دیگر  که  است  روزی  داشت: چند  اظهار  کرده،  استعفا 
به فدراسیون والیبال نمی روم. البته قرار است جلسه ای با 
وحید مرادی داشته باشم؛ اما نتیجه جلسه هر چه باشد 

تصمیم من تغییر نخواهد کرد.
وی درباره دلیل تصمیمش مبنی بر استعفا از سرپرستی 
انتخابات  تا  ماه  یک  تنها  کرد:  عنوان  داوران،  کمیته 
فدراسیون والیبال باقی مانده است و من به دنبال این 
بودم که دست رئیس جدید فدراسیون را برای انتخاب 
وقتی  خواستم  می  بگذارم.  باز  داوران  کمیته  رئیس 
داورزنی از فدراسیون رفت من هم بروم اما وقتی مرادی 
آمد چون فکر می کردم خودش کاندیدا می ماند تصمیم 
به ادامه کار گرفتم. با توجه به اینکه مرادی هم تنها یک 

ماه دیگر آنجا حضور دارد بهترین زمان برای رفتن بود.
پورحسن در مورد عملکرد ضعیف داوران در فصل جاری 
لیگ برتر والیبال، عنوان کرد: ۵ داور بازنشسته چینش 
داور را انجام می دهند. پس از آن من هم این چینش را 
بازبینی می کنم و اگر نیازی به تغییر باشد آن را انجام 
می دهم. در نهایت مرادی اصلاح نهایی را انجام می دهد.

رئیس مستعفی کمیته داوران در پایان خاطرنشان کرد: 
اینکه می گویند اوضاع داوری خوب نیست را قبول ندارم. 
برخی دعواها ربطی به اشتیاهات داوری نداشته است. ما 
داور بد نداریم اما چون حواشی زیاد است آنها نمی توانند 
با تمرکز کافی قضاوت کنند. متاسفانه در برخی شهرها 
زشتی  توهین های  حریف  تیم های  حتی  و  داوران  به 
می شود. اگر داوران ما ضعیف هستند چرا در خارج از 
اشتباهات  نظر من  به  دارند؟  را  بهترین عملکرد  کشور 
خیلی  مربیان  و  بازیکنان  اشتباهات  مقابل  در  داوران 
ناچیز است؛ اما برخی تلاش می کنند اشتباهات خودشان 

را گردن داور بیندازند.
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آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ   140260301022005649 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
املاک  و  اسناد  ثبت  اداره  در  مستقر  عادی  اسناد  به  رسیدگی  هیات   1402/09/25
رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 
سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی شعبان گلی فرزند 
محمدعیسی به شماره شناسنامه 5029204970 صادره از همدان نسبت به ششدانگ 
یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 65/83 مترمربع مفروز و مجزی شده قسمتی از 
پلاک 1047 فرعی مفروز از قطعه – تفکیکی از 115 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان 
رباط کریم از مالکیت رسمی قربانعلی میرزائی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار 
اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به 
دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است 
در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر 
به دادگاه  از مراجعه متضرر  خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع 

نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 03 /11 /1402  تاریخ انتشار دومین آگهی: 1402/11/18

بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم   

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ   140260301022005008 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1402/08/24 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط 
کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی حبیب اله ناصری فرزند علی 
به شماره شناسنامه 1715 صادره از رباط کریم نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با 
بنای احداثی به مساحت 289 مترمربع مفروز و مجزی شده قسمتی از پلاک 1594 فرعی 
مفروز از قطعه 64 تفکیکی از 160 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از 
مالکیت رسمی از سهم مشاعی خود محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو 
نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور 
سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به 
مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  
احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای 
مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر 

حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 03 /11 /1402  تاریخ انتشار دومین آگهی: 1402/11/18

بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم   

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

مورخ   140260301022003663 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
مورخ   140260301022005479 شماره  اصلاحی  رای  و   1402/06/22
1402/09/18 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط 
کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی فرشته صفرعلی خانی فرزند 
غلامرضا به شماره شناسنامه 178 صادره از تهران نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین 
با بنای احداثی به مساحت 445/78 مترمربع مفروز و مجزی شده قسمتی از پلاک 547 
فرعی مفروز از قطعه – تفکیکی از 147 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از 
مالکیت رسمی محمدحسن زند محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله 
و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت 

مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال 
صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.

تاریخ انتشار اولین آگهی  : 03 /11 /1402  تاریخ انتشار دومین آگهی: 1402/11/18
بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم   

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ   140260301022005438 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1402/09/15 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط 
کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی فاطمه رسولی فرزند هاشم 
به شماره شناسنامه 67 صادره از رزن نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی 
به مساحت 113/86 مترمربع مفروز و مجزی شده قسمتی از پلاک 926 فرعی مفروز از 
قطعه – تفکیکی از 160 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی 
پروانه و احمد و فخرالدین همگی سعادتمندی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار 
اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به 
دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است 
در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر 
به دادگاه  از مراجعه متضرر  خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع 

نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 03 /11 /1402  تاریخ انتشار دومین آگهی: 1402/11/18

بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم   

آگهی ابلاغ مفاد رأی صادره از طرف هیئت موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی املاک و ساختمان های فاقد سند رسمی مصوب سال 1390/09/20

از هیأت  برابر رأی شماره 140260301057010407 مورخ 1402/10/03 صادره 
موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی ، املاک و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
مالکانه  املاک شهریار تصرفات  و  اسناد  ثبت  اداره  در  مصوب 1390/09/20 مستقر 
مسعود صالحی فرزند محمدرضا به صورت  ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به 
مساحت 288/04 متر مربع قسمتی از پلاک 284 فرعی از 50 اصلی واقع در شهریار 
محرز گردیده که برای آن پلاک 13808 فرعی از 13 اصلی اختصاص یافته است و برابر 
محتویات پرونده ثبتی و دفتر املاک مربوطه یک قطعه باغ با حث آبه از رودخانه کرج به 
پلاک ثبتی 284 فرعی از 50 اصلی مفروز از اصلی مذکور واقع در قریه کرشته حوزه ثبت 

ملک شهریار استان تهران.
مالکیت ششدانگ آقای اکبر بهنود فرزند احمد ش ش 46 ذیل ثبت 1576 صفحه 170 
دفتر 14 بموجب سند انتقال 27112 - 27092 دفترخانه 7 شهریار ثبت و نسبت به 
مورد ثبت سند صادر شده است که در اجرای آراء هیئات ماده 147 قانون ثبت مساحتهای 
 –  280/48  –  295/98  –  259/98  –  348/49  –  4300  –  976/80  –  979/80
 – 390/89 – 387/64 -  834/80 – 997 – 835 – 356/30 – 488/77 – 336/48
288/04 – 295/98 - متر مربع منتزع شده است با توجه به عدم تعیین مساحت و حدود 
اربعه مورد ثبت اعلام و تعیین مساحت باقیمانده مستلزم اعمال تبصره ذیل ماده 36 قانون 
اصلاحی ثبت میباشد و در ضمن ملک مربوطه از مالکیت اکبر بهنود می باشد که نامبرده در 
هیأت حضور نیافته و هیأت مقرر نموده با اعمال ماده 3 قانون مذکور و ماده 13 آئین نامه 
اجرائی آن مصوب 1391/04/25 نسبت به صدور سند مالکیت به نام متصرف فوق الذکر 
اقدام شود لذا بدینوسیله مفاد رأی صادره به نامبرده و به اشخاص ذینفع جهت اطلاع در 
دو نوبت با فاصله پانزده روز آگهی میگردد که چنانچه به مفاد رأی صادره اعتراض دارند 
اعتراض خود را ظرف مدت 2 ماه از تاریخ انتشار اولین آگهی به اداره ثبت اسناد و املاک 
شهریار تسلیم و رسید دریافت دارند و در صورت عدم اعتراض ظرف مهلت مقرر این اداره 
نسبت به صدور سند مالکیت برابر مقررات اقدام خواهد نمود.ضمنا صدور سند مالکیت 

مانع مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
مهدی ناصری – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک شهریار

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره 140260301206003251 هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت 
ملک بهارستان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای نادر جلیل دوست رازلیقی فرزند 
محمد بشماره شناسنامه 763 یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 52/86 متر مربع 
پلاک 1218 فرعی از 149 اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 123 فرعی از 149 اصلی 
واقع در صالحیه خریداری از مالک رسمی آقای غلام حسن رحیمی محرز گردیده است. لذا 
به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ 
رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم 
نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/11/03    تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/11/18

علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

مورخ   140260301022004848 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1402/08/17 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط 
کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی فریبا معصومی کهل فرزند 
رضا به شماره شناسنامه 21 صادره از خلخال نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای 
احداثی به مساحت 141/59 مترمربع مفروز و مجزی شده قسمتی از پلاک 476 فرعی 
از  کریم  رباط  ثبتی شهرستان  در حوزه  واقع  اصلی  از 115  تفکیکی   – از قطعه  مفروز 
مالکیت رسمی عزت الملوک حسینی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو 
نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور 
سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به 
مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  
احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای 
مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر 

حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 18 /11 /1402  تاریخ انتشار دومین آگهی: 1402/12/03

بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 
  

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی 120 آ.ق. ثبت(
نظربه اینکه خانم رقیه موسوی بشماره ملی 065592018 0 بموجب درخواست وارده 
شماره 20674 تاریخ 1402/10/13 به پیوست دوبرگ استشهادیه مصدق دفترخانه 
با   ، المثنی را اعلام داشته  اسنادرسمی شماره 23 رباط کریم درخواست سند مالکیت 
بنای احداثی دران بمساحت  با  اینکه سند مالکیت ششدانگ یک قطعه زمین  به  توجه 
253 متر مربع قطعه 6 تفکیکی بشماره پلاک 1034 فرعی از 115 اصلی مفروز و مجزی 
شده از 520 فرعی از اصلی مذکور واقع در حوزه ثبتی رباط کریم ، ذیل ثبت 23017 
در صفحات 372 و 375 دفتر جلد 135 املاک بنام خانمها ملیحه جوشقانی زاده و خانم 
اقدس مرادی )بالمناصفه ( ثبت ، صادر و تسلیم گردید سپس مع الواسطه برابرسند 
قطعی 37289 دفترخانه 23 رباط کریم به فخرالدین موسوی منتقل گردید که ذیل ثبت 
23017 در صفحه 373 دفتر جلد 135 املاک بنام وی ثبت ، صادر و تسلیم گردید در 
ادامه برابر سند قطعی شماره 71382 تاریخ 1402/01/30 دفترخانه 23 رباط کریم به 
افراد بشرح ذیل منتقل گردید : خانمها کیمیا ، سید زهرا ، فاطمه ، رقیه ، نرگس خاتون 
، هر یک بمقدار 5455/0 هزارم دانگ مشاع از ششدانگ و آقایان محمد جواد علیرضا 
سیدرضا هر یک بمقدار 0908/1 هزارم دانگ مشاع از ششدانگ ثبت ، صادر و تسلیم 
گردید در ادامه خانم رقیه موسوی مالک مقدار 5455/0 هزارم دانگ مشاع از ششدانگ 

بموجب درخواست وارده فوق اعلام مفقودی سند مالکیت خویش بشماره سریال چاپی 
308428 ج 01 بشماره دفتر الکترونیکی 14022030102210557 را نموده است که 
مالک بموجب درخواست وارده فوق اعلام نموده است که سند مالکیت با مشخصات صدر 
الذکر بعلت جابجائی مفقود گردیده و تقاضای صدور سند مالکیت المثنی را نموده است 
لذا بدینوسیله بی اعتباری سندیاد شده به آن دفترخانه اعلام میگردد . مقتضی است 
در صورت ارائه سند به آن دفترخانه ضمن خودداری از تنظیم هرگونه سندعین سند 
مالکیت را اخذ وجهت ابطال به این اداره ارسال دارند. در ضمن چنانچه سندی قبل از 
صدور و ابلاغ این بخشنامه در آن دفترخانه تنظیم گردیده می بایست مراتب را حداکثر 
ظرف مدت پنج روز از تاریخ وصول بخشنامه حاضر با ارسال رونوشت مصدق آن به این 
اداره اعلام دارند عمل به تبصره 2 ماده 120 آ. ق ثبت و سایر مقررات از وظایف آن 

دفترخانه می باشد.
بابک احمدی - رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم 

   
آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

مورخ   140260301022001513 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
مورخ   140260301022006733 شماره  اصلاحی  رای  و   1402/04/21
املاک  و  اسناد  ثبت  اداره  در  مستقر  عادی  اسناد  به  رسیدگی  1402/11/11هیات 
رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 
سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی لیلا خدرپور فرزند 
باغ  امیدیه نسبت به ششدانگ یک قطعه  از  به شماره شناسنامه 313 صادره  حسین 
به مساحت 4594/16 مترمربع مفروز و مجزی شده قسمتی از پلاک - فرعی مفروز از 
قطعه – تفکیکی از 159 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی 
احمد و محمود هر دو پناهی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله 
و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال 

صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 18 /11 /1402  تاریخ انتشار دومین آگهی: 1402/12/19

بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

اگهی صدور سند المثنی

آقای سروش منادی با وکالت مع الواسطه از آقای سید مهدی سفیداری طبق درخواست 
به شماره وارده 21023 مورخ 1402/10/17  اعلام داشته نظر به اینکه پلاک ثبتی 92 
فرعی از 156 اصلی )که عبارتست از سند مالکیت اعیانی مساحت 110 متر مربع مشاع 
از اعیانی دو سهم مشاع از 12 سهم به استثنا ثمنیه اعیانی از ششدانگ یک قطعه باغ به 
مساحت 84684 متر مربع قطعه 20 تفکیکی از پلاک فوق ذیل ثبت 129199 دفتر 573 
صفحه 242 به نام سید مهدی سفیداری ثبت و سند مالکیت صادر و تسلیم شده است 
که مفقود گردیده لذا تقاضای صدور سند المثنی سند مالکیت مذکور را نموده است در 
همین راستا وفق ماده 120 آیین نامه اصلاحی ق. ثبت مصوب 1380/11/8 مراتب در 
یک نوبت آگهی میگردد تا چنانچه کسی مدعی حقی برای خود بوده یا اعتراضی داشته باشد 
از تاریخ انتشار این اگهی ظرف مدت ده روز به این اداره مراجعه و ضمن ارائه اصل سند 
مالکیت یا سند معامله اعتراض خود را تسلیم نماید بدیهی است در صورت عدم وصول 
اعتراض در مهلت مقرر قانونی و یا عدم ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله المثنی 
سند مالکیت پلاک مذکور طبق مقررات صادر و به متقاضی تسلیم خواهد شد. ضمنا برابر 
بخشنامه استاندارد سازی پلاک فوق به پلاکهای 1390 و 1391 فرعی از 156 اصلی 

استاندارد سازی گردیده است. 

بابک احمدی - رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم



استان تهران
گزارش

52 طرح شاخص عمرانی در
 رباط کریم افتتاح شد

در  تومان  میلیارد  هزار  از  بیش  اعتباری  با  عمرانی  فجر 52 طرح  دهه  با  همزمان 
شهرستان رباط کریم با حضور معاون امنیتی و انتظامی استاندار تهران افتتاح و بهره 

برداری از 7 طرح آغاز شد.
به گزارش اتفاق روز محسن نایبی در آئین افتتاح طرح های عمرانی در رباط کریم 
ضمن گرامیداشت ایام الله دهه فجرو گرامیداشت یادو خاطه شهدای والامقام اظهار 
داشت:انقلاب اسلامی بر گایه مردم بنا شده ایت و خدمت به مردم یک موهبت و 

تکلیف مهم برای ما است.
امکانات در همه زمینه ها در تمام  افزود: رویکرد دولت مردمی توزیع عادلانه  وی 

نقاط کشور است.
انتخابات اشاره کرد و گفت: جمهوریت و اسلامی  نایبی به مشارکت حداکثری در 
بودن این انقلاب با رای مردم انتخاب شده ، همه باید دست به دست هم دهیم و 
در این ایام حساس و مهم، مشارکت حداکثری را در انتخابات رقم بزنیم و تمام فته 

های دشمنان را خنثی کنیم.
که  شد  افتتاح  کریم  رباط  در  خوبی  بسیار  های  پروژه  داشت:  بیان  ادامه  در  وی 
نشان دهنده پیگیری و تلاش مستمر مسئولان برای پیشرفت و شکوفایی روزافزون 
در  تخصصی  درمانگاه  کودک،  دوستدار  بوستان  افتتاح  افزود:  است.وی  شهرستان 
روستای انجم آباد ، گلخانه 60هکتاری در روستای آدران،مرکز اورژانس در شهرک 

صنعتی نصیرآباد از جمله این طرح ها بود که تقدیم مردم شریف شهرستان شد.

راه اندازی و توسعه کارخانه های تولیدی در 
دولت  موجب رونق اقتصادی در کشور شده  است

وعمرانی  صنعتی  پروژه های  افتتاح  آیین  در  رباط کریم  فرماندار 
شهرستان رباط کریم گفت:تلاش مضاعف مسئولان در دولت سیزدهم 
موجب راه اندازی و توسعه کارخانه های تولیدی و رونق اقتصادی در 

کشور شده  است.
به گزارش اتفاق روز، امید احمدی در حاشیه افتتاح پروژه های عمرانی 
در شهرستان اظهارداشت:امسال در دهه فجر 52 پروژه شاخص عمرانی 
در شهرستان رباط کریم افتتاح می شود که امروز 7 پروژه با حضور 

معاون انتظامی و امنیتی استاندار تهران افتتاح به بهره برداری رسید.
وی افزود: پارک دوستدار کودک در شهرک صنعتی نصیرآباد از جمله 
این پروژه ها بود که با استفاده از بروزترین فناوری و نوآوری افتتاح و 

تقدیم مردم شهرستان شد.
احمدی در ادامه بیان داشت: افتتاح ساختمان درمانگاه فجر روستای 
انجم آباد با اعتبار 60میلیارد ریالی ازدیگرطرحهاست که درحال حاضر 
در مرحله مناقصه و مزایده و واگذاری به بخش خصوصی است و تا 

پیش ازپایان سال به اهالی، خدمات درمانی را ارائه می دهد.
صنعتی  در شهرک  اورژانس  پایگاه  کار  آغاز  به  کریم  رباط  فرماندار 
نصیرآباد اشاره و اضافه کرد:این مرکز با اعتباری بالغ بر 510 میلیارد 
افتتاح و با ایجاد اشتغال برای 10 نفر جهت خدمات دهی به شهرک 

صنعتی نصیرآباد مورد بهره برداری قرار گرفت.
وی در ادامه گفت: گلخانه 60 هکتاری در روستای آدران با اشتغال 
زایی برای 100 نفر افتتاح شد که با استفاده از تمام ظرفیت آن به 
مقوله فروش و صادرات محصولات گلخانه ای در منطقه کمک بسزایی 

می شود.
تلاش  و  تولید  از  حمایت  ساخت:  نشان  خاطر  کریم  رباط  فرماندار 
مضاعف دولت در دولت سیزدهم موجب راه اندازی و توسعه کارخانه 

های تولیدی و رونق اقتصادی شده است.

افتتاح مرکز اورژانس در شهرک صنعتی نصیرآباد رباط کریم

به گزارش اتفاق روز، همزمان با پنجمین روز از ایام الله دهه مبارک فجر، 
بر  بالغ  اعتباری  با  رباط کریم  اورژانس در شهرک صنعتی نصیرآباد  مرکز 
510 میلیارد با حضور محسن نایبی معاون امنیتی و انتظامی استاندار تهران 
افتتاح و به بهره برداری رسید.این مرکز  و فرماندار شهرستان رباط کریم 
با ایجاد اشتغال برای 10 نفر،به شهرک صنعتی به نصیرآباد خدمات ارائه 
خواهد کرد.گلخانه گل ارکیده کیکاور از دیگر پروژه هایی بود که امروز به 
بهره برداری رسید.این گلخانه در زمینی به مساحت پانزده هزار متر مربع با 
سطح زیر کشت 10 هزار متر و تعداد پرسنل 12 نفر فعالیت خود را آغاز کرد.

فرماندار شهرستان رباط کریم گفت: 
باید از تمام ظرفیت ها در شهرستان 
برای  مردم  ترغیب  و  تشویق  برای 
در  خانوادگی  و  پرشور  حضور 
استفاده شود  بهمن  راهپیمایی 22 
چون حضور حماسه ای مردم موجی 
های خود  در هدف  ناکامی دشمن 

می شود.
به گزارش روابط عمومی فرمانداری 
شهرستان رباط کریم ، امید احمدی 
راهپیمایی  ریزی  برنامه  جلسه  در 
22 بهمن ضمن تبریک به مناسبت 
فرارسیدن ایام اله دهه فجر و پیروزی 
انقلاب اسلامی و مبعث پیامبر اسلام 
)ص( اظهار داشت:امسال انتخابات و 
دهه فجر با هم عجین شده و در این 
نحو  به  باید  شرایط حساس کنونی 

شایسته از تمام ظرفیت ها استفاده 
به  ترغیب  و  تشویق  مردم  تا  شود 
بهمن   22 راهپیمایی  در  حضور 

شوند.
کنار  در  باید  مسئولان  افزود:  وی 
ولی  که  چرا  بگیرند  قرار  مردم 
و  مردم هستند  نظام  این  نعمتهای 

علی رغم همه سختیها و مشکلات 
و  ایستادند  انقلاب  و  نظام  پای 
خدمت به آنان باید در اولویت قرار 
فضاسازی  داد:  ادامه  بگیرد.احمدی 
شهرباید به صورت دوگانه در مورد 
که  باشد  انتخابات  و  فجر  دهه 
شهرداری در این حوزه عملکرد قابل 

قبولی داشته است.
بیان  ادامه  در  کریم  رباط  فرماندار 
داشت: شهدا و خانواده آنان همیشه 
پای نظام و انقلاب بودند و مسئولین 
منازل  در  ایام  این  در  دارند  وظیفه 
آنان حضور و از این خانواده ها تکریم 

و تجلیل به عمل آورند.

حضور پرشور و خانوادگی مردم در 22 بهمن 
موجب ناکامی دشمن می شود

گزارش

پیکرپاک شهید مدافع حرم سید علی 
حسینی در نسیم شهر تشییع شد

مدافع  شهید  پاک  پیکر 
حرم »سید علی حسینی« 
با حضور مردم شهید پرور 
در  و  تشییع  شهر  نسیم 
امامزاده  شهدای  گلزار 
آرام  شهر  این  حسن 

گرفت.
اتفاق  خبرنگار  گزارش  به 
تشییع  مراسم  روز،، 
باشکوه شهید مدافع حرم 
» سید علی حسینی « عصر روز سه شنبه با حضور پرشور مردم شهید 
پرور نسیم شهر، فرماندهان سپاه و نیروی مقاومت بسیج و مسئولان 
شهری برگزار و پیکر پاک این شهید در آستان مقدس امامزده حسن 

)ع( نسیم شهر به خاک سپرده شد.
شهید سید علی حسینی فرمانده یگان تک تیر اندازان تیپ حضرت 
استان  در  ماه  بهمن   1۴ شنبه  بامداد  فاطمیون،  لشکر  ابوالعباس 
شهادت  به  آمریکای  جنایتکاران  هوایی  حملات  در  دیروالزورسوریه 

رسید.
از  و همچنین  قاسم سلیمانی  از سربازان شهید حاج  که  علی  سید 
همسنگران شهید صدرزاده و... بود، بلاخره به آرزوی دیرینه خود که 

همانا پیوستن به قافله شهدا بود، رسید.
این جانباز مدافع حرم پس از سال ها مجاهدت در جبهه مقاومت و 
به همرزمان شهیدش  فراوان،  و رشادت های  بیت  اهل  از حرم  دفاع 

پیوست.
شهید سید علی حسینی 52 سال سن داشت و 5 فرزند از این شهید 

گرانقدر به یادگار ماند.

 افتتاح دو پروژه عمرانی با اعتبار
 195 میلیارد ریال در نصیرشهر

به گزارش اتفاق روز، همزمان با پنجمین روز از ایام الله دهه مبارک فجر، 
دو پروژه عمرانی با اعتباری بالغ بر 195 میلیارد ریال در نصیرشهر با 
حضور محسن نایبی معاون امنیتی و انتظامی استاندار تهران، فرماندار، 
امام جمعه نصیرشهر ، شهردار و برخی مسئولان شهرستان افتتاح و 

به بهره برداری رسید.
فرشاد شهسواری اظهار داشت: بوستان دوستدار کودک در زمینی به 
مساحت 2۴00 متر مربع و در بازه زمانی 50 روزه با اعتبار 50 میلیارد 

ریال اجرایی شده است.
وی افزود: استفاده از انرژی سبز در سیستم روشنایی و احداث مسیر 
سلامت و زمین اسکیت و همچنین شهر آموزشی ترافیک از جمله 

امکانات این بوستان برای کودکان است .
شهسواری دو ویژگی مهم پروژه بوستان دوستدار کودک را ایمنی و 
نوآوری بیان کردو افزود: این بوستان که یک از بوستان های کم نظیر 
منطقه در حوزه کودک است و در احداث آن با نوآوری های صورت 

گرفته ایمنی کودکان افزایش یافته است.
شهردار نصیرشهر با اشاره به بهره گیری از سیستم روشنایی خورشیدی 
و  سبز  انرژی  از  استفاده  راستای  در  کرد:  اظهار  کودک  بوستان  در 
افزایش ایمنی کودکان از خطر برق گرفتگی ، این بوستان به سیستم 

روشنایی خورشیدی مجهز شده است
وی در ادامه بیان داشت: افتتاح فاز اول بوستان خطی 9دی از دیگر 
پروژه هایی بود که به بهره برداری رسید و کلنگ ایستگاه تاکسی در 

زیر بنای 1۴5متر مربع بر زمین زده شد.

هفت هنرستان در هفت شهر شهریار احداث می شود
فاتحی نژاد سرپرست فرمانداری 
در  شهریار  شهرستان  ویژه 
کشوری  طرح  افتتاح  مراسم 
شهید  ورزشی  سالن  در  ماهر 
گفت:  شاهد  شهرک  یداللهی 
به  شهرستان  نیاز  به  توجه  با 
در  آموزی  مهارت  هنرستان 
شهریار  شهرستان  شهر  هفت 
افزود: در دولت سیزدهم تاکنون  نژاد  هفت هنرستان احداث می شود. فاتحی 
با  است.وی  رسیده  برداری  بهره  به  شهریار  شهرستان  در  مدرسه   11 تعداد 
از 250  بیش  داد:  ادامه  آموزشی در شهریار  بودن سرانه  پایین  از  نگرانی  ابراز 
مدرسه 15 کلاسه در شهرستان شهریار نیاز است که باید تدابیر لازم اتخاذ و 
زیرساخت های آموزشی تکمیل گردد.سرپرست فرمانداری ویژه شهرستان شهریار 
افزود: با پیگیری که با اداره کل آموزش و پرورش صورت گرفته و با توجه به 
اینکه هنرستان ها از اهمیت بیشتری در بحث مهارت آموزی برخوردارند احداث 

هنرستان ها در دستور کار است.
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آگهی افراز قسمتی از پلاک ۱۰۴۷ فرعی از ۱۱۵ اصلی قطعه اول تفکیکی

سند مالکیت مقدار ۴ سهم از ۱۶۸ سهم مشاع از ششدانگ یک قطعه زمین 
از ۱۱۵ اصلی ذیل ثبت ۲۳۵۲۸  قطعه اول تفکیکی تحت پلاک ۱۰۴۷ فرعی 
و تسلیم  ، صادر  ثبت  عباسعلی قنبری  آقای  بنام  صفحه ۱۶۵ دفتر جلد ۱۴۵ 
گردیده است. در ادامه آقای محمد نبی نظری بوکالت از وراث مرحوم عباسعلی 
قنبری برابر درخواست وارده شماره ۲۳۴۶۶ – ۱۴۰۲/۱۱/۱۶ تقاضای افراز 
سهام نامبرده به مقدار ۱۰۶۲۰ متر مربع را تسلیم اداره ثبت اسناد و املاک 
رباط کریم نموده و با عنایت به اینکه متقاضی افراز اعلام نموده به مالکین مشاعی 
به  آگهی  این  بموجب  لذا  ندارم،  دسترسی  اصلی   ۱۱۵ از  فرعی   ۱۰۴۷ پلاک 
کلیه مالکین مشاعی پلاک مرقوم اعلام میگردد افراز مورد تقاضا ) سهمی وراث 
مورخ ۱۴۰۲/۱۲/۰۷  دوشنبه  روز  راس ساعت ۱۰  قنبری(  عباسعلی   مرحوم 
لذا   . شد  خواهد  انجام   ) دو  و  چهارصد  و  یکهزار  سال  ماه  اسفند  هفتم   (
مدعی  چنانچه  میگردد،  ابلاغ  مرقوم  پلاک  مشاعی  مالکین  کلیه  به   بدینوسیله 
حق / حقوقی برای خویش در پلاک ثبتی مرقوم میباشند و یا نسبت به حدود 
تصرفی اعلامی از سوی متقاضی اعتراضی دارند در روز و ساعت مقرر در محل 
وقوع پلاک حاضر و مراتب اعتراض را به نماینده اداره ثبت اسناد و املاک رباط 
کریم اعلام نمایند، بدیهی است عدم حضور مالکین مشاعی مانع ادامه عملیات 
افراز نخواهد بود. ضمن آنکه هر گونه اقدام ثبتی اعم از افراز یا عدم افراز از 

طریق انتشار آگهی به اطلاع مالکین مشاعی خواهد رسید. 
بابک احمدی - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی ۱۲۰ آ.ق. ثبت(
مورخ   ۳۱۵٩۳ وارده  شماره  به  درخواست  طبق  )مالک(  پاجانی  محبوبه  خانم 
 ۱۱۴ از  فرعی   ۱۴٩۷ ثبتی  پلاک  اینکه  به  نظر  داشته  اعلام   ۱۴۰۲/۱۱/۰۸
اصلی )که عبارتست از سند مالکیت مساحت ۲۰۴ متر مربع مشاع از ششدانگ 
 ۱۱۴ از  فرعی   ۱۴٩۷ پلاک  مربع  متر   ۲۴۵۲/۸ مساحت  به  زمین  قطعه  یک 
کریم  رباط  املاک  دفتر  ثبت ۵۴۶۲٩ صفحه ۳۷۴ جلد ۲۲۴  به شماره  اصلی( 
سند دفترچه ای با شماره سریال ۵۲۰۶۱۳ بنام محبوبه پاجانی فرزند محمود 
 ۱۳۷۲/۰۳/۲٩ مورخ   ۷۸۲۷۷ قطعی  سند  )بموجب  است  شده  صادر  و  ثبت 
دفتر خانه ۷۲ تهران( سپس به علت جابجایی منزل مفقود شده است در همین 
راستا وفق ماده ۱۲۰ آیین نامه اصلاحی ق. ثبت مصوب ۱۳۸۰/۱۱/۸ مراتب 
در یک نوبت آگهی میگردد تا چنانچه کسی مدعی حقی برای خود بوده یا اعتراضی 
داشته باشد از تاریخ انتشار این اگهی ظرف مدت ده روز به این اداره مراجعه 
نماید  تسلیم  را  خود  اعتراض  معامله  یا سند  مالکیت  اصل سند  ارائه  وضمن 
یا عدم  و  قانونی  مقرر  مهلت  اعتراض در  بدیهی است در صورت عدم وصول 
المثنی سند مالکیت پلاک مذکور طبق  ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله 

مقررات صادر و به متقاضی تسلیم خواهد شد.
بابک احمدی - رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم

خواهان: نام و نام خانوادگی: ام کلثوم محسنی زرین   فرزند: صمد  
خواسته: گواهی حصر وراثت

 ۷٩۰۵۷ شناسنامه  شماره  به  عباس  فرزند  سوزان  شمع  حسن  شادروان 
آخرین  در   ۱۴۰۲/۰۸/۱۲ تاریخ  در   تبریز  از  صادره   ۱۳۴۳/۰۱/۰۱ متولد 
 اقامتگاه خود واقع در استان تهران - شهرستان رباط کریم – رباط کریم شهرک 
ابشناسان - خ رفسنجانی - مهر ۳۳ - پ ۱ - ط ۱ - فوت نموده و وراث حین 

الفوت وی عبارتند از:
۱ - نام: ام کثوم   نام خانوادگی: محسنی زرین    نسبت: همسر متوفی

۲ - نام: وحید     نام خانوادگی: شمع سوزان      نسبت: پسر متوفی

۳ - نام: مینا      نام خانوادگی: شمع سوزان     نسبت: دختر متوفی 
متوفی وصیت نامه ندارد و همگی شیعه اثنی عشری می باشند. نامبرده به غیر 
از ورثه فوق وراث دیگری ندارد. لذا تقاضای رسیدگی و صدور گواهی انحصار 

وراثت نامحدود را دارم.
آدرس آخر اقامتگاه متوفی: استان تهران - شهرستان رباط کریم – رباط کریم - 

شهرک ابشناسان - خ رفسنجانی - مهر ۳۳ - پ ۱ - ط ۱ .
شورای حل اختلاف شهرستان رباط کریم

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی ۱۲۰ آ.ق. ثبت(
مورخ   ۲۰۷۰۰ وارده  شماره  به  درخواست  طبق  )وکیل(  منتظری  زهرا  خانم 
 ۱۶۱ از  فرعی   ۵۱۰٩ ثبتی  پلاک  اینکه  به  نظر  داشته  اعلام   ۱۴۰۲/۱۰/۱۳
اصلی )که عبارتست از سند مالکیت شش دانگ عرصه و اعیان یک قطعه زمین 
به مساحت ۳۳۰ متر مربع قطعه ۱۲۴ تفکیکی با سریال چاپی ۰۴۲۴٩۵۶ ب ۸۵ 
به شماره ثبت ۷۸۶۸ دفتر ۵۶ و صفحه ۵۵ به نام آقای موسی خواجه سری و 
خانم سونا خواجه سری هر یک به میزان سه دانگ ثبت و صادر و تسلیم شده 
است. مفقود گردیده لذا تقاضای صدور سند المثنی سند مالکیت پلاک مذکور 
را نموده است در همین راستا وفق ماده ۱۲۰ آیین نامه اصلاحی ق. ثبت مصوب 
۰۸/۱۱/۱۳۸۰ مراتب در یک نوبت آگهی میگردد تا چنانچه کسی مدعی حقی 
برای خود بوده یا اعتراضی داشته باشد از تاریخ انتشار این اگهی ظرف مدت ده 
روز به این اداره مراجعه و ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله اعتراض 
خود را تسلیم نماید بدیهی است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر 
قانونی و یا عدم ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله المثنی سند مالکیت پلاک 

مذکور طبق مقررات صادر و به متقاضی تسلیم خواهد شد.
بابک احمدی - رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم

اختلاف  حل  شورای   ۵ شعبه    ۱۴۰۲٩۱٩۲۰۰۰۸۵۳۰۱۸۳ کلاسه  پرونده 
شهرستان شهریار تصمیم نهایی شماره ۱۴۰۲٩۱۳٩۰۰۱۷۱۰۱۷۸۴

- شهرستان  تهران  استان  نشانی  به  ولی  فرزند  نیکوفال  قمرناز  خواهان:خانم 
شهریار - باغستان – خادم آباد – صاایران کوچه یاس روبروی پ ۲۱

خواسته: گواهی حصر وراثت
                                                    گواهی انحصار وراثت

خانم قمر ناز نیکوفال به شماره شناسنامه ۴۲۰۸۷۰۸٩۵۶ به استناد شهادتنامه 
 ۰۲۰۱۸۵۷ شماره  به  درخواستی  ورثه  شناسنامه  فتوکپی  و  فوت  گواهی  و 
تقدیم این شورا نموده چنین اشعار داشته که شادروان مهرداد کاظمی نیا به 
شماره شناسنامه ۳۲۴۱۱۰۵۸۰۶ در تاریخ ۱۴۰۲/۰۴/۲۳ در اقامتگاه دائمی 

خود درگذشته و ورثه حین الفوت وی عبارتند از: 
۱ – قمرناز نیکوفال  شماره شناسنامه: ۴۲۰۸۷۰۸٩۵۶   متولد: ۱۳۴۲  نسبت: 

مادر متوفی
 پس از انجام تشریفات قانونی و انتشار یکنوبت آگهی در روزنامه و عدم وصول 
گواهی  حسب  رسمی  یا  سری  نامه  وصیت  ارائه  یا  اعتراض  یا  لایحه  گونه  هر 
متصدی مربوط و ملاحظه نظریه مشورتی شورا سرانجام در تاریخ ۱۴۰۲/۱۰/۳۰ 
در وقت فوق العاده شعبه پنجم شورای حل اختلاف شهرستان شهریار به تصدی 
امضا کننده ذیل تشکیل و پس از ملاحظه پرونده کار گواهی مینماید که ورثه 
در گذشته منحصربه اشخاص/ شخص یاد شده در بالا بوده وارث دیگری ندارد 
و دارایی آن شادروان پس از پرداخت و انجام حقوق و دیونیکه بر ترکه تعلق 
میگیرد: کلیه اموال متوفی اعم از منقول و غیر منقول سهم مادر متوفی میباشد.

شعبه ۵ شورای حل اختلاف شهرستان شهریار

شهریار  شهرستان  کشاورزی  جهاد  مدیر 
گفت:شهرستان شهریار با تولیدات کشاورزی ، 
لبنی و فرآورده های گوشتی نقش بسزائی در 

تامین زنجیره غذایی کشور دارد.
به گزارش اتفاق روز، حسن دالوند عصر امروز 
در نشست خبری با اصحاب رسانه با بیان اینکه 
شهریار نگین غرب استان تهران به منظوردارا 
بودن باغات متنوع است اظهار داشت: شهرستان 
شهریار با تولید 37 هزار تن گوجه سبز ، 58 
هزار تن زردآلود و 57 هزار تن هلو و شلیل رتبه 

نخست این تولیدات را دراستان تهران دارد.
وی با بیان اینکه شهریار پس از شهرستان ملارد 
به خود  را  تهران  استان  قارچ  تولید  دوم  رتبه 
تولیدات  تن  افزود: 506  است  داده  اختصاص 
شیر، 1788  تن  و 120  هزار  یک  کشاورزی، 
تن گوشت مرغ، 820 تن تخم مرغ و 200 تن 
عسل در شهرستان شهریار تولید می شود که 
نقش به سزایی در تأمین زنجیره غذایی کشور 

بر عهده دارد.
با  شهریار  شهرستان  کشاورزی  جهاد  مدیر 
بیان اینکه ضریب مکانیزاسیون کشاورزی این 
شهرستان 2 است تصریح کرد: به دنبال مکانیزه 
کردن آبیاری بخش کشاورزی هستیم و با وجود 
بحران آب در استان تهران و شهرستان شهریار 

از 6 هزار هکتار باغ شهرستان کمتر از یک هزار 
هکتار آن به سیستم آبیاری نوین مجهز شده 

است.
و  کشاورزان  اینکه  بیان  با  ادامه  در  دالوند 
از  استفاده  برای  می توانند  شهریار  باغداران 
بلاعوض  کمک های  درصدی   85 تسهیلات 
دولتی به منظور تجهیز سیستم آبیاری نوین 
بهره مند شوند گفت: تغییر کاربری هر هکتار 
تا  را  کشاورزی  تولیدات  کشاورزی  اراضی  از 
5 تن کاهش و 10 نفر شغل خود را از دست 

می دهند.
وی اضافه کرد: در حوزه تنظیم بازار سهمیه های 
و  است  خوبی جذب شهرستان شهریار شده 
هیچ گونه کمبودی در تأمین کالاهای اساسی 

پایان سال نخواهیم داشت.
اینکه  بیان  با  شهریار  کشاورزی  جهاد  مدیر 
ساخت و سازهای غیرمجاز در اراضی کشاورزی 
با جدیت پیگیری و اقدامات پیشگیرانه نیز در 

رابطه انجام می شود، خاطرنشان کرد: با دلالان و 
افراد سودجویی که در تغییر کاربری زمین های 
کشاورزی بدون مجوز تبصره یک ماده یک نقش 

داشته باشند برخورد خواهد شد.
دالوند افزود: گرفتن هرگونه حِبه و مبالغی تحت 
عنوان ساخت و ساز در اراضی کشاورزی توسط 

شهرداری های غیرمجاز است و جهاد کشاورزی 
از شهرداران شکایت خواهد کرد.

دفترچه  در  که  کشاورزان  اینکه  بیان  با  وی 
با  اشاره شده است  به حق آبه آن  آنها  قدیمی 
احداث سدها و کمبود آب از حق خود بهره مند 
نمی شوند گفت: کشاورزان شهریاری از بخش 
محدود کانال محمدیه توانسته اند از حق آبه 

دریافت کنند.
مدیر جهادکشاورزی شهریار در پایان خاطرنشان 
و  ساخت  دوم   رتبه  شهریار  شهرستان  کرد: 
سازهای غیرمجاز را پس از استان مازندران در 
اراضی کشاورزی به خود اختصاص داده است 
و به هیچ عنوان تخریب  ها ساخت و سازها در 

اراضی کشاورزی گزینشی عمل نمی شود.

شهرستان شهریار نقش بسزایی در تامین زنجیره 
غذایی کشور دارد



 مشاور وزیر جهاد کشاورزی گفت: بر اساس آمار 
جهانی فائو، ایران در تولید ۲۲ محصول کلیدی در 
حوزه کشاورزی، در بین ۷ کشور برتر دنیا قرار دارد 
و کشور ما در تولید محصولاتی مثل پسته، زعفران 

و خرما جزو کشورهای برتر دنیاست.
پژوهش های  مؤسسه  رئیس  کیانی راد،  علی 
توسعه روستایی  و  اقتصاد کشاورزی  برنامه ریزی، 
در نشست علمی - تخصصی مرکز پژوهش های 
توسعه و آینده نگری با عنوان "کشت فراسرزمینی؛ 
کشت  عبارت  کرد:  اظهار  غذا"،  و  آب  امنیّت 
به جای  اشتباهی است که  فراسرزمینی اصطلاح 
شده  واقع  استفاده  مورد  فراسرزمینی  کشاورزی 
به  محدود  تنها  فراسرزمینی  کشت  زیرا  است؛ 
محصولاتی می شود که باید کشت شوند، در حالی 
که کشاورزی فراسرزمینی می تواند بسیار فراتر از 

محصولات کشتی باشد.
به   ۱۹۸۰ دهه  از  بعد  تقریباً  دنیا  در  افزود:  وی 
کشاورزی فراسرزمینی توجه شده است. در ایران 
نیز اوج گیری این مفهوم در وزارت جهاد کشاورزی 
پیش نویس  که  بازمی گردد  سال ۱۳۹۲  اواخر  به 
آیین نامه آن در ۳۵ ماده به هیات دولت ارائه شد 
و پس از اعمال نظرات کارشناسانه، نهایتاً آیین نامه 
فروردین ماه   ۲۹ تاریخ  در  فراسرزمینی  کشت 
وزیران  هیئت  تصویب  به  ماده  هشت  در   ۱۳۹۵

رسید.
رئیس مؤسسه پژوهش های برنامه ریزی و اقتصاد 
اجرایی  آیین نامه  این  در  داد:  ادامه  کشاورزی 
مشخص  اجرایی  دستگاه های  از  یک  هر  تکالیف 
آیین نامه  این   ۲ ماده  در  مثال  عنوان  به  شده، 
تکالیف وزارت جهاد کشاورزی، در ماده ۳ تکالیف 
وزارت امور خارجه، در ماده ۴ تکالیف وزارت امور 
اقتصادی و دارایی، در ماده ۵ تکالیف بانک مرکزی 
جمهوری اسلامی ایران، در ماده ۶ تکالیف وزارت 
تکالیف   ۷ ماده  در  اجتماعی،  رفاه  و  کار  تعاون، 
البته  است  شده  مشخص  ملی  توسعه  صندوق 

وظیفه اصلی بر عهده وزارت جهاد کشاورزی بود.
فراسرزمینی  کشاورزی  نظام نامه  گفت:  کیانی راد 
جهاد  وقت  وزیر  توسط   ۱۴۰۱ اردیبهشت  در 
وزارت  تکالیف  نظام نامه  این  ابلاغ شد.  کشاورزی 
جهاد کشاورزی در حوزه کشاورزی فراسرزمینی را 

به صورت عملیاتی و اجرایی مشخص کرده است.
کشاورزی  از  کشورها  اهداف  کرد:  بیان  وی 
فراسرزمینی و سرمایه گذاری در آن، در ۴ دسته 

کلی قرار می گیرد. هدف اول برای تأمین کالاهایی 
وجود  مبدأ  کشور  در  آن  تولید  امکان  که  است 
هدف  شود،  تولید  مقصد  کشور  در  باید  و  ندارد 
دوم افزایش عمق نفوذ سیاسی در سایر کشورها 
است، هدف سوم صدور فناوری و خدمات فنی و 
مهندسی حوزه کشاورزی به سایر کشورها و هدف 
چهارم نیز در جهت فعالیت برای رسیدن به سه 

هدف مذکور است.
کشت  انجمن  رئیس  عامریان،  فخرالدّین  سیّد 
در  نشست،  این  ادامه  در  هم  ایران  فراسرزمینی 
کشورهای  گفت:  فراسرزمینی  کشاورزی  مورد 
دیگر خیلی وقت پیش وارد فعالیت در این حوزه 
با  سال ۱۳۸۸  از  ما  کشور  در  نظرم  به  شده اند. 
سفر رئیس جمهور وقت به برزیل، موضوع کشت 
فراسرزمینی و خرید زمین های فراسرزمینی شروع 

شد.
وی ادامه داد: در آن زمان در کشور برزیل قوانین 
سختی را برای فروش زمین به سایر کشورها وضع 
میلیون  یک  زمین  زمان  همان  در  بود،  نکرده 
هکتاری در اختیار کشور ما قرار گرفت و مقرر شد 
تجار، سرمایه گذاران یا کشاورزان ما شروع به خرید 

این زمین ها کنند که متأسفانه انجام نشد.
عامریان بیان کرد: وقتی از کشاورزی فراسرزمینی 
می شود  صحبت  فراسرزمینی  کشت  همان  یا 
چیزی که در ذهن افراد متبلور می شود این است 
که کشاورزان باید این کار را انجام دهند در حالی 
از کشاورزهای ما دارای یک زمین در  که خیلی 
به  را  مقیاس زیر ۱۰ هکتار هستند و کشاورزی 

صورت سنتی تا امروز انجام می دادند.
رئیس انجمن کشت فراسرزمینی ایران تاکید کرد: 
کشورها  سایر  در  سرمایه گذاری  دلیل  همین  به 
دشوار  و  سخت  خیلی  ما  کشور  کشاورزان  برای 
داشته  وجود  سرمایه گذارانی  باید  بنابراین  است؛ 
باشند چه از طرف بخش خصوصی و چه دولت که 
در زمینه کشت فراسرزمینی سرمایه گذاری کنند.

 ایران در تولید ۲۲ محصول کشاورزی، 
جزء ۷ کشور برتر دنیا است گزارش

انرژی های  توسعه  سیزدهم  دولت  برنامه های  از  یکی 
فراهم  به  توجه  با  امر  این  که  است  کشور  در  تجدیدپذیر 
شدن امکان صادرات برق تولیدی آنها وارد مرحله تازه تری 
خورشیدی  نیروگاه های  ساخت  فنی  دانش  است.  شده 
وزارت  مهم  برنامه های  و  اهداف  از  شدیکی  بومی سازی 
از  استفاده  توسعه  به  جدی  توجه  سیزدهم  دولت  در  نیرو 
با  آنها  تدریجی  جایگزین کردن  و  تجدیدپذیر  انرژی های 

نیروگاه های فسیلی است.
خود  برنامه های  از  یکی  نیرو  وزیر  محرابیان،  علی اکبر 
به عنوان  اسلامی  شورای  مجلس  به  معرفی  هنگام  به 
مگاواتی  هزار   ۱۰ افزایش  را  سیزدهم  دولت  نیروی  وزیر 
ابتدا  همان  از  و  بود  کرده  عنوان  تجدیدپذیر  نیروگاه های 
کشور  در  تجدیدپذیر  نیروگاه های  توسعه  برای  گام هایی 

برداشته شد.
یکی از مهم ترین این اقدام ها راه اندازی تابلوی برق سبز در 
بتوانند  تجدیدپذیر  برق  تولیدکنندگان  تا  بود  انرژی  بورس 
به راحتی برق تولیدی خود را به قیمت های خوب به فروش 
با  حاضر  حال  در  گفت:  محرابیان  رابطه  همین  برسانند.در 
راه اندازی تابلوی سبز بورس و ایجاد جذابیت لازم در حوزه 
که  هستیم  این  شاهد  تجدیدپذیر  انرژی های  برق  تولید 
یک  در  تجدیدپذیر  برق  مصرف کنندگان  و  تولیدکنندگان 
راستا  همین  در  و  می کنند  دادوستد  هم  با  عادلانه  فضای 
فراهم  حوزه  این  در  سرمایه گذاری  برای  لازم  جذابیت های 

شده است.
دانش فنی ساخت نیروگاه های خورشیدی بومی سازی شد

توسعه  برای  نیرو  وزارت  برنامه های  درباره  نیرو  وزیر 
این حوزه  در  ایران  توانمندی های  و  تجدیدپذیر  انرژی های 
تجدیدپذیر  انرژی های  خصوص  در  نیرو  وزارت  داد:  ادامه 
برنامه جامع و کاملی دارد که باهدف توسعه این نوع انرژی 

در کشور و رفع ناترازی برق طراحی شده است.
ظرفیت های  اینکه  باتوجه به  کرد:  خاطرنشان  محرابیان 
زیست محیطی کشور اجازه توسعه بیش از حد نیروگاه های 
انرژی های پاک  فسیلی را به ما نمی دهد، حرکت به سمت 
اجتناب ناپذیر  داخلی  مهندسی  توان  از  استفاده  با  هم  آن 
ساخت  فنی  همه دانش  حاضر  حال  در  افزود:  وی  است. 
نیروگاه های خورشیدی از صفر تا صد بومی سازی شده است 
خمین  شهرستان  در  کارخانه ای  اکنون  نمونه  به عنوان  و 
داخل  در  را  خورشیدی  نیروگاه  تا  اولیه  مواد  از  که  داریم 

تولید می کند.

دولت در کنار بخش خصوصی برای رفع مشکلات ایستاده 
است

انرژی های  سازمان  رئیس  کمانی  محمود  هم  پیش  چندی 
تجدیدپذیر و بهره وری برق ایران )ساتبا( به ایرنا گفته بود: 
لازم  مجوز  اخذ  و  سیاست گذاری  قیمت،  تعیین  بحث های 
گذشته  سال  دو  یکی  در  نیروگاه ها  نوع  این  توسعه  برای 

پیگیری شده است که نتایج مطلبی هم حاصل شد.
کنون  تا  براین اساس  خاطرنشان کردن:  نیرو  وزیر  معاون 
و  شده  دریافت  اقتصاد  شورای  از  بالا  ظرفیت  با  بسته  سه 
برای سرمایه گذاری دنبال شده  نیز مدل سازی های مختلف 

است.
کمانی گفت: اکنون باید دنبال بحث اجرا بود که این مهم، 
همت شرکت ها و بخش خصوصی را می طلبد، زیرا آنها که 
شرکت های  سازنده ها،  همچنین  شده اند،  مناقصه ها  برنده 

مشاوره و انجمن های مرتبط باید با عزم جدی ورود کنند.
اقدام ها  نتایج  به زودی  کشور  که  است  مهم  داد:  ادامه  وی 
برنامه  اگر همت شود می توان ۱۰ هزار مگاوات  ببیند و  را 

اعلامی وزیر نیرو را تا پایان دولت محقق کرد.
بخش  کنار  در  هم  دولت  کرد:  خاطرنشان  ساتبا  رئیس 

خصوصی برای رفع مشکلات ایستاده است.
نیروگاه های  سرمایه گذاران  برای  برق  صادرات  امکان 
برای  گام  مهم ترین  نیز  شداکنون  فراهم  تجدیدپذیر 
شد  برداشته  تجدیدپذیر  انرژی های  از  استفاده  توسعه 
شد.مصطفی  فراهم  آنها  سوی  از  برق  صادرات  امکان  و 
توزیع  و  انتقال  تولید،  شرکت  مدیرعامل  مشهدی  رجبی 
امکان  ایرنا گفت:  با  )توانیر( در گفت وگو  ایران  برق  نیروی 
تخصیص بخشی از ظرفیت مبادی صادراتی به نیروگاه های 
تجدیدپذیر با ابلاغ مصوبه وزارت نیرو مبنی بر صادرات برق 

تجدیدپذیر فراهم شد.

صادرات برق راهی برای توسعه 
انرژی های تجدیدپذیر

نوشتار

معاونت امنیتی سیاسی استانداری تهران ضمن حضور در نسیم شهر به همراه فرماندار شهرستان بهارستان، سرپرست شهرداری نسیم شهر و مسئولین 
ادارات شهرستان از سه پروژه عمرانی بوستان بزرگ نهج البلاغه، بوستان بزرگ خلیج فارس و بوستان بزرگ نبوت بازدید نمود .

به گزارش اتفاق روز، نایبی در این بازدید ضمن ابراز خرسندی از اجرای این پروژه ها گفت: پروژه های عمرانی بسیار خوبی در نسیم شهر مراحل اجرایی 
خود را می گذراند که قطعاً مردم خواهند توانست بهترین استفاده را از آن ببرند و از سوی دیگر نیز باعث تقویت سرانه ورزشی در این شهر و منطقه 

خواهد شد .
بابا حسینی سرپرست شهرداری نسیم شهر در حاشیه این بازدید با تشریح مشخصات ویژگی های پروژه ها یاد شده گفت: امروز به واسطه تلاش همکارانم 
توانسته ایم ۳ پروژه بسیار متفاوت و استثنایی درحوزه فضای سبز را پایه ریزی نماییم که هم اکنون مراحل اجرایی خود را با سرعت می گذراند تا بتوانیم 

در آینده نزدیک شاهد افتتاح این پروژه های عمرانی باشیم .
وی یادآور شد: ارتقا سرانه های فضای سبز در شرایط فعلی که شاهد بارش های کمی هستیم بسیار مشکل و باید مطالعات کارشناسی صورت گیرد تا مبادا شاهد هزینه کرد مجدد در این 

راستا باشیم لذا تمام تمهیدات لازم برای نگهداری و حفظ آن نیز در نظر گرفته شده و معتقدیم این سه بوستان بزرگ آینده ساز در حوزه گردشگری این شهر خواهند بود

بازدید معاونت امنیتی و انتظامی استانداری تهران از سه پروژه عظیم شهرداری نسیم شهر گزارش

 معاون وزیر اقتصاد با تشریح اقدامات عملی 
گمرک در ۲۹ ماهه فعالیت دولت سیزدهم 
به تسهیل تجارت خارجی و حذف رویه  های 
این  نتیجه  در  گفت:  و  کرد  اشاره  فسادزا 
اقدامات درآمدهای گمرکی به عنوان یکی از 
منابع پایدار درآمدی در ۱۰ ماهه امسال در 
با مدت مشابه سال قبل ۴۵ درصد  مقایسه 

افزایش یافته است.
گمرک  کل  رئیس  فر،  رضوانی  محمد 
از  گزارشی  ارائه  با  ایران،  اسلامی  جمهوری 
کرد:  تاکید  سازمان  این  ماهه   ۲۹ عملکرد 
و  اقتصادی  مرزبان  عنوان  به  ایران  گمرک 
تجارت  امر  در  دولت  سیاست های  پیشران 
خارجی و سومین منبع درآمد دولت به شمار 
می رود که در کنار وظایف و قوانین متعدد، 
اقتصادی و سایر ذینفعان خدمت  به فعالان 

رسانی می کند.
وی ادامه داد: این سازمان یکی از ارکان مهم 
اقتصاد کشور و مجری پیاده سازی سیاست 
امر تجارت خارجی است که  های دولت در 
تمام مساعی خود را در جهت خدمت رسانی 
فعالان  و  ذینفعان  همه  به  مطلوبتر  هرچه 
عرصه تجارت جهت دهی کرده و برنامه های 
توسعه  و  تسهیل  چارچوب  در  را  جدیدی 
که  کند  می  سازی  پیاده  و  طراحی  تجارت 
سیاست های جدید گمرک گام به گام با الهام 
از شعار امسال سازمان جهانی گمرک با عنوان 
با شرکای سنتی و  »تعامل هدفمند گمرک 

جدید« پیش خواهد رفت.
بهره  با  که  کرد  امیدواری  اظهار  فر  رضوانی 
گیری از این برنامه ها و اجرای طرح تحول 
دیجیتال در گمرک؛ گمرکی پیشرو، روزآمد و 
سازمانی چابک بر اساس نیازهای امروز ایجاد 

شود.
معاون وزیر اقتصاد با یادآوری اینکه گمرک 
علاوه بر اعمال و اجرای سیاست های دولت در 
حوزه تجارت خارجی و تسهیل در تشریفات 
گمرکی، وظیفه وصول درآمدها و واریز آن به 
این خصوص  در  که  دارد  عهده  بر  را  خزانه 

جایگاه گمرک به عنوان سومین منابع درآمد 
است؛  شده  تثبیت  دولت  تورمی  غیر  پایدار 
تاکید کرد: آمار درآمد وصولی گمرک و واریز 
به خزانه در ۱۰ ماهه سال جاری گواه رشد 

۴۵ درصدی درآمدهای گمرکی است.
به گفته وی جمع کل وصولی ها و واریز به 
امسال  ماهه   ۱۰ در  گمرک  سوی  از  خزانه 
۱۵۷ هزار و ۵۴۶ میلیارد تومان بوده که این 
قبل ۴۵  به مدت مشابه سال  میزان نسبت 
مدت  این  دهد.در  می  نشان  افزایش  درصد 
بر  بالغ  کالاها  وصولی  ورودی  حقوق  میزان 
که  گردیده  تومان  میلیارد  و ۵۷۹  هزار   ۵۰

۴۵ درصد افزایش یافت.
رضوانی فر افزود: میزان حقوق ورودی وصولی 
همراه  تلفن  گوشی  علاوه خودرو،  به  کالاها 
بالای ۶۰۰ دلار و ۲۳ ردیف درآمدی گمرک 
در مدت یاد شده به ۷۸ هزار و ۵۱۰ میلیارد 
تومان رسید که نسبت به مدت مشابه سال 
میزان  بود.  با رشد ۷۹ درصدی همراه  قبل 
مالیات بر ارزش افزوده وصولی نیز در همین 
مدت با ۲۲ درصد رشد به رقم ۷۹ هزار و ۳۵ 

میلیارد تومان رسید.
رئیس کل گمرک همچنین با اشاره به اینکه 
رانت، شفاف سازی، تمرکز  در جهت حذف 
بازنگری  حداکثری،  گری  تسهیل  و  زدایی 
ضوابط  و  ها  دستورالعمل  از  ای  مجموعه 
گمرکی مدنظر قرار گرفت، اضافه کرد: در این 
زمینه ضمن اخذ نظرات مشورتی از گمرکات 
های  سازمان  و  خبره  کارشناسان  اجرایی، 
ضوابط  ها،  دستورالعمل  بازنگری  نظارتی، 

اجرایی و بخشنامه های مرتبط انجام شد.

گام های عملی گمرک برای شفافیت و 
سهولت تجارت خارجی خبر
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